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 Voorwoord bij de Engelse heruitgave in 1998 
De aanleiding waarom u op dit moment dit boek gaat lezen kan zeer uiteenlopend zijn.  De 
eerste, en waarschijnlijk  meest voor de hand liggende reden is dat u al een bewonderaar 
bent van Silver Birch. Omdat de grote wijsheid en de spirituele inzichten in de boeken van 
Silver Birch uw leven positief hebben beïnvloed. Misschien heeft u het boek gekregen van 
een  vriend  van  u  die  gelooft  in  Silver  Birch’s  boodschap  van  liefde  en  die hoopt dat deze 
wijsheden u zullen inspireren en troosten.  

Misschien zag u het toevallig liggen in de boekwinkel of heeft u een advertentie van 
dit boek gelezen, in dat geval zal uw nieuwsgierigheid in uw voordeel werken. Na het lezen 
ervan zou het ook kunnen zijn dat u tot de conclusie komt dat het helemaal niet zo toevallig 
was dat u dit boek ging lezen, maar dat één of andere vorm van spirituele sturing u ertoe 
heeft gebracht.  

Wat de reden ook is, de kans is groot dat de wijsheden van Silver Birch u lang bij 
zullen blijven. Lang nadat u de exacte tekst zult zijn vergeten, zullen zijn wijsheden nog 
steeds van grote invloed blijken, vooral op de momenten dat u die nodig zult hebben. En als 
u uw geheugen wilt opfrissen, dan pakt u gewoon het boek en leest het opnieuw. De 
woorden van Silver Birch  zijn zo toegankelijk en zo waardevol dat ze u nooit zullen vervelen.  
Misschien zelfs zult u bij het herlezen geraakt worden door andere delen van de tekst. 

Maar wie is de spirituele gids Silver Birch eigenlijk?  En wie is Maurice Barbanell, het 
Londense medium dat deze wijsheden aan ons doorgegeven heeft? Zonder deze vragen te  
beantwoorden zullen veel nieuwe lezers, los van het effect van de wijze woorden, zich 
blijven afvragen wat de bron van deze wijsheid is.  

Barbanell was de oprichter van het spirituele weekblad ‘Psychic News’. Een halve 
eeuw heeft hij zich gewijd aan het verspreiden van spirituele kennis door middel van zijn 
columns en alle mogelijke andere publicaties. In zijn eigen necrologie, die hij schreef vlak 
voor zijn overlijden op 79-jarige leeftijd op 17 juli 1981, heeft hij onthuld dat hij degene is via 
wie de lessen van Silver Birch zijn doorgegeven. Barbanell beschrijft in deze necrologie de 
gids van het medium Estelle Roberts genaamd Red Cloud. Voor deze spirituele gids had 
Barbanell een enorme  bewondering. Red Cloud had ooit via Estelle Roberts laten weten dat 
Barbanell bij een voorgaande reïncarnatie had beloofd opnieuw te reïncarneren en dat hij 
dan zijn leven zou wijden aan het verspreiden van het Spiritualisme. Barbanell was zich 
echter niet bewust van dat vorige leven en daarmee dus ook niet van een belofte die hij 
gedaan zou hebben. Er moeten dus andere krachten hebben samengewerkt om dit 
uiteindelijk toch mogelijk te maken. 

Maurice Barbanell werd geboren in een joods gezin dat woonde in het Londense East 
End, in een arme wijk. Zijn moeder was een toegewijd gelovige en zijn vader, een kapper, 
was atheïst. Daardoor was Barbanell in zijn jonge jaren regelmatig getuige van heftige 
discussies over religie tussen zijn ouders. Zijn vaders argumenten waren meestal sterker en 
hij won over het algemeen het dispuut. Zijn zoon nam zijn ideeën over maar veranderde dat 
later in agnosticisme1.  Hij werd op jonge leeftijd secretaris van een sociale en literaire club. 
Tijdens deze literaire avonden van deze club moest één van de bestuursleden altijd, nadat 
iemand een inleiding had gehouden, de discussie openen met een oppositionele stelling. Op 
een avond was er een inleider die een inleiding over Spiritualisme had gehouden. Barbanell 
weigerde die avond met een oppositionele stelling het debat te openen. Hij had zich, zo 

                                                           
1 Agnosticisme is de leer dat de mens de eerste oorzaak is van alle dingen en in het algemeen van het 
bovenzinnelijke niets kan weten.  
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verdedigde hij zich, niet persoonlijk verdiept in het Spiritualisme en vond daarom dat zijn 
stellingen geen waardevolle bijdrage aan het debat konden leveren.  De spreker was hier zo 
van onder de indruk dat hij Barbanell uitnodigde om een séance bij te wonen waarbij het 
medium, Mrs. Blaustein, was omringd door mensen van diverse nationaliteiten uit de 
geestenwereld. Barbanell was niet onder de indruk en bij een tweede gelegenheid viel hij in 
slaap. Toen hij wakker werd, verontschuldigde hij zich; hij dacht dat vermoeidheid en 
verveling er de oorzaak van waren dat hij in slaap was gevallen. Maar de andere aanwezigen 
vertelden hem dat hij niet geslapen had, maar dat hij in trance geraakt was en dat via hem 
een  ‘Red Indian’ had gesproken. 

Onder aanmoediging van de bekende Fleet Street journalist Hannen Swaffer, heeft 
Barbanell  ‘Psychic News’ opgericht. Hij heeft dat  deels gedaan om een platform te creëren 
om de lessen, die hij doorkreeg van zijn gids, te kunnen publiceren. Omdat hij wist dat hij 
bekritiseerd zou worden als hij vanuit zijn  mediumschap zou publiceren in zijn eigen krant, 
heeft Barbanell lange tijd voor zijn lezers verzwegen wie de gids was die deze wijsheden 
doorgaf. Tegen de tijd dat dit wel bekend werd, had de gids echter al een groot respect 
verworven onder al diegenen die zijn wijze lessen hadden gelezen. 

Silver  Birch  sprak  regelmatig  in  Barbanell’s  huiskring,  waarvan  verslagen  werden  
gemaakt. Er waren enorme verschillen tussen  Barbanell’s  eigen  journalistieke stijl en de 
manier waarop Silver Birch communiceerde. Ook Barbanell heeft deze verschillen 
bestudeerd.  

Barbanell zei daar zelf over:  “Gedurende mijn werk ben ik iedere dag bezig met 
woorden, maar ik heb nog nooit een artikel geschreven of gedicteerd waarbij ik meteen 
tevreden was als ik het teruglas.  Altijd, als ik het uitgewerkte materiaal wat ik heb 
geschreven teruglees, vind ik dat ik woorden, uitdrukkingen en zinnen kan verbeteren.  Dat 
heb ik absoluut niet met de lessen van de gids. De zinnen lopen perfect, alleen moet hier en 
daar naar de plaatsing van de leestekens worden gekeken. Een ander interessant verschil is 
dat de gids zo nu en dan woorden gebruikt die ik als archaïsch beschouw en die absoluut 
geen deel uitmaken van mijn normale vocabulaire”. 

Maar wie is Silver Birch? Een spirituele kunstschilder beschrijft hem als een serieus 
kijkende inheemse Amerikaanse indiaan met een enkele veer op zijn hoofd en een 
gepassioneerde ooguitdrukking.  Er zijn bewijzen die stellen dat dit een frontpersoonlijkheid 
zou zijn waarachter zich een grote spirituele ziel verschuilt. Iedereen die zijn woorden hoort 
of leest, beoordeelt  hem niet op basis van zijn naam waardoor hij zich manifesteert, maar 
kijkt alleen naar de enorme spirituele wijsheid die in iedere zin verscholen ligt. 

Diegenen die zowel Barbanell als Silver Birch kenden zijn zich er terdege van bewust 
dat er een groot verschil was in hun beider manier van spreken en hun woord- en 
taalgebruik. Ze hadden beiden een spirituele missie die ze op een bewonderenswaardige 
manier volbrachten en dan vooral de manier waarop ze in die samenwerkingsrelatie  hun 
‘twee werelden’ met elkaar wisten te verbinden. Dat, zo zult u gaan ontdekken, heeft ons 
voorzien van simpele, opbeurende, troostende en inspirerende antwoorden op vragen die 
we ons allemaal van tijd tot tijd stellen en die allemaal gaan over het leven en de bedoeling 
daarvan. Zij zijn, nu we worden geconfronteerd met de uitdagingen van de 21e eeuw , meer 
nodig dan ooit. 

 
Roy Stemman 
Voorzitter van de Spiritual Truth Foundation 
Voorwoord bij de Nederlandse vertaling. 
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Voorwoord bij de Nederlandse vertaling 
 
Het vertalen van een boek van Silver Birch is een inspirerende uitdaging gebleken. Het is heel 
bijzonder dat de wijsheden die Silver Birch via Maurice Barbanell tussen 1932 en 1982 aan 
ons doorgaf, nog steeds heel actueel blijken te zijn. Dat doet ons realiseren dat tijd een erg 
relatief begrip is. Tenminste als we ervan uitgaan dat ons leven op aarde slechts een heel 
klein deel uitmaakt van onze alomvattende ontdekkings- en ontwikkelingsreis.  
Bij het lezen is het voor u van belang om u te realiseren dat Silver Birch steeds sprak vanuit 
zijn beleving en dat hij deel uitmaakt van het niet-fysieke leven na dit leven. Hij leeft dus in 
de wereld van de geest en zijn uitspraken zijn zijn reflexie op de aardse wereld. 
 
De uitdaging tijdens het vertalen kwam sterk tot uiting bij het vinden van de juiste 
Nederlandse woorden bij de begrippen en de omschrijvingen uit het boek. Zo zijn er 
woorden in het Engels waarvoor geen exacte Nederlands equivalent betstaat. Ik ben daarom 
Janneke Leber heel erg dankbaar voor haar input. Het is onze samenwerking die er voor 
gezorgd heeft dat de wijsheden van Silver Birch zich nu ook in het Nederlands voor ons 
ontsluiten. 
 
Er is een keuze gemaakt om sommige woorden niet te vertalen en voor andere woorden een 
Nederlands woord te kiezen dat wellicht niet helemaal de lading dekt. 
Hieronder een korte omschrijving van deze woorden. 

 In het boek wordt gesproken over the Great Spirit. Dit is vertaald met de Grote 
Inspirator. Letterlijk zou dit wellicht de Grote Geest moeten zijn, maar dit roept 
wellicht sterke associaties op met spookverhalen. 

 Daarentegen is het woord spirit wel consequent vertaald met geest. Het woord spirit 
letterlijk overnemen zou teveel lijken op het Nederlandse woord daadkracht. 

 Het woord healing is bewust letterlijk overgenomen. Vertaald zou dat heling moeten 
zijn, een woord met een tweeledige betekenis. Ook is het woord letterlijk 
overgenomen om een distinctie aan te geven. Bij spirituele healing geeft een medium 
namelijk alleen puur helende energie vanuit de geestenwereld door. De rol van het 
medium is daarin passief. Hij/zij bepaalt niet wat er met de energie en met de 
intensiteit daarvan gebeurt. Met andere woorden: een medium die een healing 
geeft, heelt de patiënt niet zelf. Het medium heeft geen medische kennis of 
bevoegdheid en pretendeert ook niet daarover te beschikken. 

 Ook het woord psychic is letterlijk overgenomen. In het Nederlands vertaald zou dat 
psychisch moeten zijn, wat een totaal andere betekenis heeft. De voetnoot op pagina 
57 legt uit wat het woord psychic wil uitdrukken.  

 Silver Birch spreekt vaak over een of het instrument. Dit moet worden gelezen als het 
medium dat als instrument fungeert om te kunnen communiceren tussen de aardse- 
en de geestenwereld. 

 
Verder hoop ik van ganser harte dat dit boek u weer een stapje verder helpt in uw 
persoonlijke spirituele ontdekkingsreis. 
 
Henk Lustig 
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    Proloog 
 

We leven op dit moment in een veranderende wereld. Een wereld  waarin mensen hun 
vrijheid opeisen. In groten getale hebben mensen hun oude codes, geloof, rituelen, de 
strakke woorden van de wet en de droge theologie die hun ziel inperkt, overboord gezet.  
 
Er is een enorme opleving op gang gekomen van zeer elementaire krachten die mensen 
aanzet om te zoeken naar die waarheden die hen kunnen begeleiden en ondersteunen om 
hun ziel te verrijken. 
 
Veel mensen  vertrouwen het oude niet meer, juist omdat het oud is. Ze hebben binnen hun 
eigen generatie de wereld op drift zien raken en hebben geen respect meer voor diegenen 
die verzuurd zijn geworden omdat ze zich altijd ondergeschikt hebben gemaakt aan 
doctrines waar zij diep in zichzelf al lang niet meer in geloofden. 
 
Daarom zijn er vandaag, in jullie wereld, zielen die hongerig, vol vertrouwen en kritisch 
vragenstellend, zoeken naar datgene dat antwoorden kan bieden voor de problemen die 
onlosmakelijk verbonden zijn met hun dagelijkse beslommeringen. 
 
De toekomst komt niet meer toe aan conventionele theologen. Zij hebben niets meer te 
bieden. De toekomst behoort toe aan die waarheden van de geest die het intellect en de ziel 
van al diegenen die verlangen naar de oprechte waarheid, tevreden kunnen stellen. 

Silver Birch 
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1. Silver Birch en zijn medium 
 
Meer dan veertig jaar geleden was er een 18-jarige welbespraakte, intelligente jonge man,  
secretaris van een literaire discussiegroep. Hij ging, vanwege zijn verbale kwaliteiten, op een 
ongewilde ontdekkingstocht naar het Spiritualisme. Hierdoor kwam hij sceptisch en vol spot 
terecht bij een, voor hem eerste, séance in een East Londense woning. 

Niet onder de indruk van alle in de spirituele kring gebruikte rituelen, moest hij 
lachen toen hij de deelnemers woordvoerders zag worden van Noord-Amerikaanse Indianen, 
Afrikaanse en Chinese spirituele gidsen. Ongelovig wimpelde hij de opmerking van een van 
de  deelnemers  “Ook  jij  zal  dit  heel  erg  lang  gaan  doen”  weg.  Maar  die  opmerking  bleek  wel 
profetisch te zijn. 

Hoewel hij sceptisch was, nam hij toch weer deel aan tweede séance in kleine kring. 
Halverwege deze séance vond hij dat hij zich tegenover de ander deelnemers moest 
excuseren omdat hij ‘in  slaap’ was gevallen. Tot zijn ontsteltenis werd hem verteld dat hij 
niet in slaap was gevallen, maar in trance was geraakt en werd hem  gezegd:  “Jij  werd  een  
‘Red Indian’ terwijl je in trance was. Jouw gids vertelde ons zijn naam. Hij zei dat hij zich 
jarenlang had voorbereid en dat hij jou al voor je geboorte als medium had uitgekozen. Hij 
vertelde ook dat je jarenlang op Spirituele bijeenkomsten  zult  spreken.”   

Opnieuw lachte hij, alleen dit keer niet meer zo hard. Ook tijdens daarop volgende 
séances sprak de onbekende Red Indian steeds weer via hem, hoewel deze in het begin 
nauwelijks een goede Engelse zin kon vormen.  

De jonge man was Maurice Barbanell. De gids werd later Silver Birch genoemd.  Ze 
waren, vanwege hun complementaire kwaliteiten tegenstrijdige, maar tegelijkertijd ook een 
onlosmakelijke verbinding. Het medium als een bekwaam propagandist, schrijver en 
eindredacteur en zijn gids als een spirituele leermeester. De welbespraaktheid van de gids 
bracht hem in de loop van de jaren in de positie dat hij, om met Hannen Swaffer te spreken, 
meer volgelingen had dan welke aardse predikant dan ook. 

Hij (Hannen Swaffer) was op zulke momenten nogal dominant, want zelfs tot vandaag 
de dag wordt de spirituele kring waarvan Silver Birch de gids was, ook wel de ‘Hannen 
Swaffer huiskring’ genoemd. Ook was zijn bijnaam, vanwege zijn lange en indrukwekkende 
carrière als journalist met een kritische, scherpe schrijfstijl De Paus van Fleet Street 
welverdiend. Vanwege zijn verbale gave werd hij vaak omringd door mensen als Keir Hardy, 
Philip Snowden, Lord Samuel, Lady Bonham-Carter, Lloyd George, Sir Winston Churchill en 
Aartsbisschop Temple. Deze bijeenkomsten waren het neusje van de zalm als het gaat om 
algehele welbespraaktheid en debatteren. 

Het geheim van de spirituele samenwerking tussen Barbanell en Silver Birch kon 
meer dan twintig jaar blijven voortbestaan. Als redacteur van Psychic News en later ook van 
Two Worlds had Barbanell wijselijk besloten dat de wijze woorden van zijn gids de grootst 
mogelijke verspreiding  in print verdienden. Hij vond dat deze leerstellingen zelf hun waarde 
moesten bewijzen. Het was overigens ook Swaffer die er sterk op heeft aangedrongen om ze 
te publiceren. Het feit dat hij ( Barbanell) het medium was via wie Silver Birch sprak, werd 
pas publiekelijk onthuld in een indrukwekkend artikel in Two Worlds geschreven door 
Barbanell op 24 augustus 1957. 

Over Silver Birch  heeft  Swaffer  ons  verteld:  “Hij  is  geen  Red Indian. Wie hij wel is 
weten we niet. We denken dat hij de naam heeft gebruikt van de voormalige bewoner het 
astrale lichaam door wie hij zich kon manifesteren. Het is namelijk onmogelijk om vanuit de 
hoge vibratie van het spirituele koninkrijk, waar hij zich normaliter bevindt, zich op een 
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andere manier te manifesteren dan door gebruik  te  maken  van  een  astraal  lichaam.  “Op  een  
dag zal ik jullie vertellen wie ik ben”, vertelde hij ons. “Ik moest wel komen in de vorm van 
een bescheiden indiaan om jullie liefde en toewijding te veroveren en niet door het gebruik 
van een indrukwekkend klinkende naam, maar alleen door de waarheid over datgene wat ik 
jullie wil onderwijzen. Dat zijn de Goddelijke wetten”. 

Critici vroegen vervolgens: “Hoe  weet  je  dat  al  deze  onderwijzingen  niet  voortkomen  
uit  het  onderbewuste  van  het  medium?”  Swaffer  maakte  hierop  duidelijk  dat  de  twee  (Silver  
Birch en Barbanell) zich wat betreft hun opvattingen tegenspraken. Silver Birch spreekt 
bijvoorbeeld over reïncarnatie en Barbanell vermijdt dat onderwerp, hoewel hij als hij in 
trance is zijn eigen argumenten ondergraaft. 

Silver Birch heeft in de loop van de jaren nog zoveel bewijzen aangevoerd waarmee 
hij zich onderscheidde als een eigen, onafhankelijke persoonlijkheid in plaats van een 
tweede persoonlijkheid van het medium. Met deze bewijzen deed hij onderzoekers volstrekt 
versteld staan. Zij konden op hun beurt niets anders doen dan met de geleverde bewijzen 
instemmen. Een keer vertelde Silver  Birch  bijvoorbeeld  tegen  Sylvia,  Barbanell’s  vrouw,  dat  
hij tijdens een séance bij Estelle Roberts bepaalde woorden zou herhalen als hij sprak door 
de spreektrompet2 en deze belofte kwam hij na. Barbanell, die zich onder de aanwezigen 
bevond, vond het heel opwindend om zijn gids te horen praten in Direct Voice3.    

De achttiende-eeuwse  Franse schrijver Georges-Louis Leclerc De Buffon heeft eens 
gezegd: “Stijl  is  menzelf.”  Als  deze  literaire  uitspraak  wordt  geaccepteerd,  dan  is  daarmee  de  
zaak bewezen, niet alleen in relatie tot persoonlijke stijl, maar nog veel meer in de manier 
van onderwijzen. Barbanell heeft, in een persoonlijke huldeblijk aan de onderwijzingen van 
Silver Birch, zijn lezers eens verteld: “Als  iemand  die  zijn  gehele  werkzame  leven  aan  het 
schrijven heeft gewijd, kan ik het enorm waarderen om wekelijks in staat te worden gesteld 
om geschriften te kunnen aanleveren,  woorden vol van wijsheid en vol van welsprekende 
eenvoud.  Het  is  op  zichzelf  gezien  heel  bijzonder  dat  het  op  zo’n  spontane  manier gebeurt.  
Net als ieder ander die leeft van zijn pen, weet ik dat het heel erg moeilijk is om te schrijven 
in simpel Engels. Ik weet dat je de teksten steeds weer opnieuw moet ‘oppoetsen’, woorden 
moet toevoegen, andere weer verwijderen, zinnen moet aanpassen en de woordenboeken 
moet raadplegen voor je tevreden bent met de tekst. En dan is hier een dode man die 
zonder terughoudendheid perfecte proza kan produceren. Alles wat hij zegt is logisch, 
inspirerend, opbeurend en het stimuleert tot persoonlijke groei. De woorden van Silver Birch 
stralen als diamanten. Ik heb diep respect voor deze meester in de Engelse taal. Ik adoreer 
deze grote literaire vakman en ik ben van hem gaan houden. 

Tegelijkertijd noemdeEdmund Bentley, een van Zuid-Afrika’s  vooraanstaande 
Spiritualisten,  in  zijn  boek  ‘These Chariots of Fire’, de verschillen tussen Silver Birch en zijn 
medium zeer ongewoon en verrassend. Hij schreef dat het grote verschil het sterkst naar 
voren kwam in gesprekken en bij de manier waarop zij hun toespraken samenstelden. 
“Barbanell  is  een  competent  spreker  in  het  openbaar.  Hij  heeft  heel  veel  ervaring  met  
publieke optredens tijdens officiële diners, verkiezingscampagnes en bij bijeenkomsten met 
een meer dan duizendkoppig publiek. Daardoor weet hij zijn woorden op een excellente 

                                                           
2 Een spreektrompet wordt vaak gebruikt tijdens séances.  
3 Direct Voice is als tijdens séances het ectoplasma wordt gebruikt om een soort van geluidsbox te maken om 
het eigen stemgeluid van de geest vanuit de spirit World weer te geven.  
Voor zowel uitleg over direct voice als de trompet is deze voetnoot te beperkt. Meer informatie kunt u 
bijvoorbeeld  vinden  n  het  boek  “This  is  Spiritualism”  van  Maurice  Barbanell 
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manier te  gebruiken. Hij heeft de gave om een grappig verhaal te vertellen, maar ook om 
iets te scherp te analyseren zoals een advocaat dat doet in een rechtszaal. 

Maar Silver Birch overschaduwt met zijn gaven alle mensen. Hij brengt innerlijke 
klasse en autoriteit en laat ons daarmee delen in de waarden van het hogere koninkrijk van 
liefde en nederigheid, waarmee hij zich tevens als een koning onderscheidt. Hij heeft een 
prachtige manier om dingen te omschrijven en een superbe woordkeus. Met zijn zuivere,  
vloeiende welbespraaktheid weet hij iedereen te overtuigen dat hij een vertegenwoordiger 
is van een ander, spiritueel koninkrijk. Hij heeft hij een aardse vorm aangenomen om ons zo 
deelgenoot te kunnen laten zijn van de bijzondere en authentieke rijkdom van het hogere 
koninkrijk.  

Barbanell heeft verteld over de langzame evolutie van het niveau van de trance 
waarin hij raakt; het heeft jaren geduurd voor hij het punt bereikt had dat hij zich volledig 
onbewust was van hetgeen er tijdens  de  trance  werd  gezegd.  “In  het  begin  was  ik  me  
bewust van ieder woord dat werd uitgesproken. Soms leek het alsof ik mij een paar stappen 
naast mijn lichaam of een paar meter boven mijn eigen lichaam bevond. Gedurende die tijd 
groeide de kennis van de Engelse taal bij de spirituele entiteit. De aanvankelijke keelklank  
verdween en daarvoor in de plaats kwam een plezierige stem met een diepere klank dan 
mijn eigen stem.”         

“Wat  mij  betreft  is  trance  een  staat  van  vrijwillige  overgave.  Ik  stel  mezelf  
beschikbaar en passief op en geef me mentaal over, biddend dat het hoogst, het best en het 
puurst mogelijke via mij zal worden doorgegeven. Dan komt er een ongewoon gevoel van 
warmte over me. Dat gevoel overkomt me in het dagelijks leven zo nu en dan ook wel. Voor 
mij is het de indicatie dat de geestenwereld aanwezig is. 

Het is niet de warmte zoals je die kunt meten met een thermometer, omdat ik er 
zeker van ben dat dit instrument niets anders zal meten dan mijn eigen 
lichaamstemperatuur. Snel voel ik dan dat mijn ademhaling dieper en regelmatig wordt en ik 
ga zelfs snurken. Langzaam maar zeker verlies ik het contact met de wereld om me heen en 
lijk ik te worden ingepakt in een comfortabel soort deken en dan ‘ben ik weg’. Waar ik dan 
heen ga, weet ik niet. Misschien blijf ik wel in het heden, maar misschien ben ik ook wel in 
de toekomst. Ik zal daar later ooit eens achter komen. 

“Er  is  me  verteld  dat  trance  optreedt wanneer mijn gids zijn aura met mijn aura laat 
versmelten en dan de controle over mijn onderbewustzijn overneemt. Het ontwaken uit de 
trance is hetzelfde proces als in trance gaan, maar dan in tegenovergestelde richting. 
Meestal, onafhankelijk van de temperatuur in de ruimte, heb ik een koud gevoel in het 
onderste deel van mijn ledematen. Soms weet ik dat mijn eigen emoties gedurende de 
trance zijn gebruikt, want dan lijkt het wel alsof ik heb gehuild. 

Hoe lang ik ook in trance ben geweest, ik voel me altijd kwiek en opgefrist als ik uit de 
trance kom. Het maakt wat dat betreft niet uit hoe moe ik vooraf was. Het enige wat ik 
nodig heb is een glas koud water. Die behoefte heb ik altijd al snel na het begin van de 
séance. Een druk leven betekent vaak dat ik vanuit de hectiek van de dag gelijk doorga naar 
de séancekamer, maar hoe druk of opwindend de dag ook geweest is, dat maakt niet uit 
voor de staat van trance. Ik ben er soms verwonderd over dat er momenten zijn dat ik zo 
ontzettend moe ben dat ik denk dat het zinloos is om een zitting door te laten gaan. Maar 
juist dan zijn de resultaten bovengemiddeld goed. Ervaring heeft me geleerd dat ik ver voor 
een séance beter geen zware maaltijd kan eten; doe ik dat wel dan heeft dat een 
verstoppend effect. In tegenstelling tot wat veel sceptici zeggen, vind ik dat trance-
mediumschap beter werkt als vooraf geen informatie bekend is over de personen die de 
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séance bijwonen. Alle kennis vooraf kan een belemmering betekenen voor een zuiver en 
toegankelijk kanaal naar de geestenwereld.  

Mijn eerste keer in de Silver Birch-kring was op een herfstavond in 1963. Het bleek 
een heel gedenkwaardige avond te worden, niet in de laatste plaats omdat ik voor de eerste 
keer een fascinerend bewijs van fysieke fenomenen vanuit de geestenwereld verschijnselen 
kreeg. Inclusief de zes reguliere leden van de kring, waren we met zijn twaalven. De sfeer 
was ontspannen en vriendelijk. De séance werd gehouden in een boom- en schaduwrijke 
straat in één van Londens voorsteden. De flat van het medium bevond zich op de eerste 
etage in een woonkamer met een prachtige boekenwand. 

Ik had gehoord dat de séances van de Hannen Swaffer-kring meestal begonnen op 
het  moment  dat  de  tafel  ‘uit zichzelf ging bewegen’,  maar erover horen is één, het zelf zien 
is iets totaal anders.  

De grond leek onder mijn voeten weg te vagen toen ik, nadat ik mijn vingertoppen 
naast die van mijn séancegenoten op de bovenkant van de tafel plaatste, niet alleen het idee 
had dat ik sterk opmerkzaam werd van de tafel, maar ook hoe ik het bijzondere gevoel had 
dat het leven te kwam. Verleid door de ongelofelijke integriteit van de mensen om mij heen 
merkte ik dat mijn gebruikelijke en onvoorwaardelijke acceptatie van de wetten van Newton 
als sneeuw voor de zon verdween bij iedere volgende schijnbaar intelligente respons van de 
tafel op het groeten van onzichtbare en absoluut van elkaar verschillende persoonlijkheden.  

Variërend van een krakend geluid in het hout, bovennatuurlijk verwant als een 
‘hoofdknik’, verschilden de bewegingen van het onbetwistbaar anorganische meubelstuk. 
Van simpele voor- en achterwaartse bewegingen tot vervaarlijk geagiteerde bewegingen. 

Toen de deelnemers aan de bijeenkomst naar hun plaatsen teruggingen en het 
medium op de sofa plaatsnam en in trance ging, kreeg ik sterk de indruk dat de handelingen 
in de kamer werden geobserveerd door een ongezien gezelschap. Ik begon te begrijpen wat 
mystici bedoelen als ze het hebben over ‘de gratie van het afdalen’. 

De volgende schok was de transformatie van een menselijke persoonlijkheid. Wat 
was er gebeurd met de goedgebekte, sigaarrokende bijdehante journalist waar ik dagelijks 
professioneel mee samenwerkte? Freud heeft ons heel lang zoet gehouden met de 
dynamiek van het onderbewustzijn in zijn analyses van psychoses en de verhalende duiding 
van onze dromen. 

Dat viel allemaal in het niet om te kunnen uitleggen van wat ik de volgende tachtig 
minuten zag en hoorde. Net zoals douanebeambten, hebben journalisten  een instinct 
ontwikkeld voor de nuances in de manier van spreken en de expressie van mensen. Dit was 
een andere persoonlijkheid die sprak via het lichaam van de man die ik in het dagelijkse 
leven meemaakte. Naar wat ik zag en hoorde, was dit niet de man zelf die sprak. Het was 
overduidelijk niet zijn stijl.  

Voor ieder van ons als toeschouwers, had Silver Birch op deze vrijdagavond een heel 
persoonlijke boodschap die tegelijkertijd ook heel universeel was. Ik kan alleen maar 
toevoegen dat hij met zijn welbespraaktheid drie van de ontvangers, inclusief deze harde, 
onverschrokken schrijver, voor zich won, en zij hem beloonden met de vrouwelijke vorm van 
geraaktheid: tranen. Niet van verdriet, maar van acceptatie. Deze ontboezeming wakkert 
uiteraard de vooroordelen van de sceptici aan. Voor hun kan een zomers onweer nooit zo 
maar ontstaan vanuit een onbewolkte lucht. Maar de Grieken wisten wel beter. Ik kan nu 
begrijpen dat een keizerrijk kon schudden op zijn grondvesten toen Croesus een 
ogenschijnlijk alledaagse boodschap ontving van het Delphi-orakel. 
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Overeenkomstig met de gewoonte in de kring, werd ik uitgenodigd om Silver Birch 
een vraag te stellen over een onderwerp waarover ik me zorgen maakte. Ik vroeg hem: “Ik 
vind het moeilijk om te accepteren dat het onvermijdelijk lijkt dat er zo veel mensen zijn die 
moeten lijden in deze wereld. Het maakt dat velen, inclusief mijzelf, zich van God 
afwenden.”   

Hij antwoordde: “God wendt zich niet van hen af. Hoe zou je het anders willen? 
Verwacht je overwinning zonder eerst de moeilijkheden te overwinnen, verwacht je prijzen 
te  ontvangen  zonder  dat  je  daar  moeite  voor  hebt  hoeven  te  doen?”   

Op  mijn  reactie:  “Ik raak verward tussen  gerechtigheid  en  vergeving”  reageerde  de  
gids  vriendelijk:  “Er  is  gerechtigheid  en  er  is  vergeving.  Gerechtigheid  zal  plaatsvinden,  is  het  
niet op de aarde dan is het wel in onze wereld. Niemand bespot onze Grote Inspirator, 
omdat de wetten van het universum alle gebeurtenissen onderzoeken. En deze wetten 
functioneren perfect. Oneindige en Goddelijke Liefde komt tot uitdrukking in een 
veelomvattend plan. Zoals liefde oneindig en onvoorwaardelijk is, zo moet er ook vergeving 
zijn. En voor gerechtigheid staat ook: compassie, tolerantie, hulpvaardigheid en liefde. Dit 
zijn de basisattributen van Goddelijkheid. Er behoort lijden te zijn. Hoe kan de geest zich 
anders ontplooien? Door lotus te eten? Omdat lijden niet gemakkelijk is, is het toch zeker 
wel waard deze moeite te nemen. Als het gemakkelijk zou zijn, was het niet de moeite 
waard. Het is achteraf gemakkelijk als je iets al hebt geleerd, maar om zover te komen dat je 
dat hebt geleerd, dat is niet eenvoudig. Kom een volgende keer weer terug en dan ontleden 
we samen de wereld om het daarna ook weer bij elkaar te brengen. We kunnen iets van 
elkaar  leren.  Maar  wanhoop  nooit.” 

Als het volledige verhaal van de Hannen Swaffer-kring ooit in de openbaarheid zal 
komen, zal dit veel vragen bij wetenschappers oproepen. Er is een toenemend aantal 
signalen in de wereld waar te nemen die ons hoopvol stemmen. De antwoorden op de 
vragen van wetenschappers, kunnen dan vanuit de huidige, gevaarlijke tegenstellingen, 
minder agressief, materialistisch en bescheidener zelf tot oplossingen leiden. Dit ter 
meerdere glorie van de kosmische horizonten die dan zonder verdere discussie ten goede 
kunnen komen aan de gehele lijdende mensheid. 

Ondertussen, met het aanbieden aan oude en nieuwe lezers van een selectie van 
Silver Birch-lessen,  die  zijn  samengevat  op  de  volgende  pagina’s,  spreek  ik  de  oprechte  hoop  
uit dat niemand van u dit boek zal neerleggen zonder daarbij troost of aanmoediging te 
hebben ondervonden voor een vruchtbare reflectie op de pelgrimage van die eigen 
levensweg.  
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2. Wie ben jij?4 
Wie ben jij? Weet je dat? Je kent eigenlijk alleen de verschillende beelden van jezelf die je 
herkent vanuit de diverse ervaringen van je lichaam, maar dat is eigenlijk alleen maar het 
topje van de ijsberg van een veel groter en indrukwekkender leven dat daaronder schuil 
gaat. 

Als je te weten wilt komen wie je wel, maar ook wie je niet bent, dan moet je 
beginnen met het ontdekken van het totaalbeeld van jezelf. Denk je dat je in dit aardse leven 
slechts een klein deel van jezelf hebt laten zien van je totale zelf? En denk je dat het 
bewustzijn waar je nu over beschikt niets anders is dan een heel klein stukje van het grotere 
bewustzijn van je totale zelf?  

Hoe weet je welke gedachte of verbeelding van jezelf is of dat het inbeelding is, of 
worden die gedachten en verbeeldingen je ingegeven door jouw hogere zelf of komen ze 
zelfs van hogere machten die jou als een doorgeefkanaal gebruiken? 

Je moet dit allemaal in de juiste perspectieven zien. Jullie moeten je realiseren dat je 
een spiritueel wezen bent dat zich uit door middel van fysieke lichamen en dat je geest een 
hoger deel is van jezelf. De geest is hoger, het fysieke lichaam staat lager. De geest is de 
meester, het fysieke lichaam is dienend. De geest is koning, het fysieke lichaam is de helper. 
De geest is dat deel van jou dat goddelijk is. 

Het is dezelfde eigen geest die het gehele universum heeft gecreëerd, ontwikkeld en 
vormgegeven. Je hebt als ongeboren vrucht in het klein al alle krachten in je van datgene 
wat je God noemt. Als je zou toestaan om deze verborgen goddelijke kracht in jezelf naar 
boven te laten komen en die een rol in je leven te laten spelen, dan zou dat alle zorgen, 
angsten en bedreigingen uit je leven wegvagen. Omdat je weet dat er niets kan gebeuren in 
jouw wereld wat je niet zou kunnen overwinnen. Dat is wat je moet leren. Maar dat is 
absoluut niet eenvoudig.  

Geef dezelfde aandacht aan je lichaam als aan het huis waarin je leeft. Maar realiseer 
je, het is alleen maar je huis, jijzelf bent het niet. Neem een huis als voorbeeld; het moet wel 
in goede staat gehouden worden en de noodzakelijke reparaties moeten gedaan worden 
zodat de bewoner het alleen maar hoeft bij te houden. Maar houdt wel steeds voor ogen:  
het is alleen het huis, het is niet de bewoner. 

De kracht die het universum heeft vormgegeven is dezelfde kracht die 
verantwoordelijk is voor het leven. Leven is niet fysiek of materieel, leven is de geest en de 
geest is leven. Wanneer er leven is, is daar ook de geest en waar de geest is, is er zeker ook 
leven. 

De kracht die jij bent, is de kracht die ook het leven is en daardoor heb je een heel 
nauwe relatie met de Grote Inspirator. Dat stelt jou in staat om deel te nemen aan het 
creëren van oneindig veel processen. Je kunt op ieder moment dat je dat wilt tappen uit de 
bron in jezelf, deze enorme kracht van de geest die in jou huist en die je in staat stelt om een 
dynamische, vitale en evenwichtige persoonlijkheid te zijn. 

 Je hebt de opdracht om naar buiten te treden. Je zult de kennis die daarvoor nodig is 
ontwikkelen en daarmee zul je anderen helpen. Je zult de gaven van de geest zelf gaan 
ontwikkelen en als je dat hebt gedaan, word je een soort vuurtoren die zijn lichtstralen van 
wijsheid laat schijnen naar zoekende zielen die nog in duisternis leven. En terwijl je dat doet, 
vervul je daarmee de intentie van je eigen zijn.  

                                                           
4 Voor alle duidelijkheid: De lessen van Silver Birch beginnen vanaf dit hoofdstuk.  
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Er is een plan waarin we allemaal passen en dat volledig functioneert op basis van 
onze eigen vrije wil. Er is een gezegde in het Oosten dat wanneer de pupil er klaar voor is, de 
meester verschijnt. Als jij er spiritueel klaar voor bent, gaat de deur vanzelf open. Je hoeft er 
niet om te vragen. De deur gaat zo wijd open dat je er met gemak door kan lopen en dat is 
dan ook het moment waarop ook jouw opdracht kan gaan beginnen.  

We kunnen je niet beloven dat er zich in je leven geen problemen meer zullen 
voordoen of dat je geen complexe situaties meer tegenkomt of dat je zelfs geen pijn meer 
zult ervaren. We kunnen je wel beloven dat je de kracht en de inzichten in jezelf hebt, om al 
deze tekortkomingen het hoofd te bieden. Als je ernaar streeft om het hoogste, het diepste 
en het grootste in jezelf naar boven te halen, dan zul je, doordat je deze kwaliteiten in jezelf 
ontwikkelt, ook anderen van onze wereld die je lief hebben aantrekken die de wil hebben 
om jou verder te helpen en die dan door jou ook weer anderen kunnen helpen. 

Het is waar, er zijn veel mensen die stuurloos leven in flarden van mist en duisternis. 
Hun schouders zuchten onder het gewicht van de last die ze dragen en ze weten niet tot wie 
ze zich moeten wenden. Hun lichaam, geest en ziel zijn ziek. Dit zijn de mensen die we altijd 
moeten proberen te helpen. 

We zouden falen in onze opdracht als we verklaarden dat de taak van het spirituele 
ontwikkelingsproces een gemakkelijke was en dat diegenen die, gemeten naar welke norm 
dan ook, proberen om licht te scheppen waar het nu duister is, het gemakkelijk zullen 
krijgen. Dat kan nooit zo zijn. De geschiedenis laat het tegendeel zien; de waarheid en de 
leugen zijn altijd al verwikkeld in een afschuwelijke oorlog die pas kan worden opgelost als 
het punt van absolute perfectie is bereikt. En dat doel is, vanwege de complexheid daarvan, 
niet mogelijk. Het is daarom een moeilijke en zware strijd waarin we zijn verwikkeld. 

Je zult ontdekken dat je met vooroordelen, tegenstand, vijandigheid, misleiding, 
tegenwerking, bijgeloof en moedwillige aanvallen te maken zult krijgen. Ik wil daarmee niet 
zeggen dat jij al deze dingen zult tegenkomen, maar het is wel aan jou om ondanks alles wat 
je tegenkomt je eigen ontdekkingstocht op jouw manier vorm te geven. Ik weet hoe moeilijk 
het is. 

Ik moest, met alle superkrachten die ik tot mijn beschikking heb, bijna 
onoverkomelijke obstakels overwinnen om jouw wereld te bereiken en ik sta daarin niet 
alleen. Ik ben één van degenen die zijn uitgekozen om terug te keren omdat we hebben 
gezien welke moeilijkheden mensen over zichzelf hebben afgeroepen. Die waren zo 
afschuwelijk van aard dat alleen de kracht van de geest kan helpen om deze moeilijkheden 
te overbruggen, omdat de mens anders zichzelf fysiek, maar ook de wereld om hem heen, 
zou kunnen vernietigen.  

Wonderlijk genoeg meten mensen wel hun materiële aanwinsten, maar met hun 
spirituele aanwinsten gaan ze zeer onachtzaam om. Het zou fantastisch zijn als de 
ontwikkelingen op spiritueel gebied hand in hand zouden gaan met de ontwikkelingen op 
materieel gebied. Als je jezelf kunt ontwikkelen op geestelijk niveau en als je dat zou kunnen 
combineren met je verstandelijke ontwikkeling,  dan zouden de resultaten vergelijkbaar zijn 
met de ontwikkelingen die nu gemaakt worden op alleen materieel gebied.  

Omdat de mensheid op spiritueel gebied onvoldoende wordt begeleid bestaat het 
risico dat hij zichzelf vernietigt omdat hij zich geconfronteerd ziet met krachten waarvan hij 
niet weet hoe daar mee om te gaan. Wij van onze kant stellen alles in het werk om ingangen 
te vinden om bij iedere mogelijkheid die zich voordoet de spirituele waarheid  waarop de 
hele wereld is gebaseerd en waarop mensen hun leven opbouwen, aan te reiken. 
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Alle jaloezie en afgunst, twist en broedermoord, oorlogen en chaotische toestanden, 
inhaligheid en kwaadaardigheid kunnen van de aarde worden verdreven. Compassie, 
vriendelijkheid, voorzichtigheid, vriendschap en samenwerking zouden de basis kunnen zijn 
van waaruit mensen samenleven. Dat zou mogelijk moeten zijn omdat mensen zich allemaal 
in elkaar kunnen herkennen op grond van hun basale spirituele aanleg. Er is gelukkig ook een 
positieve kant: dit beeld is geen onbereikbaar vergezicht. Iedere stap die wordt gezet door 
het te lijf gaan van deze obstakels en moeilijkheden, betekent een enorme vooruitgang. Al 
zou je, in die miserabele en duistere wereld vol tegenslagen, maar één verloren ziel kunnen 
troosten dan is dat het allemaal al waard. Maar ik ben er zeker van dat je meer dan één 
persoon kunt helpen.  

De prijzen van de geest zijn niet gemakkelijk om te veroveren, maar als dat wel zo 
was dan zou het geen waarde hebben om ze überhaupt te winnen. Als de winnaar geen 
uitdaging heeft, waaruit bestaat dan de overwinning? Als je kunt pieken zonder daarvoor te 
werken, wat heb je dan bereikt? Het is de essentie van spirituele ontwikkeling dat je een 
eenzaam en individueel pad moet afleggen en dat pad wordt nog eenzamer en brengt je nog 
verder weg van bekende ijkpunten in je leven naarmate je spiritueel steeds verder wilt 
reiken. 

 
Als er door iemand in de fysieke wereld een stap vooruit wordt gezet, moet de Andere Wereld 
een nog grotere stap zetten. Silver Birch legt uit:  

“Je moet erop vertrouwen dat een serieuze en oprechte vraag voor spirituele hulp en 
begeleiding nooit teveel gevraagd is en altijd zal worden beantwoord. Je stelt jezelf open 
voor die begeleiding op het moment dat je die magnetische link met de wereld van de geest 
maakt. Het is soms echter moeilijk om de juiste taal te vinden om je uit te drukken wat je 
vanuit de spirituele actualiteit wilt communiceren omdat de wereldlijke taal materieel is en 
niet dezelfde taal is van de geestenwereld, want die is immaterieel. Woorden zijn op zijn 
best slechts zwakke symbolen om een grotere realiteit uit te drukken. 

Als je deze kennis kunt accepteren, betekent het dat je ziel er klaar voor is en zichzelf 
heeft gevonden. Heel veel mensen zijn onbewust van hun hogere zelf, hoewel dat toch de 
basis is van hun existentie. Ze begrijpen niet dat zij alleen maar kunnen bestaan omdat zij in 
de kern spirituele wezens zijn in een fysieke verschijningsvorm. 

Ook al denken mensen van zichzelf dat ze een geest of een ziel hebben, ze gaan er 
bijna altijd van uit dat ze een lichaam zijn met een geest. Het is eigenlijk andersom; ze zijn 
een geest die huist in een fysiek lichaam. Jouw echte ik is de geest – de ziel, het goddelijke 
en het oneindige. 

Het lichaam is erop ingesteld om zijn doel te dienen. Het heeft daarom, in deze 
hoedanigheid, een tijdelijke vorm. Als het lichaam deze taak heeft volbracht, vergaat het 
langzaam maar zeker. Het belangrijkste onderdeel van jouw zijn, is de geest die bij je 
geboorte is geïncarneerd. Het feit dat je deze informatie via mij kunt ontvangen, betekent 
dat het goddelijke in jou is ontwaakt. Je bent uit je eigen beperkingen getreden. Het 
gezaaide zaad in jou is uitgelopen en tot bloei gekomen. Het heeft zich opgewerkt vanuit de 
duisternis naar het licht. Van daaruit kan het, als jij dat toelaat, verder groeien in schoonheid 
en rijkdom. 

Je kunt dan beginnen met het groeien naar de echte harmonie in jezelf, wat 
uiteindelijk de fundamentele bedoeling is van het leven op aarde. Diegenen die door het 
leven gaan zonder hun spirituele zelf die ruimte te geven om tot ontwikkeling te komen, 
leven eigenlijk met een handicap vergelijkbaar met blindheid, doofheid enzovoort. 
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Je spirituele zelf komt in je tot stand, het goddelijke in je is ontwaakt. Dit is een 
indicatie dat je het stadium hebt bereikt waarin je klaar bent om wijsheid te putten uit het 
leven en dan niet alleen van datgene wat aan de oppervlakte ligt, maar vooral de rijkdom die 
tot het diepere, het geestelijke behoort. De rijkdom van de geest is vele malen groter, 
mooier, glansrijker dan alle edelstenen in jullie aardse wereld. Deze rijkdom blijft voortleven 
lang nadat al het andere is vervallen, verroest of vergaan. 

Als de geest in je ontwaakt dan komen al zijn krachten tot leven. Deze zijn weer 
onderdeel van de machtigste krachten in het universum. Je begint met het ontwikkelen van 
een kanaal waardoor hulp, begeleiding, sturing, inspiratie, steun en wijsheid vanuit onze 
wereld tot jou kan komen. Dit maakt het mogelijk om dieper contact met je te maken door 
diegenen die van je houden en waarmee je een innige band hebt. En dat geldt ook voor de 
vele anderen waarmee je een niet direct zichtbare relatie onderhoudt. Deze ktijgen dan een 
spirituele relatie met je en die is uiteindelijk veel belangrijker. Zij komen steeds dichter bij je 
en doen dat vanuit hun kracht, een kracht die je vervolgens in jullie levens verder kan 
helpen. 

Als deze kracht zich in je heeft gehuisvest en zich van daaruit verder versterkt, dan 
word je daarmee de bezitter van datgene wat de wereld nooit meer van je kan afpakken, en 
dat is een rotsvast vertrouwen, kalmte en een onderscheidend vermogen. Dan weet je ook 
dat ondanks je twijfels er niets in de hele wereld is dat jouw echte ik kan verstoren en dat je 
één bent met de krachten die het leven vormgeven. 

Mannen en vrouwen gebruiken al hun toewijding om prullaria en bezittingen te 
bemachtigen, veel meer dan ze nodig hebben en ze offeren hun onsterfelijke kwaliteiten 
daarvoor op, terwijl dat uiteindelijk toch de grootste bezittingen op aarde zijn. Zaai je 
geleerde wijsheid wanneer je maar kunt. Als je tegenstand ontmoet, sla daar dan geen acht 
op. Ga er niet over in discussie en probeer niet om een missionaris te worden. Je kunt zaad 
niet forceren te groeien in onvruchtbare aarde. In de loop van de tijd zal een deel van dat 
zaad ontkiemen en zich wortelen. Sommigen van diegenen die je hebben geschoffeerd en 
belachelijk hebben gemaakt, zullen bij je komen en om hulp vragen. 

De band die ons verbindt en de band van onsterfelijkheid omringen en verbinden ons 
in een omhelzing van goddelijke liefde. Niets in het universum kan deze liefdevolle 
omhelzing doen verslappen zolang we maar eerlijk en loyaal blijven aan datgene wat aan ons 
is onthuld.  

Onze Grote Inspirator zal ons nooit in de steek laten. Daarom moeten wij ook onze 
Grote Inspirator nooit in de steek laten. Het hele leven volgt een voorbestemd pad. De aarde 
draait om zijn as, de getijden kennen eb en vloed, de sterren en planeten bewegen zich door 
de ruimte om hun voorbestemde route te volgen, de seizoenen komen en gaan als 
onderdeel van een eeuwigdurende cyclus. Zaad groeit en komt tot bloei om daarna af te 
sterven, om vervolgens weer opnieuw tot bloei te komen. Vogels van verschillende pluimage 
zingen hun liefdevolle en melodische deuntjes, bomen bewegen in de wind, overal volgt de 
natuur de wetten waarvan ze deel uitmaakt.  

Wij kunnen ons niet buiten deze goddelijke voorschriften plaatsen; we maken er deel 
van uit. Laten we steeds onthouden dat waar we ook zijn, er een warme deken van 
onvoorwaardelijke liefde om ons heen gevouwen is, dat goddelijke armen ons omringen en 
dat we altijd in de tegenwoordigheid van die kracht verkeren, de kracht die ook een deel van 
ons is.  
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3. Ondersteuning in jouw leerproces 
 
Onze ziel weet al voordat die incarneert wat hij in het komende fysieke leven moet gaan 
doen. Je kunt je fysieke leven als persoon niet beginnen zonder je vooraf bewust te zijn van 
je spirituele identiteit. De geest kiest zelf in welke persoon hij wil incarneren omdat hij 
vooraf al weet dat hij moet kiezen voor de juiste combinatie van factoren die kan bijdragen 
aan de groei en ontwikkeling die hij in dat fysieke leven moet ondergaan. Als de geest 
eenmaal is geïncarneerd in een stoffelijk lichaam,  is het omdat het zich in onderbewustzijn 
bevindt, onmogelijk om van daaruit door te dringen tot je bewustzijn.  
 Het probleem van mensen die leven in de fysieke wereld is dat ze, buiten hun wil om, 
naar dit leven kijken vanuit een verkeerd perspectief. Zij kijken naar het leven vanuit een 
aards en materialistisch oogpunt. Leven is niet alleen materialistisch en aards. Leven is 
spiritueel en voor eeuwig. Je kunt daarom de eeuwigheid ook niet beoordelen vanuit een 
aards en fysiek standpunt. Als dat wel wordt gedaan dan is die beoordeling incompleet. 
Want dan worden niet alle compenserende factoren in ogenschouw genomen die voor elk 
kind van de Grote Inspirator beschikbaar zijn.  
 Er is voor iedereen een vooropgezet plan, maar dat plan is zeker niet zo rigide dat 
mensen daardoor marionetten zullen worden. Mensen zijn begeesterd met een deel van de 
goddelijke geest. Daardoor heeft men de mogelijkheid om te delen in het oneindige proces 
van groei en ontwikkeling. Toch heeft iedereen een persoonlijke verantwoordelijkheid en 
een mate van vrije wil, maar die is echter niet zo groot dat daarmee de natuurwetten 
kunnen worden tegengewerkt. Binnen deze kaders is er een vrije keus. Ieders uiteindelijk 
levensdoel ligt vast, het is echter aan iedere persoon zelf om zijn eigen goddelijkheid te 
ontwikkelen, gebaseerd op de blauwdruk die daarvoor in de basis al aanwezig is. 
 Men is zich waarschijnlijk niet bewust van die blauwdruk, maar de ziel, omdat die 
goddelijk is, is rusteloos en zoekt steeds naar manieren om zich uit te kunnen drukken. Soms 
is er een ervaring nodig zoals rouw, zorg, verdriet of een ziekte om wakker te worden uit de 
ruststand5 waardoor de ziel zich dan ten volle kan ontplooien. Als de Grote Inspirator niet 
zou willen dat wij de mogelijkheid zouden hebben om te delen in het voorrecht van 
ontwikkeling, dan zou er geen enkele reden zijn waarom we überhaupt geboren zouden 
worden. Dat is dan ook de balans waarnaar je moet zoeken om op basis van je eigen 
karakter je latente gaven zo te ontwikkelen dat ze er aan kunnen bijdragen dat je verder 
kunt opbloeien.  
 Er is een tweeledig proces aan de gang. De input hiervoor komt niet alleen van 
buitenaf maar ook van binnenuit. Binnen in ieders ziel ligt een krachtige energie verankerd 
die in de fysieke wereld ongekend is van omvang en dat komt doordat deze energie deel 
uitmaakt van de Grote Inspirator. Zonder deze energie kan geen leven bestaan, want dit 
leven komt voort uit de geest. Het stelt daardoor al het materiële in de schaduw, alle 
realiteit wordt omvat door een omhulsel dat bestaat uit de geest. De mate waarin iemand 
ontvankelijk is voor die twee krachten is afhankelijk van de mate van bewustwording van die 
persoon. 
 Geest is leven en leven is geest. Er is geen leven mogelijk zonder de geest. Materie is 
een omhulsel, een soort schelp die als een schaduw wordt gevoed door de geest. Materie 
zelf heeft geen bestaansrecht. Men leeft, ademt, beweegt, denkt, oordeelt, reflecteert, 
voegt samen, besluit, weegt af, overweegt en dat kan allemaal omdat de basis van ons 

                                                           
5 Een ruststand moet meer worden gezien als een toestand van lethargie waarin hij kan belanden. 
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bestaan de  geest is. De geest geeft bezieling aan het bestaan. Als de geest het lichaam 
verlaat, verschrompelt het lichaam tot dezelfde stof van waaruit het aanvankelijk ook was 
opgebouwd. Diegenen die materie als hoogste doel stellen, bouwen daardoor hun realiteit 
op een oneigenlijke fundering. Het bezit heeft geen blijvende waarde. De existentie van 
materiële zaken is slechts tijdelijk.  
 De geest blijft voortbestaan omdat die opgebouwd is uit dezelfde primaire 
bestanddelen waar alles wat leeft uit is opgebouwd. De levenskracht die tot uiting komt in 
het menselijke zijn is een variant van datgene wat tot uiting komt in vogels, dieren, vissen, 
bomen, bloemen, fruit en groente. Wanneer er ergens ook maar een uiting is van leven, in 
de breedste zin van het woord, dan is dat tevens een uiting van een werkzame geest. 
 Er zijn verschillende gradaties van bewustwording en van bewustzijn omdat de geest 
zich manifesteert in een oneindige verscheidenheid. Er kunnen geen limieten gesteld 
worden aan oneindigheid. Meestal noemt men de kracht achter het leven God. Ik noem het 
liever de Grote Inspirator, omdat deze kracht al het andere overschaduwt. Het is de originele 
levenskracht, de ultieme manifestatie van alle verschijningsvormen van de geest. Leven dat 
zich manifesteert, in wat voor vorm dan ook, is een uiting van de goddelijke kracht die alles 
wat leeft heeft ontwikkeld. 
 Ik betreur het dat de weg van diegenen die zich ten dienste stellen van het 
spiritualisme niet eenvoudig kan zijn. Ik heb de spirituele wetten niet ontwikkeld, ik weet 
alleen hoe zij in hun werk gaan. Het kan natuurlijk ook niet zo zijn dat wanneer je spirituele 
topservice wilt verlenen, je kunt ontkomen aan de moeilijkheden en de problemen die je 
altijd zult tegenkomen als je jezelf openstelt om het diepste van je ziel te bereiken. Want pas 
na deze ontdekkingstocht kan je de verborgen krachten van je ziel inzetten als instrument 
om die vervolgens weer te gebruiken in je spirituele werk. 
 De medaille van dienstbaarheid heeft twee tegengestelde kanten. Hij die dienstbaar 
wil zijn is diep in zijn ziel geraakt waardoor hij zich vervolgens weer open kan stellen om te 
dienen. Alleen door te peilen wat er leeft in het diepste van je eigen ziel kun je ontdekken 
dat juist door deze ontdekkingstocht de gave van spirituele ontwikkeling pas tot volle bloei 
kan komen. Soms zou ik wel willen dat het precies andersom was, namelijk dat juist diegene 
die voorbestemd zijn om dit pad van kennis en opoffering te betreden, metaforisch gezien 
zouden kunnen leven in een bed van rozen. Maar zelfs de mooiste rozen hebben doornen. 
 Dit is allemaal een onderdeel van de spirituele waarheid die ik niet kan veranderen. 
Het zou niet eerlijk zijn als ik dingen zou zeggen waarvan ik weet dat ze niet waar zijn. Maar 
een onbegrensde geest is de ultieme uiting van oprechtheid. Ultieme oprechtheid is iets wat 
de imperfecte geest van mensen op aarde niet zal kunnen bevatten. Er is compensatie en 
verantwoording. Deze begrippen zijn perfect op elkaar afgesteld. Geen ziel gaat er door 
opoffering op achteruit, maar tevens heeft geen enkele ziel enig voordeel bij egoïsme. De 
impact van een geïncarneerde ziel en de mate waarin die zich heeft ontwikkeld is de 
graadmeter zoals die destijds in Gethsemane6 gold en die nu de mogelijkheid geeft om de 
berg van de transfiguratie te beklimmen. Dit zijn de wetten van goddelijke liefde in actie. 
 Er zijn alle mogelijke manieren om je dienstbaar te maken. Sommigen doen dat in de 
spotlights, anderen weer in de stilte van een kapel. De dienstbaarheid zelf is van belang. Het 
is van belang dat je als je jezelf dienstbaar naar anderen opstelt, je dan  bewust bent van de 
spirituele realiteiten. In een wereld vol van verslagenheid en vrees, waar miljoenen mensen 

                                                           
6 Gethsemane is volgens de bijbel de plaats waar Jezus met zijn discipelen het laatste avondmaal nuttigde. 
Vervolgens werd hij door één van die discipelen daar verraden. 
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bang zijn voor de dag van morgen, is het van het grootste belang dat je je bewust bent van 
datgene wat het leven echt inhoudt, niet oppervlakkig gezien maar de ware realiteit. 
 Het is belangrijk voor mensen om zich te realiseren dat ze een oneindige ziel zijn. Dat 
deze aardse pelgrimage slechts een klein maar noodzakelijk onderdeel is van zijn oneindige 
leven. Je moet dit leven leiden, niet in de duisternis van onwetendheid, maar in het zonlicht 
van kennis, niet met gebogen hoofd maar met gestrekte schouders en het hoofd opgeheven, 
niet in angst maar met een glorieuze en stralende sereniteit. 
 Je bouwt datgene wat je doet niet op voor of in een enkele dag. Het is niet om een 
tijdelijk en snel resultaat te bereiken of om een korte overwinning te kunnen binnenhalen. 
Het is allemaal onderdeel van een plan voor de eeuwigheid, een doorgaand programma van 
datgene waarin jij bent verwikkeld. Je kunt datgene wat je al bereikt hebt niet meten. 
Vandaag de dag zie je in veel delen van de wereld dat onneembare vestingen toch kunnen 
vallen en dat degelijke investeringen niet zo degelijk blijken te zijn. Dat monopolies worden 
gebroken, dat bijgelovigheid en onwetendheid afneemt vanwege de langzaam maar zekere 
krachten vanuit de spirituele waarheid.  
 Je angsten zijn onnodig en ongegrond. Je bent in zeer capabele handen. Je bent de 
ontvanger van een kracht die ervoor heeft gezorgd dat je je door de jaren heen staande kon 
houden, want zonder die kracht had je deze aarde allang verlaten. Angst is de grootste 
verwoestende kracht voor alles wat met spiritualiteit heeft te maken. Angst en ongerustheid 
zijn de twee vijanden die we voortdurend de oorlog moeten blijven verklaren want zij 
verstikken de toevoerkanalen waardoor de kracht van de geest resultaten kan bereiken. 
 Als je altijd al in het licht hebt geleefd, dan heeft dat licht niet zo heel veel waarde 
voor je. Maar het is juist als je al heel lang in het donker hebt geleefd dat het licht als een 
verlossing komt. Onze wereld is de wereld van het licht. Je moet echter wel door een 
periode van leren in jouw wereld alvorens je er klaar voor bent om deel uit te maken van de 
onze. Diegenen die denken dat ze, door het toepassen van handige trucs, deze leerperiode 
kunnen verkorten, zullen er achter komen daar geen profijt van te hebben. En dat ze 
daardoor dan ook niet ten volle kunnen genieten van al dat moois dat onze wereld te bieden 
heeft. 
 Het levensplan van leren is eigenlijk heel simpel. Je komt vanuit de geest en gaat dan 
deel uitmaken van de fysieke wereld om daar ervaringen op te doen die je nodig hebt om je 
voor te bereiden op onze wereld. Je leert je lessen door ervaring op te doen, na afronding 
daarvan ben je klaar voor onze wereld en voor de blijdschap die daar op je wacht. Die 
voorbereiding en ervaring voor onze wereld heb je opgedaan in de fysieke wereld. Want dat 
is de plaats waar je de lessen leert om je voor te bereiden voor het leven na ‘schooltijd’. Als 
je deze lessen niet leert, dan ben je niet geschoold en ben je niet voorbereid voor datgene 
wat daarna komt. Dat is een realiteit in jullie fysieke wereld, maar zeker ook in de onze.  
 De wind is altijd getemperd voor een zojuist geschoren lam. De rekeningen in het 
grootboek van de Grote Inspirator zijn altijd bijgewerkt, in balans gebracht op basis van 
vergoeding en vergelding en zo ontworpen dat ze alles perfect omschrijft. Dit zijn twee  
manieren om uit te leggen dat het effect altijd onverbiddelijk de oorzaak volgt. In welke 
mate je ook lijdt, de mate van vergoeding die erop volgt is altijd gelijk aan de mate waarin je 
hebt geleden. Welke lessen je ook volgt, het is altijd duidelijk in welke mate deze lessen je 
kennisniveau zullen verrijken. Je kunt nooit het één doen zonder tegelijkertijd ook het ander 
te ontvangen. Want hoe zou je zonder te studeren je kennis kunnen vermeerderen? Nadat je 
deze lessen hebt geleerd en de kennis tot je hebt genomen, moet je verantwoordelijkheid 
nemen voor datgene wat die kennis met zich meebrengt. Toch moet je je ook realiseren dat 
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degene  die  zondigt  in  onschuld  niet  zo’n  grote  overtreder  is als diegene die bewust zondigt, 
omdat die laatste precies weet wat en waarom hij dat doet.  
 Jullie zijn imperfecte wezens waarbij een latent streven naar perfectie aanwezig is. 
De strijd tussen materie en geest die zich voortdurend in je leven afspeelt, zorgt ervoor dat 
je, om het zo uit te drukken, moet zondigen. Hoewel ik dit liever het maken van fouten zou 
willen noemen. Als je nooit fouten zou maken, zou je perfect zijn en niemand in jullie of mijn 
wereld is perfect. De reden waarom de Grote Inspirator je in een fysieke wereld heeft 
geplaatst, is omdat vanuit de wisselwerking tussen de actie en reactie van materiële en 
spirituele krachten jouw aangeboren goddelijkheid de ruimte krijgt om zich te manifesteren. 
 Vanuit de schaduw en duisternis kom je in het licht. Het is door storm dat je in het 
zonlicht kunt komen. Het is door moeilijkheden dat je je doelen kunt bereiken. Het is door 
conflicten op te lossen dat je vrede kunt bewerkstelligen. Het leven verkrijg je door 
vergelijkingen te treffen. Als je levenspad saai en monotoon zou zijn, dan zouden zich ook 
geen uitdagingen voordoen. Om je verder te kunnen ontwikkelen kom je in conflictueuze 
omstandigheden terecht, maar juist door het doorleven van deze omstandigheden vormen 
zij je latente geest en helpen je om volwassen te worden. Dat is het hele plan achter ons 
bestaan. 
 Soms lijkt het, voor diegenen die het leven overpeinzen, dat het leven voor de één 
veel zwaarder is dan voor de ander. Het wekt de indruk dat sommigen geen lijden, pijn, 
zorgen of strijd hebben terwijl anderen in de schaduw lijken te leven en bijna nooit het licht 
zien. Toch vertelt zo’n  uiterlijk  beeld  niet  het  hele  verhaal.  Je  kunt dat nooit beoordelen 
zonder daarbij ook de factoren van de eeuwigheid, die zich zeker zullen manifesteren, in 
ogenschouw te nemen. Ik heb veel langer geleefd dan jullie en ben daarom meer gewend 
om met de strekking van deze wetten om te gaan, omdat ik weet dat ze nooit falen heb ik 
groot respect voor die wetten.  
 Ik ben in mijn wereld nog nooit iemand tegengekomen die onrecht had gekend en die 
kon zeggen: “Nu  ik  beide  kanten  van  mijn  leven  heb  gezien  vind  ik  dat  ze  uit  balans  zijn.”  De  
Grote Inspirator maakt geen fouten. Als de Grote Inspirator fouten zou make,n dan zou de 
wereld geen dag langer meer kunnen bestaan. Ver voor je in deze wereld kwam bestond die 
al en lang nadat je deze wereld zult hebben verlaten zal die nog steeds bestaan. Zonder de 
zon, die al miljoenen jaren als een grote hemelbol van licht en warmte straalt, zou aards 
leven onmogelijk zijn, zonder de zonnestralen van de zon zou er geen levend wezen bestaan 
op de aarde. De zon gaf die stralen al af toen er nog niemand op aarde was om die te 
ontvangen. Vandaag de dag verbranden jullie steenkool en ontsluiten jullie op die manier de 
warmte die de zon daar miljoenen jaren geleden voor jullie in heeft opgeslagen. Wat een les 
in geduld!  
 Zoek je toevlucht niet in ongeduld of spijt want zo streef je altijd je eigen doel voorbij. 
De kracht die in jou tot ontwikkeling kan komen heeft meer serene omstandigheden nodig. 
Er is een kader, een patroon en alleen binnen dat kader en dat patroon kunnen de 
natuurwetten hun recht doen gelden. De Grote Inspirator kan niet zonder zijn eigen 
natuurwetten werken. Als je sturing en hulp wilt ontvangen dan moet je zelf de 
omstandigheden creëren waardoor je die sturing en hulp ook daadwerkelijk kunt ontvangen. 
Je moet de ervaring gebruiken om je eigen ziel verder te ontwikkelen omdat dit je enige 
eeuwige bezitting is. Je moet erop vertrouwen dat de kracht die je het leven gaf, je ook zal 
onderhouden. Je maakt deel uit van die kracht omdat dit een kracht is die in jou zelf huist. 
Als je de juiste omstandigheden weet te creëren, dan zal de goddelijke kracht die in jou huist 
en waardoor je ook de spirituele toerusting hebt geërfd, je alle noodzakelijke wapens 
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verschaffen die je nodig hebt om iedere strijd in je leven aan te kunnen. Maar ongeduld en 
spijt zijn obstakels om de goddelijke kracht vrij in je te laten stromen.  
 Je moet ontspannen, ontvankelijk, kalm, passief, berustend, bedaard, sereen en vol 
vertrouwen  zijn.  Je  moet  voor  jezelf  weten  dat  juist  in  zo’n  gemoedstoestand  alles  goed  zal  
gaan en dat je alles wat essentieel voor je is ook zult ontvangen. Je krijgt echter geen krediet 
voor de dingen die gemakkelijk zijn gegaan, die krijg je alleen voor de echt moeilijke zaken. 
De Grote Inspirator kan niet falen, jij echter wel. Op het moment dat je wordt 
geconfronteerd met moeilijkheden, spreek dan je goddelijke reserves aan en vertrouw erop 
dat je de weg wordt gewezen die je moet bewandelen om die moeilijkheden het hoofd te 
kunnen bieden. Dit heb ik al vele jaren mensen mogen vertellen en ik weet dat het werkt. 
Ook diegenen die het uitgeprobeerd hebben weten dat het werkt. Materie is dienend voor 
de geest, maar de geest is niet de dienaar voor materie. Je leeft, ademt en beweegt en dat 
kan je niet vanwege je fysieke lichaam. Zonder de geest kon dat niet gebeuren. Het is 
uiteindelijk zelfs zo dat, als de geest zich terugtrekt, het lichaam verschrompelt. 
 De juiste omstandigheden creëren voor je ziel is niet makkelijk. Als het makkelijk zou 
zijn, dan was het het ook niet waard om het te kunnen. Er zijn geen sluiproutes om tot volle 
ontplooiing te komen en er bestaat geen gemakkelijke weg. Iedere ziel moet de weg naar de 
top zelf afleggen. Maar het is een overweldigende spirituele ervaring als je die top hebt 
bedwongen. 
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4. Jouw eigen persoonlijke strijd 
 
Je leven leiden vanuit eerlijkheid en oprechtheid betekent niet altijd een gemakkelijk leven. 
Als dat wel zou zijn, zou dat in strijd zijn met mijn missie.  
Het is niet aan ons om uit te leggen hoe je problemen en moeilijkheden in je leven kunt 
voorkomen. Het is wel onze intentie je te helpen om jouw problemen onder ogen te zien, je 
aan te moedigen ze te overwinnen om van daaruit als persoon krachtiger te worden. 
 De rijkdom van de geest is vele malen groter dan die van welke aardse bezitting dan 
ook. Als je je de wijsheden van de geest eenmaal hebt eigen gemaakt dan zul je die nooit 
meer kwijtraken. Doe daarom enorm je best om je deze wijsheden eigen te maken. Er is 
geen menselijke ziel die een last te dragen krijgt die zo zwaar is dat het zijn draagkracht te 
boven gaat. Er is geen menselijke ziel die problemen moet oplossen die zijn vermogen te 
boven gaat. Het op je nemen van deze lasten en het oplossen van de problemen die op je 
pad komen, zijn belangrijke markeringen in het ontwikkelingsproces van de ziel. 
 Het is niet gemakkelijk, maar de meest waardevolle markeringen in jouw spirituele 
ontwikkeling zijn ook niet zo gemakkelijk te verkrijgen. Als dat wel zo zou zijn, dan zouden ze 
te weinig waarde hebben om ze überhaupt te verkrijgen. De werkelijkheid is, hoe moeilijk en 
ongemakkelijk dit ook is om te accepteren, dat juist als je jezelf ongemakkelijk en onzeker 
voelt, dit juist een heel goede periode is bezien vanuit het licht van je spirituele 
ontwikkeling. Maak je geen zorgen, deze moeilijke perioden heeft iedereen, ongeacht je 
levenservaring. 
 Wij, diegenen in de geestenwereld die van je houden, moeten vaak een stap terug 
doen en toezien hoe jij je strijd strijdt. We hopen en bidden dan dat jouw geest zijn 
capaciteiten gebruikt om deze les zo te interpreteren en zo toe te passen dat het jouw ziel 
verrijkt. Kennis komt niet zonder de daarbij behorende verantwoordelijkheid. Maar als je dit 
in het juiste perspectief kunt zien, dan zul je deze mogelijke zorg graag accepteren. Het is 
nooit op een mooie zomerdag waarop alles er rustig en vreedzaam uitziet dat de echte 
levenslessen worden geleerd. Het is soms juist in diepe duisternis, in de storm, dat de ziel tot 
ontplooiing komt en die grootheid kan laten zien waar je je als individu onbewust van bent. 
 Je hele aardse leven is een aaneenschakeling van uitdagingen en testen. Je bevindt je 
in het midden van een strijdtoneel waarbij alle krachten in jezelf in een constant gevecht zijn 
verwikkeld. Want je hebt alle elementen van kracht en zwakte in je, de overblijfselen van je 
dierlijke voorgeschiedenis die allemaal een deel vormen van je fysieke evolutie, maar je hebt 
ook de vonk van goddelijke potenties van de Grote Inspirator bij je geboorte meegekregen. 
  Gedurende je hele leven leef je in een conflict met datgene wat het meeste invloed 
op je heeft. Maar dat is wel waarom je geboren bent. Je bent niet perfect geboren, maar 
hebt wel die potentie in je. Omdat je deel uitmaakt van de Grote Inspirator, is de latente 
gave van perfectie in je ziel aanwezig. Maar al het andere is een continue uitdaging om te 
groeien, op te bloeien en je te ontwikkelen om deze facetten een plaats te geven. 
 Er is altijd de eigen vrije wil, uiteraard binnen restricties, die onder verschillende 
omstandigheden van je vraagt om jouw eigen keuzes te maken voor jouw persoonlijke groei. 
De keuzes zijn afhankelijk van jouw eigen temperament en karakter. Deze keuzes bepalen 
uiteindelijk jouw levensweg omdat je op basis van de keuzes op alle belangrijke kruispunten 
in je leven je eigen levensdoel bepaalt. 
 Ieder individu heeft de potentie om, als hij zijn aardse pelgrimage begint, zijn latent 
aanwezige goddelijkheid te ontvouwen. Hij bepaalt zelf welke weg hij bewandelt, of hij in 
het licht of in de duisternis wil leven, of hij zich dienstbaar of egoïstisch opstelt. Dit is de 
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constante strijd van het menselijke bestaan in jullie wereld. Het verklaart alle acties en 
reacties, bepaalt de groei en ontwikkeling van de ziel en ook, als de tijd daar is, voorbereid of 
onvoorbereid, volwassen of niet of deze naar onze wereld komt. Het is allemaal afhankelijk 
van de manier waarop je hebt geleefd. Het is simpel en tegelijkertijd ook heel complex. 
 Hoe meer talenten je hebt en hoe meer gaven je hebt ontvangen, des te groter is je 
verantwoordelijkheid. De ziel weet, voordat deze incarneert, wat hij moet doen met de 
gaven die hij meekrijgt bij zijn aankomst in jullie wereld.  Diegene die veel talenten heeft 
meegekregen in jullie wereld en daar niets mee doet, betaalt uiteindelijk een hogere prijs 
dan diegene die met niets op aarde kwam. Het is zo en niet anders. Het doormaken van 
verdriet en ellende is de beste opstap tot verdere ontwikkeling. Het doormaken van dit 
verdriet is de uitgelezen manier waarop de ziel zichzelf weer terugvindt. Verdriet, in het 
bijzonder als het iedere vezel van je bestaan raakt, zorgt ervoor dat je ziel kan ontwaken. De 
ziel is soms zo ingebed in het menselijke lichaam dat een enorm sterke kracht nodig is om 
naar buiten te kunnen treden. 
  Verdriet, zorgen, ziekte en lijden geven waarde en inhoud aan de lessen die de 
kinderen op aarde worden onderwezen. Als waarheid gemakkelijk gevonden zou worden, 
dan zou het niet op waarde worden geschat. Het is juist op het moment van de grootste zorg 
of lijden dat mensen ervoor open staan om de diepere waarheid in zich op te nemen. Hoe 
banaal het ook klinkt, je kunt geen waarheden in je opnemen als je er niet spiritueel klaar 
voor bent.  
 Geen enkele ziel is ontwaakt voor hij daar spiritueel klaar voor is. Geen ziel kan ook 
geholpen worden voor hij er spiritueel klaar voor is. Het is de ontwikkeling van de ziel die 
bepaalt wanneer de tijd rijp is om kennis toe te laten. Dat moment wordt vastgesteld door 
de ziel en de evolutie daarvan. Daarbij kijk je uiteraard naar de omstandigheden binnen het 
universum, naar jezelf en je beziet het vanuit een materieel oogpunt. Je onderzoekt en 
beoordeelt om dan vervolgens alles wat er gebeurt vervolgens te verklaren vanuit een fysiek 
oogpunt. Maar toch kan dat alleen maar een klein insignificant deel zijn van het totaal van 
alles wat er werkelijk gebeurt.  
 De enorme reikwijdte van de ziel kan je pas goed ontdekken als je tegen problemen 
oploopt. Tegenslag is goed voor de ziel. Je moet leren om toe te laten dat de latente 
grootheid van de ziel zichzelf openbaart. Daarom leef je in een stoffelijke wereld. Tegenslag 
betekent niet het einde van de wereld. Nee, het is juist het begin ervan. Er huist een kracht 
in je die groter is dan al datgene wat je tot nu toe hebt ervaren. Je kunt de Grote Inspirator 
niet vinden als het leven van een leien dakje gaat. De Grote Inspirator kun je alleen vinden 
door je eigen moeilijkheden en problemen te lijf te gaan. Zoals puur goud eerst 
opengebroken moet voordat het zijn pracht aan ons kan laten zien. Het goud van de geest 
kan pas naar buiten treden als het gezuiverd en geraffineerd is door zorg en tegenslag. Er is 
geen andere weg om dat te bereiken. Zijn er anderen die zeggen dat die weg er wel is? ik ken 
hem niet. 
 Jouw wereld is de wereld waar fouten kunnen worden gemaakt. Door van je fouten 
te leren en ze te corrigeren heeft je ziel de mogelijkheid om te groeien. Het is een zegen om 
te kunnen zeggen dat diegenen die moeilijkheden en tegenslag, obstakels en handicaps 
hebben overwonnen, uiteindelijk beter zijn toegerust dan diegenen wiens leven over rozen 
is gegaan. De kracht van de geest komt niet naar buiten wanneer alles soepel verloopt, als 
het zonnetje lekker schijnt en geen enkele gedachte de ziel stoort. De ziel komt in actie 
wanneer hij door problemen wordt uitgedaagd. Dan kan de ziel aanspraak maken op het 
innerlijke, goddelijke wapenarsenaal en kan hij toestaan dat de spirituele wapens in stelling 
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kunnen worden gebracht om de grote strijd om het voortbestaan aan te gaan. Dat is 
uiteindelijk Het grote, allesomvattende plan. 
 Klaag niet over problemen. Problemen zijn goed voor de ziel. Je zult er niet blij mee 
zijn op het moment dat je ermee wordt geconfronteerd. Je zult, als je terugkijkt, de Grote 
Inspirator dankbaar zijn dat je de mogelijkheden hebt gekregen om juist door deze 
moeilijkheden je innerlijke goud naar buiten te brengen. Als iedere geïncarneerde ziel een 
leven vond met een gemakkelijk patroon, dan zou er geen ontwikkeling zijn, geen opbloeien, 
geen groei van het eigen karakter en geen verrijking. Het is een moeilijke les, maar de dingen 
die het waard zijn om te bereiken, zijn vaak de moeilijkste dingen. De waarde van de geest is 
niet goedkoop. 
 De Grote Inspirator is constant aan het werk, nooit afwezig en altijd op de hoogte van 
ieder aspect van het ‘zijn’. De wetten volgens welke de Grote Inspirator werkt, zijn altijd 
operationeel. De omstandigheden waaronder ze plaatsvinden maken niet uit, het gebeurt 
zowel als de zon schijnt of als wanneer een heftige storm losbarst. Voor wat er in je leven 
gebeurt kun je nooit de Grote Inspirator verwijten maken, ook niet het universum of de 
wereld. Je kunt alleen jezelf daarvoor aansprakelijk stellen. Materiële maatstaven zijn 
absoluut ontoereikend voor dat doel. Wanneer je de wereld bekijkt vanuit het oogpunt van 
de materie dan zie je ongelijkheid, oneerlijkheid, mishandeling, het triomferen van de 
macht, wanhoop. Toch is dat allemaal maar een gedeeltelijke en een onterechte 
constatering.  
 Het lijkt er soms op dat gerechtigheid niet plaatsvindt omdat men in de materiële 
wereld niet altijd alles kan goedmaken. Maar aan het eind van het verhaal is altijd alles weer 
in balans en zelfs zo dat er geen haarbreed verschil meer bestaat. Toch kun je niet altijd voor 
jezelf het beste beoordelen wat spiritueel gezien het meest geschikte voor je is. Soms kan 
het letterlijk verhoren van je gebed haaks staan op datgene wat je echt nodig hebt. 
 Ik wil je adviseren om te proberen, en ik weet dat heel moeilijk voor je is, om iedere 
situatie niet te beoordelen vanuit een materieel, maar vanuit een spiritueel oogpunt. Soms is 
datgene wat voor jou een ramp lijkt een overwinning voor ons hier in de geestenwereld. 
Maar als je vraagt om begeleiding op je spirituele weg dan zul je die ook zeker ontvangen, 
niet noodzakelijkerwijs op de manier zoals je dat zelf zou willen, maar zeker wel op de 
manier die past bij wat jouw ziel op dat moment in zijn ontwikkeling nodig heeft. De 
Goddelijke kracht kan niet falen, je moet hem alleen niet beoordelen aan de hand  jullie 
aardse maatstaven.  
 Er zijn een aantal onfeilbare leidraden betreffende de spirituele waarheid. Twee 
daarvan wil ik graag behandelen. Ten eerste: er kan geen schade toegebracht worden aan 
een ziel die oprecht het beste wil doen wat in zijn/haar vermogen ligt. Ten tweede: iedere 
ziel die dienstbaar wil zijn zal de geschikte mogelijkheden daartoe vinden. Wees niet 
ongeduldig! Het heeft miljoenen jaren geduurd voor het bewustzijn in jullie wereld zich kon 
manifesteren. Het heeft ook miljoenen jaren geduurd voordat ons menselijke leven zijn 
huidige, georganiseerde status kon bereiken. Het heeft ook heel veel jaren geduurd voordat 
jij en alle anderen zich bewust werden van spirituele realiteiten. Laat de kracht die het 
universum aanstuurt, de kracht die heeft bewezen jou te kunnen begeleiden, zijn werk 
volbrengen. Vertrouw er op dat die kracht niet kan falen, want als dat zo zou zijn dan kon 
het universum niet bestaan. 
 De simpele werkelijkheid is, dat je problemen het hoofd hebt moeten bieden, strijd 
hebt moeten leveren en moeilijkheden hebt moeten overwinnen om de latente 
goddelijkheid in jou tot groei te brengen. Zonder dat zou je nooit tot volledige 
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volwassenheid hebben kunnen komen. Dat lijkt uiteraard gemakkelijk voor mij om te zeggen, 
want ik hoef die moeilijkheden niet meer aan te gaan, maar geloof me: ik ben ook door dat 
proces gegaan. Ik heb al veel langer geleefd dan wie van jullie dan ook. Mijn bestaan beslaat 
geen honderden maar die beslaat duizenden jaren.  En juist vanwege die lange ervaring ben 
ik tot de overtuigende en eerbiedige bewondering gekomen voor de fantastische perfectie 
waarmee de natuurwetten het gehele universum aansturen. 
  Niets wordt aan het toeval overgelaten. Daarom gebeuren er geen ongelukken. Alles 
gebeurt door een onveranderlijke, inflexibele en almachtige natuurwet. Ik weet dat als de 
ziel ontwaakt, zichzelf vindt en van zichzelf bewust wordt, de weg die bewandeld moet 
worden herkenbaar is. Ik heb een absoluut vertrouwen in de oneindige kracht die het gehele 
universum heeft geschapen. Er is in jullie wereld geen kracht die maar een fractie van deze 
levenskracht kan benaderen, een kracht die garandeert dat leven iedere dag mogelijk is. Er is 
ook geen land of natie die systemen kan produceren die op welke wijze dan ook zouden 
kunnen concurreren met de natuurwetten en die alle leven in het universum zouden kunnen 
faciliteren.  
 Waarom zou je dan bang zijn voor of een gebrek aan vertrouwen hebben in deze 
goddelijke kracht die het universum al zo lang heeft bestuurd? Je moet proberen om je goed 
af te stemmen op die kracht. Je moet proberen om alle gedachten van angst uit te bannen. 
Je moet leren om innerlijke rust en stilte in jezelf te vinden, compleet vertrouwen zodat de 
maximale, goddelijke energie kan stromen en zo zijn doel kan vervullen. Als je in harmonie 
leeft met de wetten van liefde en wijsheid dan vinden liefde en wijsheid vanzelf hun weg in 
jouw leven. De wind waait waarheen hij wil. Liefde vindt zichzelf. Liefde, goddelijke liefde, 
waarvan de aardse liefde een afspiegeling is, vervult zichzelf. 
 De simpele waarheid is dat diegenen die bekend zijn met de spirituele realiteit, deze 
iedere dag zonder enige twijfel tegemoet zouden moeten treden. Want de Grote Inspirator, 
die  in  hun  huist,  geeft  ze  de  beschikking  over  zo’n  wapenuitrusting  dat  ze  ieder  gevecht  dat 
op hun pad komt, aan kunnen. En ze zullen die gevechten winnen, want de spirituele kracht 
is vele malen krachtiger dan welke materiële kracht dan ook. 
 Angst is de grootste vijand van de mensheid. Angst breekt je, angst verlamt je, mat je 
af, vervaagt redelijkheid, overschaduwt en houd je weg bij de krachten die je in staat stellen 
om iedere moeilijkheid die je tegenkomt aan te kunnen. Angst verstoort, staat harmonie in 
de weg, houdt afstemming in jezelf tegen en veroorzaakt twijfel en onrust. Ban angst uit! 
Diegenen die de kennis hebben, moeten rust uitstralen, transparant zijn, sereen, 
zelfverzekerd en zich door niets of niemand laten afleiden.  
 Als alles wat ik tot nu toe heb gezegd niet waar zou zijn, dan zou materie superieur 
zijn aan de geest. Duisterheid krachtiger dan licht en onwetendheid zou triomferen over 
kennis. De kracht van de geest, wat een afspiegeling van de kracht van God is, is het 
machtigste binnen het gehele universum. De geest is niet alleen vol van kracht, hij is ook vol 
van wijsheid en liefde. Het gehele leven is een manifestatie van goddelijke wijsheid.  
 Het is door de hitte van vuur dat staal gebogen kan worden. Het is in ons moeilijkste 
levensuur dat onze geest onze latente en oneindige goddelijkheid kan laten ontwaken en het 
deze in staat stelt om tot volle expressie te komen. Dit zijn allemaal zeer waardevolle 
markeringspunten op ons levenspad. Zoals het donkerste uur voorafgaat aan het gloren van 
het licht, zo zal ook het licht van jouw geest altijd weer schijnen. Alles wat daarvoor nodig is, 
is dat jij je strakke taakopvatting laat varen en erop gaat vertrouwen dat de weldadige kracht 
van de liefde je omringt. 
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 De ontwikkelde geest weet dat frustratie en terugslag net zozeer als vooruitgang en 
ontwikkeling deel uitmaken van dit (ontwikkelings)proces. Alles heeft twee kanten; negatief 
tegenover positief, actie tegenover reactie, tegengesteldheid en gelijkheid. Je kunt het één 
niet krijgen zonder ook het ander onder ogen te zien. Er is een wet die in werking treedt om 
je doel te kunne  behalen. Tegelijkertijd treedt er ook een wet in werking die 
verantwoordelijk is voor frustratie en tegenslag. Dat zijn allemaal verschillende delen van het 
complexe en ingewikkelde patroon dat is ontwikkeld om de menselijke geest tot volle 
expressie te laten komen. Je kunt niet alwetend zijn. Als je kennis op een bepaald ogenblik 
tekort schiet, moet je erop vertrouwen. En dan geen blind dom of  lichtvoetig vertrouwen, 
maar echt vertrouwen dat je zelf kunt opbouwen op basis van de tot dan toe opgedane 
kennis. 
 Kennis is een rotsvaste basis en een duurzame fundering. Kennis, de kennis die de 
oneindige waarheid van de geest heeft geopenbaard, moet daarom zorg dragen voor een 
compleet, onwrikbaar, niet verslappend en onbezorgd vertrouwen in de kracht van de geest, 
wat uiteindelijk de levenskracht zelf is. De angst en het wankelende vertrouwen in jullie 
wereld zorgen voor storingen in de atmosferen. Wij werken in stilte, vanuit zekerheid. Als je 
de atmosferen verstoort met angst, twijfel, verwardheid en bezorgdheid, dan blokkeer je 
daarmee wat de kracht van de geest voor je kan bereiken. 
 Het is gemakkelijk om de Grote Inspirator te bedanken wanneer de zon schijnt, alles 
vredig is en je voldoende geld op je bankrekening hebt staan. De tijd om de Grote Inspirator 
te bedanken is als je jezelf in het donker bevindt, want op dat moment heb je kans dat de 
latent in jou aanwezige kracht je naar het licht zal leiden. Dat is de tijd om de Grote 
Inspirator te bedanken, want dat is het moment dat je nieuwe lessen leert, dat je geest 
groeit, je kennis zich vermeerdert en dan begin je op te klimmen tot de status die bij je 
hoort. Veranker die kleuren in je spirituele zijn. 
 Wat jullie wereld niet begrijpt, is dat je spirituele waarheden pas echt tot je kan 
nemen als je ziel er klaar voor is. Het zaad kan niet groeien voordat de grond is bemest. Voor 
dat goddelijke zaaien moet jij zorg dragen voor de optimale condities: zon, water en lucht 
zijn nodig om het zaad te laten ontkiemen, te laten groeien om uiteindelijk te kunnen laten 
bloeien met al haar oneindige schoonheid. 
 Er is echt maar één weg waardoor de ziel zichzelf kan vinden. En dat is langs de weg 
van ontberingen, zorg en lijden, een weg die jullie een duistere weg noemen. Je ziel zal niet 
worden beroerd als je leven sprankelt als een glas champagne en er niets in je is dat je 
aandacht trekt naar onderliggende, eeuwigdurende spirituele realiteiten. Daarom maakt het 
plan van de Grote Inspirator duidelijk dat kennis zich pas in je kan settelen onder moeilijke 
en zorgelijke situaties. Maar als de kennis zich in je heeft gesetteld dan word je één met de 
krachten die je hebben voortgebracht vanuit de harmonie van de wetten van de Grote 
Inspirator. Dan komen de geschenken van de geest in je tot uiting, in al hun rijkdom en 
schoonheid, in al hun schittering en nobelheid, in al hun waardigheid en grandeur, al deze 
edelstenen vormen een deel van je geboorterecht. 
 Als je je deze kennis eenmaal hebt eigen gemaakt, kan je hem nooit meer verliezen. 
Jouw ziel heeft dan een fantastische verbinding gemaakt met de wereld van de geest 
waardoor je open bent om te ontvangen. En als je er klaar voor bent word je overspoeld 
door een golf van wijsheid en inspiratie, waarheid en schoonheid. Ieder van jullie heeft een 
grote mate van vrije wil die je, als je je verder ontwikkelt, ook leert op de juiste manier te 
hanteren. 
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 Hoe hoger jouw ontwikkeling op de spirituele schaal, des te beter kun je ook jouw 
eigen vrije wil hanteren. Je vormt nu je eigen limiet, maar omdat je deel uitmaakt van de 
Grote Inspirator kun je ook in jouw wereld deze moeilijkheden en obstakels overwinnen. De 
geest is superieur aan materie. De geest is de bewindvoerder. Dat is de essentie waaruit 
leven is ontstaan; geest is leven en leven is geest.  
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5. De troebelheid van het materialisme 
 
Soms worden mensen volslagen in beslag genomen door hun dagelijkse werkzaamheden. Je 
wordt belast met steeds terugkerende problemen en zorgen waarover je piekert. Soms ben 
je ook ontevreden vanwege de onaangename omstandigheden waarin je je werk moet 
verrichten. Of je hebt last  van  de  onsympathieke  houding  van  je  collega’s.  Dit  alles  maakt  dat  
je geneigd bent te vergeten dat je ooit met grote idealen bent begonnen aan dit werk. 
Idealen die alleen maar de zonnige kant van je baan leken te belichten. 
 De aanvankelijke pracht van dit droombeeld heeft de neiging om de scherpte te 
verliezen. Het is dan ook niet makkelijk om dat eerste fantastische gevoel weer op te roepen. 
En toch zijn de taken die op je weg komen belangrijk voor je, hoewel je dat soms zelf niet 
beseft. Jij leeft in een materiële wereld, je bent omsloten, verborgen en gevangen in een 
fysiek lichaam. Je kunt daardoor onmogelijk een helder beeld hebben van de relatie tussen 
lichaam, geest en verstand. De zorgen van de wereld drukken op je schouders en je moet 
zorgen dat je voldoende aandacht schenkt aan je fysieke behoeften. Je maakt je zorgen over 
de noodzaak om ook materieel gezien te slagen. Deze constante druk op je veroorzaakt dat 
je niet altijd gefocust bent waardoor je de aanwezigheid en nabijheid van diegenen die je 
steunen en helpen niet kunt voelen. 
 Het is een deel van mijn taak om je die situaties te helpen herinneren, of je je daar nu 
van bewust bent of niet, dat je bent omringd door liefde die je op een onfeilbare manier 
begeleidt om jouw goddelijke levensdoel te bereiken. Het is voor mij niet altijd mogelijk om, 
als jij dat wilt, je het licht van de geest te laten zien en om de schoonheid te onthullen van 
het leven dat verder gaat dan wat je tot nu hebt ervaren. Toch gaat het allemaal over 
hetzelfde.  
 Een waas kan je zicht verduisteren, maar het is een waas dat doorbroken kan worden 
door de kracht van het licht dat doordringt vanuit onze wereld. Het is juist dat licht en die 
kracht die je in de richting van dienstbaarheid stuurt. Vaak ben je al jaren zorgvuldig op die 
taak voorbereid. Zo kun je de missie volbrengen. Zo zorgen wij ervoor dat je niet uitglijdt en 
mocht je per ongeluk je spoor even kwijt zijn, dan word je altijd weer op één van de juiste 
sporen gezet die leiden naar de Grote Inspirator.  
 De werkelijkheid is dat je rijk gezegend bent door alle wijsheid die er al was voordat 
jij er was. Dat is een wijsheid die zo waardevol is dat alle aardse rijkdom daarbij in het niet 
valt. Ik zeg dit in de hoop dat je jouw eigen leven wilt gaan begrijpen op de manier zoals wij 
naar het leven kijken. Wij bekijken de wereld niet door een fysieke bril, maar wij bezien de 
wereld vanuit een koninkrijk waar andere waarden gelden en de levensstandaard niet gelijk 
is aan jullie aardse standaard. Toch gaan wij ervan uit dat onze zienswijze realistischer is. 
 Je bent zo verweven met de materiële wereld dat dat je beperkt tot leven in lage 
vibraties.  Op  het  moment  dat  je  ’s  ochtends  ontwaakt, word je, zelfs voordat je helemaal 
wakker bent, al overspoeld met materiële zorgen. Je bent al zo lang ondergedompeld in deze 
problemen, sommige groot en andere nietig, sommige echt en anderen denkbeeldig, maar 
toch zijn ze allemaal vergankelijk. Je vergeet daardoor dat de kracht van de geest bezig is om 
zijn weldadige effect op je te hebben. Je sluit je eigen denken er bijna voor af waardoor je 
een soort van muur om je heen bouwt en daardoor wordt het moeilijk om nog echt geraakt 
te worden.  
 Het is een bekend verhaal, met alle bijpassende sturingsmiddelen van de geest. Het 
patroon herhaalt zich steeds weer opnieuw; het enthousiasme, de wanhoop, de Tuin van 
Gethsemane, de verheerlijking van Christus op de berg. Het constante zigzaggen                                          
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van de menselijke ziel om zichzelf te kunnen vinden, uit te drukken en zichzelf in de 
gelegenheid te stellen om zijn latente goddelijkheid naar boven te brengen. Niets hiervan is 
nieuw. Het is het verhaal van alle geestelijke sturingsmiddelen van iedere profeet, ziener en 
visionair. Het is het verhaal van iedere geïnspireerde man en vrouw. Het is zoals eb en vloed, 
het eeuwig voortgaand van de getijden. Maar ik kan je vertellen dat al die verschillende 
sturingsmiddelen van de geest altijd een patroon in iemands leven vormen. Als iemand 
terugkijkt dan is het mogelijk er de sturende hand in te zien die ze tot op dat moment in het 
leven heeft begeleid.   
 Het goddelijke plan bestaat ook als je het niet kunt zien. Het is onophoudelijk 
werkzaam om zijn taak te vervullen. Er zijn in ieder mensenleven momenten dat je deze 
goddelijke patronen onmogelijk kunt onderscheiden en je je afvraagt: Waar? Wanneer? 
Waarom? Uiteraard is het je goed recht om jezelf dat af te vragen. Het enige dat ik erover 
kan zeggen is dat het plan er is. In een universum dat voortdurend bewijst dat het de 
grootste is van alle krachten, is het onmogelijk om die kracht toe te schrijven aan kansen,  
toeval, of goed geluk. 
 Voordat jij, zoals iedereen, op deze wereld kwam, wist jouw ziel al wat hij tijdens zijn 
verblijf op deze aarde moest doen. Het overwinnen van moeilijkheden, de tegenslagen en 
terugval zijn allemaal deel van het proces waardoor de ziel in zijn kracht komt te staan. De 
mooiste en zeldzaamste prijzen zijn de moeilijkste om te winnen. Maar als het makkelijk zou 
zijn om ze te winnen, dan zou het de moeite van het winnen niet waard zijn. Daarom vergeet 
je alles wat je makkelijk kan verkrijgen ook weer gemakkelijk. De moeilijkste opgave is  het 
ontvouwen van de Grote Inspirator in jezelf, dat is echt het moeilijkste van alles om je eigen 
te maken.  
 Het leven beweegt zich door vergelijkingen. Licht en donker zijn de helpers van de 
Grote Inspirator. Als er geen licht of geen donker zou zijn , dan zouden licht en donker 
hetzelfde zijn. Als er geen ochtend en geen nacht zou zijn, dan zouden nacht en ochtend 
hetzelfde zijn. Als er geen liefde en ook geen haat zou zijn, dan zouden liefde en haat 
hetzelfde zijn. Het zijn de vergelijkingen die je het verschil tussen die beiden laten ervaren, 
maar die uiteindelijk verschillende uiteinden van dezelfde energie zijn. Je kan je leven op 
aarde niet monotoon leiden. Je hebt licht en donker nodig; je hebt warmte en koude nodig; 
je hebt ook zorg en geluk nodig; je hebt een grote variëteit van ervaringen nodig om je ziel in 
de gelegenheid te stellen om in zijn kracht te komen. 

Perfectie is een stadium dat je nooit zal kunnen bereiken omdat je de eeuwigheid 
nodig hebt om dat stadium te kunnen halen. Ik hoop niet dat je vindt dat ik in raadsels 
spreek. Maar in het constante proces waarin je naar perfectie zoekt, betekent het dat iedere 
stap voorwaarts ook weer een vervolgstap met zich mee brengt. Het is hetzelfde als met 
kennis: hoe meer kennis je tot je neemt, hoe meer je je ook realiseert dat je nog lang niet 
alles weet. Er is geen limiet aan de kennis die je kunt vergaren; er is ook geen limiet aan 
wijsheid, aan waarheid, aan begrip of aan spirituele ontwikkeling en dat is omdat dit 
allemaal deel uitmaakt van de oneindigheid van de Grote Inspirator. 

Er is niets in jouw wereld waar je angstig voor hoeft te zijn. Angst is je grootste vijand; 
angst ondermijnt je vitaliteit, staat jouw spirituele ontwikkeling in de weg. Bevrijd jezelf van 
angst. Perfecte liefde ondermijnt angst, en liefde regeert in het universum. Daar is geen 
plaats voor angst. Angst maakt deel uit van de duisternis van onwetendheid. Als je kennis 
bezit, behoor je te leven in het volle zonlicht van de spirituele wijsheid. Diegene die zich 
steeds zorgen loopt te maken, geeft daarmee aan dat hij zich laat leiden door angst. Je hoeft 
nergens angstig voor te zijn behalve voor de angst zelf. Angst behoort tot de duisternis en 
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niet tot het licht. De ziel die een volledig en onwrikbaar vertrouwen heeft in de integrale 
werking van de kracht, maakt zich dan ook geen zorgen.  

De kracht die ervoor zorgt dat je kunt ademhalen is de kracht die door het universum 
is vormgegeven. De kracht die iedere planeet en ster een plaats heeft gegeven; de kracht die 
de zon zijn onuitputtelijke straling heeft gegeven (los van datgene wat wetenschappers er 
over zeggen); de kracht die de controle heeft over de getijden en die ervoor zorgt dat ieder 
zaadje zijn taak kan volbrengen en kan uitgroeien tot een veelheid van vormen. De kracht 
die door de eeuwigheid heen nooit heeft gefaald. Heeft het getij ooit een eb of vloed 
overgeslagen? Is de wereld ooit gestopt met het ronddraaien om zijn as? Heeft een 
natuurwet ooit datgene niet gedaan wat hij zou moeten doen? 

De materiële wereld vormt alleen maar een onderdeel van jullie wereld. Het is niet 
ons eeuwige thuis. Heel veel van jullie denken, onbewust, dat als er problemen ontstaan dat 
dit dan komt omdat je in een materiële wereld leeft. Maar jij en ik leven in hetzelfde 
universum. We leven niet in afgescheiden, waterdichte compartimenten. Het universum is 
een eenheid waarin alle aspecten zich samenvoegen, harmoniseert en waar alles uiteindelijk 
in samenvloeit. Als je overlijdt, treedt er alleen een ander aspect van jouw bewustzijn naar 
voren en houd je alleen maar fysiek op te bestaan.  

Ik ken de problemen waar je mee wordt geconfronteerd, maar diegenen die kennis 
bezitten, moeten leren om een balans te vinden en leren om materiële zaken niet de 
overhand te geven. De kracht van de geest moet leidend zijn. Als je alles in het juiste 
perspectief beziet, als je op de goede manier focust, als je kijk op het dagelijks leven in 
balans is, dan geef je materiële zaken de aandacht die noodzakelijk is, maar ook niet meer 
dan dat. Dan geef je jouw geest de ruimte om op zijn eigen manier te werk te gaan om in je 
leven door te dringen en dat leven te vullen met die dynamiek waardoor je dagelijkse leven 
verandert totdat je het stadium bereikt waarin materiële zaken je niet meer echt zullen 
raken. 

Je kunt de eeuwigheid niet beoordelen aan de hand van je dagelijkse gebeurtenissen.  
Je baseert je oordelen op de inkleuring van je verstand, die weer is afgeleid van de 
omstandigheden om je heen. Omdat je wordt opgeslokt door de materiële wereld en iedere 
dag wordt geconfronteerd met de dagelijkse problemen vanaf het moment dat je ontwaakt 
in  de  ochtend  tot  het  moment  dat  je  ’s  avonds  gaat  slapen,  ben  je  geneigd  te  vergeten  wat  je  
tot dan toe al hebt bereikt. Sla eens, ter vergelijking, een aantal bladzijden van het verleden 
terug en dan zul je ontdekken dat de geest je al die tijd op een onfeilbare manier de weg 
heeft gewezen. Voor diegenen die gezegend zijn met de juiste kennis, moet het mogelijk zijn 
om hun leven van dag tot dag te leven met opgeheven hoofd en nooit met meer met hun 
blik neerwaarts gericht. Die kennis leert ze dat de kracht van de geest nooit kan falen. 
Mannen en vrouwen in jullie wereld kunnen de Grote Inspirator links laten liggen, de Grote 
Inspirator zal echter nooit hetzelfde doen. Datgene wat je nodig hebt voor je spirituele en 
geestelijke levensonderhoud is altijd beschikbaar voor je als je maar leeft in harmonie met 
de oneindige mogelijkheden die de natuurwetten ter beschikbaar stellen. Dit zijn spirituele 
waarheden die je nooit moet vergeten. 

Diegenen die hebben kunnen proeven van de wereld van de geest, hebben daarmee 
een glimp kunnen opvangen van het grotere leven. Het hebben van enige kennis van deze 
kosmische patronen brengt verantwoordelijkheden met zich mee. Het bezitten van deze 
kennis maakt dat mensen zich daardoor bewuster zijn van de verantwoordelijkheden voor 
en de verplichtingen aan de wereld om hen heen. Hoewel zij zich niet laten overweldigen 
door materiële zaken, veronachtzamen ze deze ook niet; ze weten deze op de juiste waarde 
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te schatten. Zekerheid en steun worden gevonden in de geest. De gehele materiële wereld 
kan alleen maar bestaan omdat ook de materiële wereld een uiting is van de geest. 

Als deze waarheden zijn weerslag in je leven gaan vinden, dan komt er met die kennis 
ook rust en sereniteit in je leven en je ziet de bewijzen daarvan terug in alles wat er zich in je 
dagelijkse leven afspeelt. Ik wil daarmee absoluut niet suggereren dat iemand in jullie wereld 
zijn taken moet verzaken of zijn verantwoordelijkheden niet serieus moet nemen. Wat ik wel 
wil zeggen is dat de gemeenschappelijk fout die wordt gemaakt, zelfs door degenen die 
kennis hebben genomen van de spirituele wijsheden, is dat mensen vergeten dat alles in het 
leven op de spirituele kracht is gebaseerd. Pas als je hebt geleerd te kijken vanuit de 
spirituele optiek en daarmee hebt geleerd te zien waar alle leven op rust, dan kun je de 
angst uit je leven bannen. Kennis is het harnas wat je altijd zal beschermen; angst verteert 
en roest.    

Als de Grote Inspirator me zou toestaan om één geschenk te kunnen geven, dan zou 
ik diegenen die me dierbaar zijn de kracht van het ‘zien’ willen geven, omdat ik een diep 
medelijden  voel  omdat  jullie  in  zo’n  donkere  wereld  moeten  leven.  Jullie  hebben  geen  idee  
van de schitterende pracht die zich om je heen bevindt. Jullie kunnen niet zien in wat voor 
prachtig universum jullie je bevinden. De ondoorzichtigheid van alle materiële zaken 
overschaduwt dat zicht. Het is alsof er een dik pak wolken voortdurend het zonlicht 
verduistert. Als je alle pracht om je heen zou kunnen zien, dan zou je ook weten dat er geen 
enkele zorg is die daar doorheen kan dringen. 

We zijn afhankelijk van wetten en omstandigheden. We kunnen alleen maar datgene 
doen wat binnen onze macht ligt en wat daarbij afhankelijk is van het moment. Of het nou 
zichtbaar of onzichtbaar is, hoorbaar of onhoorbaar, tastbaar of ontastbaar, de kracht is 
aanwezig om zijn plicht als begeleider te vervullen, te onderhouden en te versterken. Ik heb 
altijd gezegd tegen diegenen die zich dienstbaar opstellen dat hoe donker de dag ook mag 
lijken,  het je altijd (weer) zal lukken om ook die dag weer door te komen, want de kracht 
van de geest is ook de kracht van het leven. Het leven heeft geen levenskansen zonder de 
aanwezigheid van de geest. Het leven, in zijn gehele essentie, vitaliteit en dynamiek is te 
danken aan de geest en is in essentie geheel gelijk aan, met uiteraard niveauverschillen, de 
Oneindige Schepper van alle dingen. 

Het is voor jullie, die leven in een materiële wereld vol illusies, erg moeilijk om alles 
wat ik tot nu toe besproken heb op waarde te schatten. Maar het is mijn 
verantwoordelijkheid om te vertellen dat de realiteit juist ligt in datgene wat je niet kunt 
zien, wat je overigens niet moet verwarren met die dingen waar je zo nu en dan een glimp 
van op kunt vangen. En die glimp wordt alleen helder wanneer je je terugtrekt in jezelf. Ik 
maak me in principe geen zorgen over etikettering of heb ik moeite met organisaties, 
behalve als deze bestaan ten behoeve van de geest. Het is mijn taak om een leraar of gids te 
zijn die een beetje wijsheid aan kan bieden aan diegenen die er klaar voor zijn om die 
wijsheden ook weer te ontvangen. Wijsheden overigens die gebaseerd zijn op mijn 
persoonlijke ervaringen. Een ander aspect waar ik met mijn collega’s aan werk is om de 
stroming van de geestelijke kracht op gang te houden zodat de Goddelijke wil zichtbaar 
wordt en meer mensen daar hun leven mee kunnen harmoniseren. 

Voor mij is het instrument dat gebruikt wordt interessant. Alleen door gebruik te 
maken van de mens als instrument kan de kracht van de geest zich manifesteren. Toch blijft 
het een constant probleem om voldoende mensen te vinden die als instrument kunnen 
dienen om de kracht van de geest te openbaren. De kracht is oneindig, het aantal 
instrumenten is echter beperkt. Er zullen nooit teveel zijn, omdat er altijd kracht voldoende 
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beschikbaar is voor wie zich daar maar voor open wil of kan stellen. Maar zoals het gezegde 
luidt: de wind wordt getemperd voor het geschoren lam en zo kan de kracht van de geest 
alleen geabsorbeerd worden door de capaciteit van zijn instrumenten. Ze kunnen nooit meer 
opnemen dan de hoeveelheid die ze kunnen ontvangen. 

De wetten van de evolutie zie je terug in het individu, bij de groepsgenoten, in het 
land waarin je leeft en zelfs in jullie gehele wereld. Je bent gebonden aan de eb en vloed van 
de getijden van de verschillende groeperingen die begaan zijn met de voortgang van de 
spirituele krachten. Verwar deze groeperingen, noch hun gebouwen of hun organisaties, niet 
met de kracht van de geest. Je kunt deze kracht niet monopoliseren, net zo min als je die 
kracht een bepaalde richting op zou kunnen sturen. Wat je als individueel kanaal van die 
kracht wel kunt doen, is je dienstbaar opstellen en je ‘instrument’  zo zuiver mogelijk maken 
zodat de grootst mogelijke concentratie aan kracht door jou kan worden doorgegeven.  

Terwijl ik dat zeg, moet ik wel toegeven dat er op dit moment in jullie wereld door 
een heel grote groep mensen meer geestelijke kracht operationeel is dan ooit tevoren. Het 
doorgeven van die kracht is niet alleen voorbehouden aan mediums. Hij komt tot uiting via 
veel mensen die zich eigenlijk niet bewust zijn van het feit dat ze een instrument zijn. 
Dezelfde kracht komt ook tot uiting in andere bewegingen. 

Het plan verandert niet. Jij moet veranderen om in het plan te kunnen passen. Als je 
in harmonie leeft met de goddelijke kracht en je die kracht de ruimte geeft om je van dag tot 
dag te laten leiden, dan breng je daarmee de reden van je bestaan in vervulling. De kracht 
van de geest werkt niet volgens wereldlijke normen. Je kunt hem niet versnellen, opjagen of 
een bepaalde richting opsturen. De wind blaast waarheen hij wil.  

De sterren volgen hun baan, bij de getijden wisselen eb en vloed elkaar af, de 
seizoenen volgen elkaar in vaststaande volgorde op, allemaal als een integraal onderdeel van 
een majestueus en ingenieus systeem. Je kunt het niet veranderen, maar je kunt wel 
toestaan om het door je laten werken, om zo bij te dragen en te delen in het oneindige 
proces van de eeuwigdurende schepping. Jullie zijn door je voorgeschiedenis spirituele 
wezens en daarmee een deel van de Grote Inspirator. Die Grote Inspirator is een ook deel 
van jou. In een ander verband, als embryo, ben jij in miniatuur de microkosmos en is de 
Grote Inspirator de macrokosmos. Daarmee heb je toegang tot oneindigheid van de Grote 
Inspirator en door je voortgaande spirituele verdieping, groei en evolutie maak je jezelf er 
steeds meer ontvankelijk voor. 

Dat gebeurt langzaam maar zeker, zoals het licht zegeviert over de duisternis en 
kennis triomfeert over onwetendheid. Het volgen van de natuurwetten betekent groeien, 
veranderen, evolueren, versterken, opbloeien en ontwikkelen. Onthoud wel dat er altijd een 
getijde is met eb en vloed, een cirkel, een cyclus, een spiraal, allemaal als onderdeel van een 
evolutionair proces dat simpel lijkt op het eerste gezicht, maar daaronder complex en 
ingenieus blijkt te zijn. Je zult hoogtepunten ervaren maar ook de dieptepunten. Je zult als 
het je materieel voor de wind gaat je spirituele waarden wat minder aandacht geven, maar 
tegelijkertijd als je moeilijkheden het hoofd moet bieden een grotere behoefte voelen aan 
spirituele realiteit. Dat is allemaal deel van de wisselwerking van het leven. 

Als je tevreden bent met de ontwikkeling die je doormaakt dan sta je in feite stil. Als 
je ontevreden en zoekend bent en bezig bent om nieuwe ontdekkingen te doen, dan ben je 
echt met je ontwikkeling bezig. In jouw wereld zeggen ze dat stilstand strijdig is met de 
natuur. Je kunt niet stilstaan. Je moet voor- of achteruit bewegen.  

De geest is altijd rusteloos omdat hij deel uitmaakt van de creatieve levenskracht. Hij 
zoekt daarom naar nieuwe wegen om zich te kunnen uiten. Daarom is de geest nooit 
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tevreden met datgene wat hij tot dan toe heeft bereikt. Als de geest zich niet kan uiten door 
middel van het ene kanaal, dan vertrouwt hij erop toch wel het juiste kanaal te vinden. Dat 
kan dan zijn via een artiest, filosoof of zelfs wetenschapper. Voor jou is het van belang je 
vooral bezig te houden met datgene wat je kunt doen om je eigen spirituele bewustzijn te 
vergroten. En wat je kunt doen om anderen, die het minder goed hebben dan jij, te helpen. 
Het maakt daarbij absoluut niet uit welke religieuze achtergrond je hebt. In jullie wereld 
maken mensen zich druk over hun religieuze, politieke, kunstzinnige of economische 
achtergrond, toch zijn die achtergronden van geen enkel belang. De dienstbaarheid van de 
geest vereist evolutie. 

De Schepper is geen namaaksel. De natuurwetten werken volgens een patroon en de 
effecten volgen de oorzaak, ze oogsten wat is gezaaid. Er bestaan geen wonderen of 
kwijtscheldingen. De natuurwetten werken altijd met een feilloze regelmaat, onverbeterlijk, 
onveranderlijk, recht door zee, rekenkundig volgens exacte precisie, onafhankelijk van 
menselijke systemen. Er zijn overwinningen en verliezen, maar een alerte geest laat zich 
hierdoor op geen enkele manier beïnvloeden. Er komt een moment dat de schellen van je 
ogen vallen en dan kun je de ontwikkelingen beoordelen vanuit het perspectief van de 
eeuwigheid.  

Ik wil jouw problemen en moeilijkheden niet bagatelliseren. Ik ken ze maar al te 
goed. Maar ik zou in mijn opdracht tekortschieten als ik je niet zou wijzen op de 
eeuwigheidswaarde waarover jij vanuit je aardse perspectief niet kunt oordelen. Door de 
gehele geschiedenis van de mensheid zijn er mensen geweest die hun hartepijn  
uitschreeuwden met klaagzangen. Ze dachten dat ze gefaald hadden en dat ze zouden 
worden opgeslokt in de duisternis en dat de dingen waarvoor ze stonden niet meer zouden 
worden gehoord. Maar het universum bleef desondanks zijn loop volgen en zo is het nog 
steeds en zo zal het ook in de toekomst zijn.  

Alles wat ik kan doen is blijven herhalen dat de waarheid altijd en in alle 
omstandigheden stand houdt. Het enige wat jij moet doen is je leven erop inrichten dat je 
vanuit die waarheid kunt leven. Het is niet gemakkelijk, maar wees eerlijk, als het 
gemakkelijk zou zijn dan was het de moeite niet waard om er sowieso aan te beginnen. Niets 
op het pad van spirituele groei is echt gemakkelijk. Het pad van de geest is het moeilijkst om 
te volgen. Heiligheid, mystiek en meesterschap zijn stadia die je niet gemakkelijk kunt 
bereiken. Het is een lang, langzaam, zwaar en bochtig pad dat je moet volgen met daarbij 
ook nog voortdurende opofferingen. Het afstand nemen van veel zaken is daar een 
onlosmakelijk deel van.    

Als het mogelijk was om het hoogst haalbare in spirituele ontwikkeling te bereiken 
zonder strijd, dan zou dat de eeuwige wijsheid tot iets nutteloos degraderen. Je zult dit 
moeten accepteren. Ik heb nooit gezegd dat de Grote Inspirator niet het licht en donker en 
goed en kwaad heeft gecreëerd. De Grote Inspirator is, juist omdat hij de Grote Inspirator is, 
de maker van alles. Je kunt geen delen van de universele activiteiten uitsluiten en zeggen dat 
iemand anders daar verantwoordelijk voor is. Voor mij betekent het dat het gehele 
universum één grote dualiteit is; je kunt niet iets hebben zonder er tegelijkertijd ook het 
tegenovergestelde bij te krijgen.  

Je kunt alleen weten wat donker is als je het licht hebt gezien. En uiteraard weet je 
ook alleen wat licht is omdat je de duisternis hebt ervaren. Zo weet je wat goed is als je het 
kwaad hebt gezien. Net zoals je weet dat het kwade bestaat omdat je het goede hebt 
ondervonden. De kracht die licht en donker, kwaad en goed heeft gecreëerd is één en 
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dezelfde. De manier waarop deze krachten tot uiting komen is niet de fout van de Grote 
Inspirator, maar ligt in de vrije wil van het individu. Dat is zijn keus en zijn ontwikkeling.  

De wereld is nooit geschapen als een perfecte plaats. Individuele mensen zijn nooit 
perfect geschapen, ze hebben alleen een latente perfectie in zich. Die latente perfectie is 
hun spirituele erfenis en het ontwikkelen daarvan is hun persoonlijke verantwoordelijkheid. 
Het is een uitdaging voor hun vrije wil. Jij beslist zelf wanneer je goed of kwaad zal doen, 
wanneer je jezelf egoïstisch of sociaal opstelt, dankbaar of kwaadaardig. Vergeet niet dat 
jouw verbond met het Goddelijke niet verbroken kan worden. Dit verbond voorziet je van 
innerlijke kracht, sterkte en hulpvaardigheid, maar je moet wel leren om je terug te trekken 
in de stilte van je eigen ziel om je daar goed op af te stemmen. 

We zijn allemaal verbonden door gemeenschappelijke banden van dienstbaarheid en 
hulpvaardigheid en daarmee kunnen we een bijdrage leveren aan het ontvouwen van 
elkaars natuurlijke aanleg. Laten we daarom blij zijn met datgene wat we hebben 
meegekregen. Laten we dat ook bezien als de basis waarop we verder kunnen bouwen aan 
ons vertrouwen in de kracht die we bij onze geboorte hebben meegekregen en die voor ons 
zorgt. Laten we er daarom naar streven om een instrument te zijn waardoor krachten 
kunnen stromen en waarmee we anderen, minder gefortuneerden, verder kunnen helpen. 
Laten we ons ook altijd blijven herinneren dat we verkeren in de aanwezigheid van de Grote 
Inspirator, dat de reikwijdte van die kracht voor ons bereikbaar is als we ernaar uitreiken en 
dat we zoveel krijgen als we maar kunnen absorberen. Het is een oneindige kracht die 
toebehoort aan een oneindige geest met oneindige potentie.   
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6. Problemen in de communicatie 
 

Zelden, wellicht zelfs nooit, is een boodschapper in staat zijn boodschap volledig  over te 
brengen. Dat is alleen in heel bijzondere omstandigheden mogelijk. Het gaat namelijk niet 
om communicatie binnen één en dezelfde dimensie, zoals bijvoorbeeld bij een 
telefoongesprek. Hoewel ook een telefoongesprek niet altijd naar wens verloopt 
bijvoorbeeld wanneer er problemen zijn met de verbinding, een slecht bereik of als opeens 
de batterijen leeg zijn. Het gesprek verloopt dan niet zoals je graag zou willen. Als deze 
moeilijkheden zelfs al kunnen ontstaan in een eenvoudige communicatie, realiseer je dan 
eens hoe moeilijk het is als je het hebt over communicatie met mensen in een andere 
dimensie. 
 Je moet woorden geven aan iets wat begint met een beeld, een gedachte of een idee 
in de gedachtewereld van een communicator7. Ook bij een trance-medium is de controle 
vanuit de geestenwereld nooit voor de volle honderd procent effectief. Het instrument via 
welke gecommuniceerd wordt, blijft een mens van vlees en bloed. De controle over de 
communicatie hangt af van de mate van het succesvol samensmelten met het aura van het 
medium. De gids werkt via het onderbewustzijn van het medium en gebruikt daarvoor alle 
processen die vanuit dat onderbewustzijn worden bestuurd. De communicator gebruikt dan 
zoveel mogelijk beelden, gedachten, voorstellingen en ideeën die hij heeft. Het medium kan 
moe zijn, ziek zijn of niet in contact staan met zijn gevoel, een slechte bui hebben, honger 
hebben of juist teveel gegeten en gedronken of gerookt hebben. Al deze dingen kunnen van 
invloed zijn op de samensmelting van de energie van de communicator en het medium. 
 Het kan zijn dat er bepaalde ideeën door het hoofd van het medium spelen die sterk 
en overheersend zijn en die zoeken naar manieren om zich te uiten. Vaak is de enige 
remedie om ze uit te spreken en ze zo tot nul te reduceren. Dat verklaart waarom ideeën die 
in het onderbewustzijn van het medium spelen door hun gids worden verwoord. Soms kan 
de gids de verleiding niet weerstaan en laat zich dan meeslepen door de onrust en kracht 
van de stem van het onderbewuste. Mist en vochtigheid is slecht voor de communicatie. Een 
koele, heldere en energieke sfeer is het best. 
 Communicatie vanuit onze wereld is niet gemakkelijk. Wij moeten er veel moeite 
voor doen om naar jullie wereld terug te keren. Dat verklaart waarom alleen diegenen die 
van je houden zich de moeite getroosten om die stap te maken. Liefde is het drijvende 
motief om troost, aansturing en hulp aan te bieden aan diegenen waarmee men zich op een 
natuurlijke manier verbonden voelt. Zolang mensen zullen overlijden en daarmee ook hun 
geliefden op aarde achter zullen moeten laten, zullen zij vrijwillig door iedere barrière 
breken en ieder obstakel overwinnen om uit te reiken naar de mensen waarvan ze houden. 
Dit verklaart een deel van de drijfkracht van de communicatie tussen onze werelden.   
 Wees tolerant. Maak geen verwijten aan het adres van het medium of zijn of haar 
gidsen. Wij proberen het beste te maken van datgene waarmee wij moeten werken. 
Wanneer we een contact maken via een medium in trance, zal het medium als het ware een 
aantal stappen naar achteren moeten zetten Dat houdt in, dat er een groot deel van de 
individualiteit moet worden opgeofferd. Nog een stap verder gaat het wanneer een medium 
in staat blijkt om de geest overledene te laten materialiseren. In dat geval wordt een beeld 
                                                           
7 Een communicator is de persoon in de geestenwereld die van daaruit communiceert via een medium. Een 
communicator kan een geliefde van de ontvanger zijn, maar kan ook één van de gidsen van het medium zijn. In 
dat laatste geval spreekt deze communicator vaak wanneer het medium in een vorm van trance verkeert.  
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van de overledene  zichtbaar. Daardoor is een bijna volledige omkering nodig van de 
subtiele, snelle en delicate vibratie van de geestenwereld naar de langzame, zware en logge 
vibratie van de aardse wereld. Dat betekent uiteraard een nog grotere opoffering van de 
individualiteit van het medium. 
 Ook zijn er diverse subtiele verschillen tussen de soorten van ectoplasma8. De 
samenstelling hiervan is  afhankelijk van de mentale en spirituele kwaliteiten van het 
menselijke instrument.  Niet alle ectoplasma is hetzelfde omdat de basisingrediënten 
daarvoor aan het medium worden onttrokken. Als het menselijke instrument grover is, zal 
ook het ectoplasma minder verfijnd, minder mentaal en minder spiritueel zijn. Als een 
medium zowel mentaal als spiritueel meer verfijnd is, dan zal dat ook te zien zijn aan de 
kwaliteit van het ectoplasma. 
 Je kunt niet stellen dat iedereen die met onze wereld zou willen communiceren dat 
ook daadwerkelijk kan. En als dat al wel lukt, zal niet iedereen onze boodschap ook 
daadwerkelijk in alle volledigheid kunnen overbrengen. Een dominante, krachtige 
persoonlijkheid kan door de verschillende barrières breken. Een verlegen, teruggetrokken en 
afwachtende persoon zal dat niet lukken.        
 We spreken in onze wereld niet in woorden. Daarom zijn er verschillende processen 
nodig om een gedachte, beeld of symbool via de gids naar het medium over te brengen, of 
soms ook direct naar het medium. Als dat gedaan wordt via de helderziendheid van het 
medium, dan is dat een heel ingewikkeld proces. En denk niet dat, omdat jullie me nu horen 
spreken via de stem van het medium, dit gemakkelijk is. Ik moet, wat je zou kunnen noemen, 
een grote hoeveelheid van verbindingsdraden gebruiken om in goed contact te blijven met 
mijn  ‘instrument’,  het  medium. Op een bepaald moment zou het kunnen dat in één van deze 
‘draden’ het contact verbroken worden, wat betekent dat een deel van mijn kracht 
vermindert. 
 We komen een veelheid van problemen tegen als we willen verklaren wat 
communicatie tussen twee werelden precies behelst. Laat niemand zeggen dat 
communicatie altijd gemakkelijk is. Als je in de juiste omstandigheden verkeert, ja dan kan 
communicatie gemakkelijk verlopen. Maar er zijn zoveel factoren die inbreuk kunnen maken 
en soms gebeurt het dat wij, vanwege deze storende factoren, de schuld krijgen van het 
moeizaam verlopen van de communicatie. Het vereist zeer delicate en subtiele condities om, 
ook voor diegenen die veel ervaring hebben, als tussenpersoon op te treden. Er zijn zoveel 
factoren die ervoor kunnen zorgen dat het verkeerd verloopt.  
 Je zult begrijpen dat in dit proces van transformatie,  als  wij  van  onze  ‘wereld’ naar die 
van jullie moeten afdalen, er veel van de schoonheid, glans en schittering verloren gaat. 
Maar als de geest direct met de geest contact maakt, als het verstand met het verstand en 
de ziel met de ziel communiceert, als er inspiratie en verbeelding is, dan betekent dit dat het 
bevattingsvermogen verrijkt is met impressies van ver weg, van een andere wereld. Hoe 
meer je je zorgen maakt, hoe slechter het contact verloopt. Want om succesvol te zijn in de 
overdracht van informatie is het essentieel dat dit vanuit een stille en passieve houding 
gebeurt en je er volop op vertrouwt dat er afstemming tussen beide werelden tot stand zal 
komen. Maar vanaf het moment dat je gaat twijfelen, ontstaat er een verstopping in de 
communicatiekanalen.  

                                                           
8 Ectoplasma kan in sommige gevallen geproduceerd worden door een medium wanneer hij of zij zich in een 
trance bevindt. Het ectoplasma kan na productie gebruikt worden voor mensen uit de geestenwereld om 
tijdelijk weer een fysiek lichaam te verkrijgen en zich zo te kunnen manifesteren. 

http://nl.wikipedia.org/wiki/Trance_(bewustzijn)
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Ik wil overigens niet suggereren dat iedere gedachte die in een medium opkomt 
afkomstig is vanuit onze wereld. Het is duidelijk dat dit niet waar kan zijn. Toch moet je 
tegelijkertijd niet zomaar alle gedachten kenmerken als verbeelding. Ze kunnen ook een 
gevolg zijn van onze inzet om de hersenen en geest van het medium te verrijken. 

Onthoud altijd dat de communicatie in onze wereld niet hetzelfde is als in jullie 
wereld waar er alleen maar op één peil, in één stand en op één bewustzijnsniveau 
gecommuniceerd wordt. Als medium moet je de communicatie vanuit de geest omzetten 
naar communicatie van het materiële; twee totaal verschillende expressievormen. In dat 
proces van omzetten kunnen er heel erg veel dingen verkeerd gaan. We hebben nog een 
lange weg te gaan om al onze bedoelingen te perfectioneren. In onze wereld zijn we 
voortdurend in alle velden van communicatie aan het experimenteren en onderzoeken, 
zowel de mentale, de fysieke als de helende communicatie. Al deze activiteiten hebben als 
doel om een beter resultaat te bereiken. 

Daarom zie je dat, naar mate de jaren verstrijken, de communicatie steeds beter 
wordt. En dat is ook de achterliggende reden achter deze bijeenkomsten, want alleen door 
voortdurend de juiste omstandigheden te creëren, kunnen we onze kracht steeds verder 
ontwikkelen, waardoor we steeds beter de boodschap van de hogere krachten in het 
universum kunnen doorgeven. We moeten die boodschappen harmoniseren zodat daardoor 
de resultaten een beter effect bereiken in jullie wereld. Belangrijk is daarom dat de 
verbindingen zijn gelegd, de kanalen openstaan waardoor de boodschappen kunnen worden 
doorgegeven. Er is een tijd geweest dat we maar heel weinig verbindingen hadden met jullie 
wereld en er daardoor ook bijna geen communicatiekanalen waren en er daardoor ook bijna 
geen communicatie was. 

Waarom mensen in jullie wereld de duisternis van de onwetendheid prefereren 
boven het licht van de waarheid, is iets dat ik niet kan begrijpen. Wij zijn altijd betrokken bij 
diegenen die hun best doen om uit te reiken naar andere mensen. Ieder nieuw kanaal is een 
nieuwe mogelijkheid om kennis en spirituele kracht te verspreiden om zo te werken aan een 
verbetering en een waardevermeerdering voor en van de gehele mensheid. Dit is van heel 
grote betekenis en het maakt deel uit van de eeuwige waarheid. Er ligt een heel serieuze 
reden ten grondslag aan al het werk dat wij doen. Ik ben slechts één van de vele 
ambassadeurs, ik maak deel uit van een plan dat bedoeld is om diegenen te helpen die er 
klaar voor zijn om geholpen te worden. 

Door mensen zich te laten realiseren over wat voor grote wijsheid ze kunnen 
beschikken, proberen we de ziel van mensen te beroeren en trachten we van diegenen 
waarvan hun ziel sluimert, om die te helpen ontwaken. Onze gift is de gave van de geest, 
daardoor kunnen mensen in alle bescheidenheid maar met grote grandeur schitteren. Als 
tegendraadse mensen deze gave weigeren, dan keren ze hun rug naar het mooiste geschenk 
dat ze wordt aangeboden door de grootste kracht in het universum.       

Het enige dat wij kunnen aanbieden is de waarheid, maar het is wel die waarheid die 
mensen vrij maakt. Ik begrijp niet waarom mensen denken dat dit vijandschap, 
boosaardigheid, ongemakkelijkheid of tegenwerking zou kunnen oproepen. Ze hebben het  
waarschijnlijk bij het verkeerde eind. Hun oordeel is gebaseerd op een vooroordeel  
waardoor ze zich niet kunnen voorstellen dat er ook waarheden bestaan die buiten hun 
leefwereld worden gevormd. Soms denk ik wel eens dat deze mensen het verkeerd vinden 
dat de Grote Inspirator Zijn wijsheid buiten hun eigen organisatie onthult. Maar zoals 
gezegd, Gods wegen zijn niet hetzelfde als mensenwegen. Wellicht is het goed dat dit zo is. 
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Wat betreft de kerken bestaat er een groot probleem. Er zijn mensen die in alle 
oprechtheid geloven dat hun kerk de waarheid verkondigt en zij verdedigen die opvatting 
met heel hun hart en ziel. Daarmee realiseren ze zich niet dat een kerk/religie een systeem 
is, gebouwd om iets dat van origine Goddelijk was, maar dat door de eeuwen heen 
overschaduwd is door ideeën die ontsproten zijn uit het menselijke brein. Ze kunnen geen 
onderscheid  maken  tussen  de  ‘verpakking’ en de originele boodschap. Ze aanbidden de 
‘verpakking’ als zijnde Goddelijk. En zijn daardoor zowel geestelijk als spiritueel ingekapseld; 
niets kan ze meer echt bereiken. De Grote Inspirator wil graag dat jullie door een soort van 
mentale of spirituele beroering de mogelijkheid vinden om de waarheid te vinden. Dit 
gebeurt echter niet altijd. Als gedurende ziekte, moeilijkheden, zorg of verdriet je ziel 
beroerd wordt, dan is dat, hoe moeilijk de situatie ook, toch de moeite waard geweest.  

De enige reden waarom wij vanuit onze wereld naar jullie wereld komen is dat wij de 
aandacht willen vestigen op de spirituele waarheden. Zo simpel is dat. Het zou voor ons ook 
heel gemakkelijk zijn om ons niets aan jullie wereld en alles wat daar gebeurt gelegen te 
laten liggen. Er is voor ons geen dwang om onszelf met jullie te verbinden en jullie hebben 
geen middelen om geforceerd onze aandacht te trekken. Onze inzet is volledig vrijwillig 
omdat we van jullie houden met al jullie menselijkheid en met onze wil om jullie te helpen. 
Je zou zelfs voorzichtig kunnen zeggen dat onze liefde, als zoveel andere vormen van liefde, 
ook een beetje ons eigenbelang dient. We hebben namelijk zo veel mensen naar onze 
wereld zien komen die als menselijke wrakken aankwamen. Mensen die er niet klaar voor 
waren en die heel slecht voorbereid waren op hun overgang. Het wordt namelijk zoveel 
gemakkelijker als ze zich goed hebben voorbereid op de plaats waar ze dat het beste hadden 
kunnen doen; de aardse leerschool.  

Wij zijn hier om de aandacht te helpen vestigen op de kracht van het spirituele, om te 
laten zien dat iedereen, voordat hij bij zijn geboorte zijn fysieke leven begint, deze begint 
met een spirituele voorgeschiedenis. De levenskracht is een goddelijke vonk, spiritueel in 
aanleg, die is voorbestemd om mee te groeien met de groei van het fysieke lichaam. De 
meerderheid van de mensheid maakt zich alleen maar druk om hun fysieke groei.  
Sommigen zijn bezig met hun mentale groei en slechts enkelen besteden aandacht aan hun 
spirituele groei. De enige duurzame groei is die van de geest. Als we op verschillende 
manieren mensen zich bewust kunnen laten worden van hun spirituele aanleg en wat 
eigenlijk hun enige realiteit is, dan zal dat hun leven totaal veranderen. Zij onderkennen dan 
de reden van hun bestaan, worden zich bewust van hun toekomst en gaan dan leven op 
basis van de kennis die ze hebben mogen ontvangen. En dat is het simpele plan dat achter 
onze activiteiten ligt. 

Als je dat kunt toepassen in je dagelijkse leven, dan zul je angst, zorg, haat, ziekte, 
egoïsme en trots achter je laten. Dan is er echte vrede in je leven die gebaseerd is op een 
waarachtig spiritueel bondgenootschap. Een groeiend bewustzijn van deze eeuwige 
waarheden zorgt ervoor dat je ziel en je spirituele lichaam ontvankelijk worden voor de 
krachten vanuit onze wereld. Dat is de magnetische verbinding tussen de aarde en onszelf. 

Om jullie wereld echt te kunnen raken, hebben we de middelen nodig om dat 
daadwerkelijk te kunnen doen. We hebben de kanalen nodig waardoor deze kracht kan 
stromen. Een deel van jullie psychische en spirituele ontwikkeling houdt in dat je meer en 
meer ontvankelijk wordt voor onze invloeden. Als je ziel kan samensmelten met jouw 
spirituele helpers, dan kunnen ze via jou de kracht doorgeven die in tijden van crisis, 
moeilijkheden en gevaar hulp kan bieden. Het is lastig om die kracht goed te definiëren 
omdat hij niet tastbaar en zichtbaar is vanuit een materieel oogpunt, maar toch is hij meer 
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dan echt. Deze kracht is een onderdeel van de levenskracht, het is een deel van de Grote 
Inspirator. In essentie is het dezelfde kracht die bewustzijn schenkt aan ieder facet en iedere 
activiteit in het universum. Het is dezelfde kracht die zaad laat ontkiemen en tot bloei brengt 
en ander zaad tot fruit ontwikkelt, de boom laat groeien en de ziel helpt zich te ontvouwen. 

Er is een oneindig aantal mogelijkheden voor die kracht om zich te manifesteren. Hij 
kan vernieuwend zijn, opwekkend, versterkend en verkwikkend. En deze kracht kan ook 
inspireren, helen en onder de juiste condities kan het fysieke resultaten teweeg brengen. En 
het kan, als jij jezelf in stilte terugtrekt met als doel anderen een healing te geven, als gevolg 
hebben  dat  in  jou  zo’n  kanaal  zich  opent  om  de  spirituele  krachten  te  ontvangen.  Deze  
dingen gaan gelijk op. Als mensen in spirituele cirkels zitten met als doel zich spiritueel te 
ontwikkelen en ze het gevoel hebben dat er niets gebeurt, dan kan het zijn dat er dan een 
enorme ontwikkeling gaande is. De verbinding tussen materie en geest wordt op deze 
momenten versterkt. Het doorgeven van spirituele kracht is een ingewikkeld en delicaat 
proces. 

Als mensen hoog ontwikkeld zouden zijn en hun leven meer spiritueel dan materieel 
gericht zou zijn in plaats van zoals het nu vaak is: meer materieel dan spiritueel, dan zou het 
allemaal veel gemakkelijker gaan omdat we dan een gemeenschappelijke verbinding 
hebben: de geest. Helaas, bij de meeste mensen verkeert hun geest zich nog in een  weinig 
ontwikkelde embryonale staat zodat het buitengewoon moeilijk is om ze sowieso te kunnen 
bereiken. Sommige mensen gaan zo op in materiële zaken dat de geest in ze nog slechts 
maar een kleine flikkering is, zo klein dat die praktisch geen licht meer geeft. Maar hij is nog 
steeds aanwezig. Als ze er klaar voor zijn, nadat ze door lijden op de proef zijn gesteld, 
kunnen deze mensen wakker worden en zich van de spirituele kracht bewust worden en 
deze gaan begrijpen. Ze begrijpen zichzelf en van daaruit hun verbinding met de Grote 
Inspirator en alles wat leeft om hen heen. Ze realiseren zich dat een fundamentele eenheid 
onderdeel is van de geldende natuurwetten. 

Als je de deur van je ziel openstelt voor een vorm van kennis, sluit hem dan niet 
meer, maar laat het openvouwingsproces zijn werk doen. Je zult in jullie wereld nooit de 
staat van perfectie bereiken, maar je kunt er wel naar streven om je mentale en spirituele 
verschijningsvorm te verbeteren. 

Er ligt altijd een (grotere) taak klaar om uit te reiken naar diegenen die niet dezelfde 
rijkdom van geest of intellect bezitten die wij hebben. Wij moeten ze helpen hun gebroken 
harten weer heel te maken, ze laten zien hoe zieken weer kunnen genezen. De beste manier 
is door te benadrukken dat de spirituele waarden eeuwig zijn en dat dit de enige solide 
fundering waarop we de maatschappij in stand houden. We moeten benadrukken dat alle 
onduidelijkheid en ondoorzichtigheid, de fouten en de vooroordelen en alle vergiftigde 
interesses een obstakel vormen om de geestelijke krachten voluit te laten stromen, want dat 
is juist wat de wereld waarin jullie leven kleur geeft en kan doen oplichten.  

Dit is geen gemakkelijke taak voor onzichtbare mensen die wat jullie betreft 
ontastbaar zijn, om in aardse termen te spreken, om indruk te moeten maken in een 
materiële  wereld. Zolang je ervoor zorgt dat je jouw hart zuiver houdt en voor een gewillige 
geest, een ontvankelijk hoofd en een verlicht geloof zorgt, dan blijft jouw kanaal open en 
word je daar op alle manieren, spiritueel, mentaal en materieel beter van. Wat veel mensen 
zich niet realiseren is dat ze geen antwoorden krijgen op de vragen die ze stellen omdat ze 
zelf niet over het kanaal, waardoor de hulp kan komen, beschikken. Wij hebben hier geen 
handen, alleen van die van jullie. Als wij, als mensen uit de geestenwereld, onze indrukken 
willen achterlaten op materiële zaken dan hebben we een verbinding nodig om dat te 
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bewerkstelligen. Het is allemaal zo makkelijk als je het op je laat inwerken. Ik wil jullie 
daarom aansporen om door te gaan en te weten dat de kracht die jullie nu steeds 
onderhoudt en ondersteunt, de goddelijke kracht is die zal nooit falen in de uit te voeren 
taken.   

Als het je lukt om één ziel die in duisternis leeft te kunnen helpen het licht te vinden, 
een verward persoon kunt helpen zijn kracht te hervinden, iemand die rouwt kunt troosten, 
een zieke kan helen, als je misdaad en agressie jegens dieren kunt voorkomen, dan is jouw 
aardse leven het meer dan waard om geleefd te worden. Laat je niet vermoeien en strijdt 
vooral door voor de dingen die er echt toe doen. Dit is het grootste gevecht van alle 
gevechten, de eeuwigdurende strijd tegen het materialisme en de zelfzuchtigheid. Dit is een 
kanker die zich invreet in jullie hedendaagse wereld wat toe leidt dat er zoveel idiote wegen 
zijn waarover mensen dwalen in de duisternis, zonder zich te realiseren wat de werkelijke 
reden is waarvoor ze geboren zijn. 

Geen enkele poging om goed te doen gaat verloren. Een poging om te helpen is nooit 
te klein. Verlies je ongeduld niet als het gaat om te helpen en laat je niet teleurstellen als je 
geen resultaat ziet. Ga vooral door en weet dat iedere poging die jij doet om te helpen leidt 
tot een automatische respons vanuit onze wereld waar altijd iemand je zal ondersteunen in 
datgene wat je doet. Je werkt dus nooit alleen. Je bent altijd in aanwezigheid van de 
gastheer van de mensen uit onze wereld en hun ‘wapens’ zullen je ondersteunen, welke 
situatie zich ook maar voordoet. Vertrouw op de krachten en plaats je gehele geloof in 
diegenen die je nooit in de steek zullen laten. In jullie wereld bestaat er geen echte 
zekerheid. De enige echte zekerheid zit hem in het ongeziene, het ontastbare, in de eeuwige 
waarheden die niet gemeten kunnen worden, door geen enkel ingenieus apparaat uit jullie 
wereld.   

Jouw enige zekerheid is de kracht van de geest, de majestueuze kracht die er is 
omdat de Grote Inspirator zichzelf altijd en overal openbaart. Als alles van vorm is 
veranderd, tot as is verschrompeld of vergaan is tot stof, dan is de realiteit van de geest 
hetzelfde gebleven. Onveranderbaar en onuitwisbaar, net zoals de rotsvaste fundering 
waarop hij is gebouwd. Ik weet dat het moeilijk is voor te stellen voor jullie die leven in de 
materiële wereld waarin alles wordt afgemeten naar fysieke en tastbare maatstaven, om de 
realiteit van deze natuurlijkheid te appreciëren. Het zal moeilijk zijn om het goede gevoel 
vast te houden;, het zal je vaak ontglippen. Ik hoop dat ik kan overbrengen dat, hoe 
inadequaat de vorm ook mag zijn, de geest door alle eeuwigheid heen  de enige duurzame 
vorm is gebleken en dat iets anders absoluut niet van belang is. Als ik je kan uitdagen om te 
blijven voortbouwen op de waarheid en niet op drijfzand, dan kan ik op deze manier 
bijdragen om mijn missie te vervullen. 
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7. De voldoening van dienstbaarheid 
 
Er niets dat zoveel voldoening geeft als dienstbaarheid en het helpen van anderen. Vooral in 
een wereld die zo donker is en waar zo veel mensen zich verloren, verward en bezorgd 
voelen. Velen ontwaken in angst en vrees niet wetend wat de dag zal brengen. Als je in die 
wereld één ziel kunt helpen om met zichzelf in het reine te komen en iemand te helpen zich 
te realiseren dat hij niet wordt verwaarloosd of vergeten, maar dat hij wordt omringd door 
een beschermend leger van oneindige liefde, dan is dat al een fantastisch resultaat. Dat is 
belangrijker dan wat dan ook. 

De uiteindelijke bedoeling van het aardse leven is om slapende en sluimerende zielen 
te helpen ontwaken en ze zich te laten realiseren wat de ware betekenis van hun existentie 
is. Jullie wereld is overvol met levende slaapwandelaars die hun leven beleven als in een 
droom. Ze zijn niet wakker en eigenlijk zijn ze afgestorven voor alle vormen van realiteit. Als 
je één van die zielen kunt aanraken waardoor hun goddelijk stukje brandstof ontstoken 
wordt waarna het aangewakkerd kan worden tot een levende vlam, dan is er geen andere 
vorm van dienstbaarheid die je daarmee kunt vergelijken. Aan het eind van de dag is er geen 
hoger privilege, geen hogere religie dan je dienstbaar op te stellen voor de Grote Inspirator 
en voor alle bekende levensvormen, zowel mensen als dieren, of voor welke andere 
levensvorm dan ook. 

We zijn bevoorrecht dat de Grote Inspirator ons heeft uitgekozen om als 
ambassadeurs zijn taken uit te voeren. Op zich zou de taak als ambassadeur ons niet 
gelukkig moeten maken als we het enorme nodeloze lijden in ogenschouw nemen. Als we 
kunnen helpen, we onwetendheid kunnen overwinnen, we bijgelovigheid kunnen uitbannen, 
we wreedheid kunnen inwisselen voor vriendelijkheid en uitbuiting kunnen omzetten naar 
aandacht. Als we betere manieren van samenwerking en vriendschap kunnen laten zien, dan 
zal langzaam maar zeker echte vrede zich onder mensen verspreiden, want echte vrede is 
ondeelbaar. De kracht van de geest is dan aan het werk en blijft ook aan het werk. Geen 
goedkeuring vanuit een kerk, geen uitspraak van een dokter kan de kracht van vergeving 
tegenhouden. Deze kracht kan succes hebben als andere krachten het niet meer redden.   

Geen enkele vorm van dienstbaarheid is groter en bevredigender dan om de kracht 
van de geest gade te slaan en de uitwerking van die weldadige kracht te zien. Die kracht 
brengt ontspanning en gezondheid, verlichting en troost, sturing en steun voor zielen die 
niet meer weten wat ze moeten doen en waar ze moeten gaan behalve dan hun weg naar 
jou te volgen. Dat is werk dat vele malen groter is dan wat er in kerken, kapelletjes, 
synagogen en tempels gebeurt. Die zijn namelijk vol van droge en onvruchtbare theologie 
waarbij de kracht van de geest volledig ontbreekt.  

De zieken en lijders aan kwalen, de gekwelden in lichaam, ziel en geest, mensen 
zonder hoop, bezorgden, verwarden, zij willen geen lege woorden aanhoren die gesproken  
worden door een geestelijke die daar waarschijnlijk zelf ook allang niet meer in gelooft. Zij 
willen geen stereotype teksten horen die als door een papagaai over en over worden 
herhaald maar die totaal geen betekenis hebben voor degene die ze aanhoort. Wat ze wel 
willen horen is dat iemand ze kan laten voelen dat de spirituele waarheden een realiteit zijn. 
Als je jezelf toestaat om je dienstbaar op te stellen en je jouw goddelijke gaven de ruimte 
laat om zich te openbaren, dan stroomt die prachtige kracht van de geest door je, met zijn 
miraculeuze, helende aanraking. Dan zal pijn wegebben, de balans herstellen en zullen de 
pijnlijke en verstijfde gewrichten weer soepel worden. De ontvangende persoon zal zich dan 
gaan realiseren wie hij echt is. 
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In het werk dat wij allemaal doen hebben we regelmatig last van terugval. We 
moeten omgaan met mensen die helaas vervuld zijn van zwakheid en broosheid, trots en 
ijdelheid, vooroordelen en koppigheid. Er zijn er helaas maar weinigen die hun 
dienstbaarheid naar anderen boven zichzelf stellen en hun principe boven de persoon die ze 
voor zich hebben. Als je terugkijkt dan zul je duidelijk en onmiskenbaar de vinger van de 
geest zien die je de weg heeft gewezen waarbij de goddelijke herkenningspunten je hebben  
laten zien welke richting je op moest. Die kracht heeft zichzelf bewezen en is zonder twijfel 
in staat om je de richting te wijzen die je helpt bij je het werk wat je in de toekomst nog zult 
gaan doen. 

Het is altijd beter om te geven dan om te ontvangen. Gezegend zijn zij die niet horen 
of zien, maar die gewoon doorgaan met hun werk. Jullie hebben de warmte, uitstraling,  
genegenheid en liefde van verlichte zielen voor wie het hoogste doel is om anderen die het 
minder hebben dan jij te helpen. 

Iedere ziel weet voor hij incarneert op aarde wat het is wat hij wil gaan doen. Het is 
een vrije keuze die wordt gemaakt door jouw hogere bewustzijn. Hij weet precies wat er op 
deze aardse reis nodig is en wat hij moet doen om de noodzakelijk kwalificaties te behalen 
voor de verdere ontwikkeling van het hogere zelf. Je weet wat voor leven je zult gaan leiden. 
Jouw ontberingen zijn zo gekozen dat ze dragelijk zijn en je ze kunt overwinnen, ze zullen 
jouw latente kwaliteiten naar boven brengen die noodzakelijk zijn om je verder te 
ontwikkelen. Deze kwaliteiten worden dan toegevoegd aan wie jij echt bent, je hogere en 
ware zelf. 

Het is in één opzicht niet nodig om te  zeggen  ‘Dit is nou echt zonde’ of je te 
verwonderen over de ongelijkheden en onrechtvaardigheden van het aardse leven. Onze 
wereld is de wereld waar balans een vaststaand feit is. Jullie wereld is de wereld waar je 
voorbereidingen daarvoor moet treffen. Als ik zeg dat de ziel weet wat voor leven het wordt, 
dan bedoel niet dat hij ieder detail weet, maar dat hij in grote lijnen het pad kent dat moet 
worden afgelegd. Het is allemaal een kwestie van tijd en interactie van de verschillende 
krachten voordat de ziel echt in zijn kracht komt en zich bewust wordt van zichzelf. Soms 
gebeurt dat ook niet en komt de ziel steeds weer bij hetzelfde punt terug tot hij dat 
ontbrekende deel heeft gevonden om over te gaan naar het hogere bewustzijn, over naar 
het totale zelf. 

Het is heel erg moeilijk voor je om jezelf te beoordelen, je persoonlijke groei en de 
manier waarop je jezelf kunt openstellen voor de geestenwereld. Dat is zo omdat je geen 
maatstaven hebt waaraan je je kunt meten. Je kunt niet kijken door de ogen van de geest. 
Jouw beoordelingen kunnen nooit correct zijn omdat jij altijd alles alleen kunt zien met ogen 
die erop zijn getraind materiële zaken te bekijken. Je kunt daarom niet beoordelen welke 
effecten jouw groei heeft op je ziel, hoewel dit heel erg belangrijk is. Wat er met je lichaam 
gebeurt is belangrijk omdat ook dat een effect heeft op je ziel. Als datgene wat er met je 
lichaam gebeurde geen effect had op je ziel, dan was het niet belangrijk. Je kunt het 
vrijkomen van de kracht van je ziel niet forceren. Je kunt ook de Grote Inspirator niet 
dwingen om zich op jullie menselijke manier te manifesteren. Het goddelijke plan ontvouwt 
zich onophoudelijk. Een wijs persoon - wijs omdat hij kennis bezit - leert om samen te 
werken met de kracht van oneindige liefde en wijsheid. 

Het verkrijgen van spirituele kennis is niet iets wat gemakkelijk gaat. Het gaat zonder 
twijfel vergezeld met ontberingen, zowel fysiek, mentaal als spiritueel. Soms is het een 
combinatie van twee van deze factoren, maar soms is het ook een combinatie van alle drie.  
Het pad naar spirituele ontplooiing is moeilijk en vol doornen. Hoe verder je je op dat pad 
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begeeft des te meer zul je herkenningspunten en houvast gaan missen. Eenzaamheid, 
volstrekte eenzaamheid, is het lot van de pelgrim die dit pad bewandelt.  

Zoals vergelding op zijn plaats is voor alle egoïstische en onaardige handelingen in 
het aardse leven, zo is er ook gelijkwaardige vergoeding voor diegenen die ervoor kiezen het 
pad van de geest te bewandelen. Want vergroting van het bewustzijn betekent ook een 
verdieping van het innerlijke leven, een innerlijke uitstraling, een soort gloed en zeker een 
verdieping van het innerlijk zelfbewustzijn. Dat resulteert in een verdieping van het 
bewustzijn dat het leven rust op een eeuwige fundering en dat dit innerlijke bewustzijn een 
mantel van goddelijke bescherming is die om je schouders wordt gelegd. Ik heb al eerder 
gezegd dat je persoonlijke ontwikkeling niet gemakkelijk zou zijn. De grootste en meest 
waardevolle prijzen, prijzen die het waard zijn om in je bezit te hebben, dat zijn de 
moeilijkste prijzen om te vergaren. En iedereen moet die prijzen op zijn eigen manier  
verdienen. 

Ik heb heel lang in jullie en uiteraard ook in mijn wereld geleefd (als je tijd al zou 
kunnen meten binnen het kader van de drie dimensies). Ik ben me meer en meer gaan 
verbazen over de werking van de natuurwetten die het hele kosmische systeem omvatten 
en ik neem kennis van alles wat daarin gebeurt. Ik weet dat iedereen  op  z’n  eigen  manier  zijn 
kennis moet helpen ontplooien, de ziel moet doen ontwaken en de spirituele realiteiten 
moet leren waarderen. Je moet eerst je eigen hof van Gethsemane betreden voordat je de 
Berg van Verheerlijking kan beklimmen.  

Er bestaat geen sluiproute of plaatsvervangende wijsheid waardoor de geest in zijn 
kracht kan komen. Er is voor de leerling of ingewijde geen kant-en-klare formule, geen  
noodzaak, geen ritueel, geen ceremonie, geen theorie, geen boek hoe heilig ook dat het  
gemakkelijk kan maken om deze dingen je eigen te maken. Jezelf ontwikkelen kan je alleen 
bereiken door ermee te stoeien en zware arbeid te verzetten. Het is juist daardoor dat de 
ziel in zijn kracht kan komen. Ik zeg dit allemaal niet omdat ik er behoefte aan heb om je de 
les te lezen of een donderpreek te houden. Het is een poging om je te laten delen in de 
waarheden die ik door de jaren heen heb geleerd. 

Ik weet ook met grote zekerheid en zonder bang te zijn om mezelf tegen te spreken, 
dat diegenen die gemotiveerd om anderen die veel slechter af zijn dan zijzelf te helpen, niet 
zullen vallen of struikelen zonder de middelen aangereikt te krijgen om zichzelf weer 
overeind te helpen. Als je denkt aan de mensen die je hulp nodig hebben, denk dan aan de 
zieken, degenen die het gevoel hebben dat alles ze ontvallen is, diegenen die de hoop 
helemaal hebben opgegeven, diegenen die vinden dat de last die ze moeten dragen te zwaar 
is voor ze, diegenen die verward en de weg kwijt zijn en denken dat er niets in de wereld is 
dat waard is om voor te leven. Kort gezegd: al diegenen die op alle mogelijk plaatsen een 
beetje menselijkheid zoeken.  

Soms lijkt het wel alsof de klok om middernacht echt twaalf uur gaat slaan. Maar 
voordat je de laatste slag hebt gehoord, is de kracht van de geest, als je dat toestaat, bezig 
om zijn goddelijke wil te vervullen. Ondanks dat er heftige stormen je vertrouwen op de 
proef komen stellen weet dat je kunt terugvallen op je innerlijke rust en onaantastbare 
sereenheid. Daarmee komt er een onvervangbare vasthoudendheid in je van waaruit je weet 
dat de zekerheid van de spirituele realiteit een fundering onder het gehele bestaan is. 

Door je dienstbaar op te stellen, zul je mensen aantrekken en dan niet alleen de 
mensen waarmee je door je geboorte een bloedband hebt en waardoor je kennis hebt 
kunnen ontwikkelen. Nee, het gaat dan om de engelen die de Grote Inspirator 
verantwoordelijkheid heeft gegeven voor jou. Zij hebben je geobserveerd vanaf het moment 
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dat je jouw intrede deed in de materiële wereld en zij zijn al die tijd als je gidsen bij je 
geweest. Je kunt niet overzien hoeveel werk ze voor je hebben gedaan. Maar het heeft 
overduidelijk zijn sporen op je ziel nagelaten. En niet alleen op de jouwe, ook op de ziel van 
diegenen die jij weer geholpen hebt om zichzelf te vinden. Wees vooral trots op het werk dat 
is gedaan. Bedank de Grote Inspirator dat hij je de kans heeft gegeven dienstbaar te zijn. Het 
is het meest waardevolle wat je kunt doen. 

Maak je geen zorgen over domme en zinloze jaloezie, die kleingeestige 
kwaadaardigheid. Je wordt door een schild beschermd waardoor dit je niet zal raken. Het 
raakt je alleen als je dat zelf wilt. De kracht van jouw geest is je vluchtweg. De liefde van je 
geest is je heiligdom. De wijsheid van je geest is je haven. Zoek ze op op die momenten dat 
je dat nodig hebt. Aardse zielen kunnen je laten vallen, maar de kracht van de geest zal je 
nooit negeren. Je moet je realiseren dat begeleiding altijd doorgaat, ook op de momenten 
dat je het niet ziet of voelt. De wapens van liefde omringen je altijd.   

Als zou maar één van mijn woorden je uitdagen, vrolijk maken en je enthousiasmeren 
dan zou ik al helemaal gelukkig zijn. We hebben instrumenten nodig. En dan heb ik het niet 
over gebouwen, kerken, tempels of instituten. Zij hebben allemaal hun functie, maar de 
kracht van de geest stroomt niet door onroerend goed, maar door de menselijke 
instrumenten die belangrijk zijn voor ons als schakel in die machtige ketting. Een eerlijke 
dienaar van de geest die zichzelf toe kan staan om een instrument te zijn, is vele malen 
belangrijker dan alle gebouwen tezamen. Daarom: ga door! Doe je best om dienstbaar te zijn 
waar en wanneer je maar kan. Zoek niet naar toejuichingen vanuit jouw wereld. Weet dat je 
bezig bent om invulling te geven aan de reden waarom je geboren bent, dan hoef je later, als 
de tijd daar is, niet afscheid te nemen met spijt dat je dingen niet hebt afgerond.  

Laten we blij zijn dat ieder van de ons de mogelijkheden krijgt aangereikt om onze 
diensten te mogen aanwenden om de grootste kracht in dit universum te dienen door licht 
en verlichting te brengen bij sommigen van Zijn kinderen. Laten we blij zijn dat we invulling 
kunnen geven aan dat waarvoor we zijn geschapen. Er is geen religie die hoger staat dan 
dienstbaarheid. Het helen van zieken, het troosten van rouwenden, sturing geven aan 
verwarden, kracht geven aan de zwakkeren en richting geven aan al diegenen die hun 
richting zijn kwijtgeraakt, dat zijn de allerbelangrijkste taken die er zijn.  

Wees daarom blij dat je in contact gekomen bent met de wereld van de 
dienstbaarheid en met de middelen, de mogelijkheden, de gaven en de kracht om 
uitdrukking en invulling te kunnen geven aan de liefde van de Grote Inspirator. Wees blij dat 
je daarom een paar goddelijke kenmerken in je draagt. Weet dat wanneer je aan het werk 
bent, dat je de kracht daardoor in jezelf versterkt waardoor je dit werk kunt blijven doen. 
Vergeet nooit dat het ultieme doel in het leven is: het ontvouwen van je geest. Wees je 
daarom bewust van wat je nodig hebt voor je eeuwige voortbestaan. Je perspectief en focus 
op het leven zijn heel realistisch en oprecht omdat je weet dat je een onsterfelijke ziel bent. 
Druk jezelf uit door middel van je sterfelijke bestaan, de kracht zal komen als jij jezelf 
toestaat om het goddelijke in je tot uitdrukking te laten komen. Dit zijn belangrijke principes 
om te onthouden. Ze zijn heel moeilijk te onthouden als je wordt opgeslokt door dagelijkse 
conflicten en beslommeringen; materie is zo krachtig en de geest is zo zwak. Maar de geest 
is meester en materie is dienaar. Geest is koning en materie onderdaan. De geest is God en 
jij bent een deel van God. 

Het geeft vreugde om dienstbaarheid te zijn en om van dag tot dag bezig te zijn 
invulling te geven aan de reden van je bestaan. Daarmee kan de kracht van de geest vrijelijk 
door je stromen. Als je ziel voor het eerst geraakt wordt, kan hij ontwaken en geholpen 
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worden. Daardoor ervaar je jezelf als één geheel en krijg je de mogelijkheid om te genieten 
van alles wat het leven te bieden heeft. Dit is echt een fantastische ervaring. Het maakt niet 
uit in welke uithoek van de wereld dat gedaan kan worden. Zo lang je maar een ziel kunt 
verlichten en spirituele waarheden kan laten binnendringen. Dat is waar het om draait. Alle 
dingen die daarvoor zijn gebeurd was dan de voorbereiding op deze taak en niets daarvan is 
verloren werk geweest. De ziel moet altijd worden voorbereid op zijn taak en soms betekent 
dit dat je eerst door een dal moet gaan voor je naar de top kunt klimmen. Ik heb het vaak 
gezegd: om naar de top te kunnen klimmen moet je eerst helemaal tot op de bodem zijn 
geweest.  

Jullie aardse begrip van waarde is niet hetzelfde als de onze. Jullie wereld aanbidt 
dingen en voegt waarde toe aan zaken die in onze ogen insignificant zijn. Alle zaken die 
mensen positie, rijkdom, autoriteit en kracht verschaffen beschouwen wij als niet belangrijk. 
Als het lichaam sterft, sterft ook gelijktijdig al het andere. Maar de diensten die je hebt 
bewezen kunnen niet sterven, want die versterken je eigen spirituele groei. De diensten die 
je hebt bewezen vanuit liefde, affectie en devotie helpen je om je karakter te versterken en 
laten daarmee voor eeuwig een stempel op je ziel achter. 

Aardse aanmoedigingen zijn niet zo belangrijk; populariteit kan gemakkelijk 
gewonnen, maar ook gemakkelijk weer verloren worden. Het is niet van waarde. Maar als je 
met hart en ziel weet dat je alles gegeven hebt wat je kon geven, dan heb je je eigen kracht 
tot het maximale ingezet en kan je zeggen dat je je best hebt gedaan. Je hebt die kracht in je 
om samen te werken met de verlichte zielen in onze wereld en die kunnen je helpen de 
eeuwige realiteiten van de geest zichtbaar te maken. Dat is een grote en belangrijke taak. Je 
helpt daarmee om waarheid, kennis, wijsheid en begrip te verspreiden waardoor je mensen 
kunt bereiken en waardoor zij zich gaan realiseren wat de reden van hun bestaan is. Ze 
zullen gaan zien waarom zij in jullie wereld zijn gekomen en wat ze moeten bereiken voordat 
ze hem weer kunnen verlaten. 

Deze test is een verbinding tot de kennis van het leven. Je eigen kennis verrijken is 
niet genoeg. Het draait niet om het verkrijgen van persoonlijke tevredenheid.  Het is de 
verantwoordelijkheid om te proberen om te delen met anderen, want door te delen verrijk 
je jezelf voortdurend. Dat is de spirituele wet. Je kunt mensen niet overtuigen van spirituele 
waarheid. Ze kunnen alleen zichzelf overtuigen. Je kunt geen mensen bekeren, ze kunnen 
alleen zichzelf bekeren. De spirituele kracht moet zijn eigen weg volgen. Pas als de ziel 
ontvankelijk is geworden, kan iemand de waarheid accepteren. Wij zijn geen missionarissen 
die zieltjes willen winnen. Wij zijn predikers van de ware boodschap, het goede nieuws van 
de spirituele realiteit. Maar alleen diegenen die er klaar voor zijn om het nieuws te 
ontvangen, begrijpen wat we zeggen. Degenen die het niet begrijpen zijn er nog niet klaar 
voor.  

Zij zijn als diegenen waarvan we vroeger wel zeiden ‘dat is parels voor de zwijnen 
gooien’. Deze uitspraak is niet bedoeld als een hatelijke opmerking. We kunnen mensen niet 
veranderen, zij moeten zichzelf veranderen. Wij zijn niet onze broeders hoeders. Wij zijn 
verantwoordelijk voor onze eigen daden en gedragingen en niet voor die van anderen. Dat is 
een levenswerk in jullie wereld. Je moet je ervan verzekeren dat je acties, gedachten, 
woorden, aspiraties en wensen in overeenstemming en harmonie zijn met de kennis die aan 
je is geopenbaard. 

Dat is alles wat je kunt doen. Je kunt niet het leven van anderen leven, zelfs als je 
zielsveel van ze houdt, dit is namelijk in tegenspraak met alle wetten. Als diegene die de 
kennis bezitten handelen op een manier die tegen de kennis in gaat, dan moeten zij 
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daarvoor een hogere prijs betalen dan diegenen die vanuit onwetendheid fouten maken. 
Kennis brengt verantwoordelijkheid met zich mee. De ziel die zich bewust is van de waarheid 
begaat een grotere overtreding dan wanneer een gelijkwaardige actie is ondernomen door 
een onbewuste ziel. En zo moet het ook zijn! 

Iedere keer dat je iemand zijn ziel weet te raken, dan help je daarbij ook mee aan het 
vervullen van het goddelijke doel. Dat is het belangrijkste werk dat je kunt doen. Je helpt 
mee om een ziel in zijn eigen kracht te komen, meer kun je niet voor anderen betekenen.  
Het moet alleen wel via samenwerking tot stand komen. Wij zullen nooit in de verleiding 
komen om je te gaan overheersen, je meningen op te dringen of je te beroven van je vrije 
wil. Onze functie is invulling te geven aan onze taak: het zijn van jullie gidsen. Welke stap je 
ook zal maken, wij zullen een nog grotere stap zetten om je tegemoet te komen en je te 
helpen. We kunnen daardoor samenwerken op gebieden die van belang zijn, gebieden die 
gaan over de fundamenten waarop het gehele leven rust. 

Velen maken helaas de fout door de schaduw voor de ware substantie aan te zien of 
het omhulsel voor de kern. Zij kennen de realiteit niet. Ze leven in een ongezonde omgeving 
als je het tenminste leven wil noemen. Bevoorrecht zijn diegenen die het licht van de geest 
hebben gezien. Wat anders kan ik zeggen tegen gewillige volgelingen dan ‘Ga vooral zo 
door’. De oneindige kracht van de geest zal altijd in je zijn. In dagen die je goed, maar ook in 
dagen die je slecht noemt; de kracht zal je nooit verlaten. Het is de kracht die je ondersteunt 
op dagen dat je jezelf krachteloos voelt. 

Probeer te onthouden wie je bent, wat je bent en waarom je hier bent. Zelfs met al 
jouw kennis zijn er tijden dat je, opgeslokt door de dagelijkse beslommeringen, de eeuwige 
realiteit over het hoofd ziet. Maar het zijn de eeuwige waarheden waaraan je je moet 
vasthouden. Er is niets anders in jullie materiële wereld dat je een betere fundering biedt om 
je leven op te bouwen. Geest, niet de materie vormt de realiteit. Het kan zijn dat je het niet 
kan zien, voelen of aanraken. Het kan ook zijn dat je het niet zo sterk ervaart als materiële 
ervaringen, maar toch is het de meester van alles. Realiseer je dat je deel uitmaakt van de 
eeuwigheid. Jullie zijn pelgrims die een tijdelijk pad door het aardse leven volgen. 
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8. Healing en levenskracht 
Ik wil je graag vertellen over die grote kracht die in jullie midden is, een kracht die het 

voor mogelijk maakt om zieken een healing te geven, maar ook om de zielen van diegenen te 
raken die klaar zijn om geraakt te worden en om de grote eeuwige waarheden te begrijpen. 
Dat is eigenlijk de hele gedachte achter healing. Als je iets wilt verhelpen aan het fysieke 
lichaam zonder daarbij de geest te raken dan faalt de healing. Maar als het je lukt om de 
geest te beroeren, dan heb je geholpen om de vonk aan te wakkeren waardoor het vuur in 
gloed en kracht zal toenemen.  

Dit is altijd de reden achter het werk van de healing. Healers worden in deze wereld 
geboren om te helpen het plan van de Grote Inspirator vorm te geven. Er zijn veel kinderen 
die zich niet bewust zijn van de eeuwige waarheden en realiteiten waardoor ze niet weten 
wie ze zijn, waarom ze in deze wereld geboren zijn en wat ze moeten doen om deze weer te 
kunnen verlaten. Dat is de grootste taak die er is. Als het je lukt om slechts één ziel te helpen 
ontwaken, dan is jouw leven op deze aarde niet voor niets geweest. Want dat is genoeg om 
je verblijf op aarde te rechtvaardigen. 

Het is verheugend dat de belangstelling voor dit werk groeiende is en meer en meer 
mensen zich gaan richten op de kracht van de geest. Als we mensen ontmoeten waar we van 
houden en die problemen hebben dan zullen we altijd ons best doen om te helpen. Als dat 
bij ziekte is dan is er altijd een hogere kracht om je bij te staan. Onthoud wel dat alles wat er 
gebeurt een reden heeft. Welke hulp vanuit onze wereld wordt gegeven hebben geen 
verbinding met de effecten van oorzaak en gevolg. We kunnen helpen, maar we kunnen niet 
de oorzaak van het probleem wegnemen. Jullie zijn zielen die je uitdrukken door gebruik van 
je stoffelijke lichaam. Er zijn wetten die het lichaam controleren en er zijn wetten die de 
geest controleren. Als er iets als gevolg van die wetten met het lichaam gebeurt, dan is dat 
oorzaak en gevolg. Door spirituele kracht van de geest kunnen we helpen, maar we kunnen 
de oorzaak niet wegnemen, want die is gebaseerd op de natuurwetten die hun eigen loop 
volgen. 

We kunnen geen wonderen verrichten. We kunnen ook de loop van de natuur niet 
veranderen. De Grote Inspirator werkt altijd en is altijd in het universum aanwezig, dat is ook 
de plaats waar de goddelijke kracht zijn oorsprong vindt. Niets gebeurt zonder medeweten  
van de natuurwetten die als een kompas de koers aangeven. De zieke die hulp vindt in 
healing als andere therapieën niet meer helpen, dat is het beste bewijs van de kracht van de 
geest. Hij zal herkennen dat hij in direct contact is gebracht met een kracht die groter is dan 
wat hij op aarde heeft meegemaakt. 

Als zijn ziel is geraakt, en dat is iets wat zeker gebeurt want ik geloof namelijk dat er 
geen succesvolle healing bestaat zonder deze aanraking, dan zal hij in zijn eigen kracht 
komen te staan en kan hij beginnen te leven vanuit datgene wat de reden  is van zijn 
bestaan. Er zijn veel mensen, zowel binnen als buiten de spirituele leefwereld, die de 
achterliggende reden hiervan niet begrijpen. Alle verschillende fenomenen van 
mediumschap zijn alleen belangrijk voor de specifieke functie die ze vervullen, maar ze zijn 
alleen maar als speelgoed, manieren ontwikkeld om de aandacht te trekken. Je kunt niet je 
hele leven met speelgoed spelen. Je moet opgroeien van kind naar volwassenheid.  En 
gedurende de tijd dat je groeit, heb je niet dat speelgoed nodig dat aan kinderen wordt 
gegeven om ze bezig te houden en ze blij te maken.  

Er zijn diverse vormen van healing, beginnend bij puur magnetiseren, dat kan 
variëren van fysiek tot psychisch maar hoeft niet spiritueel te zijn. De hoogste vorm, die is 
spiritueel. In dat geval kan het instrument (de healer) zich afstemmen en kan er, als de 
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patiënt er klaar voor is, healing kan plaatsvinden zonder enige vorm van fysiek contact.  Je 
kunt bij het puur magnetiseren van een gezond lichaam de magnetische krachten 
overbrengen zonder daarbij contact te maken met onze kant van het leven. Je kunt ook een 
stadium tussen beide vormen in bereiken, een vorm die vaak gebruikt wordt bij het sturen 
van healing op afstand. Dan is er, zoals ik al zei, de ultieme vorm, dat is healing die kan 
worden overgebracht zonder daarbij de patiënt aan te raken. Doordat het instrument en de 
krachten zo op elkaar zijn afgestemd dat de healing spontaan plaats kan vinden. 

De goddelijke kracht is aanwezig in iedere ziel. Je kan daar de beschikking over 
krijgen omdat je toegang hebt tot de spirituele krachten in jezelf. Je fysieke lichaam zal altijd 
de natuurwetten gehoorzamen en zal daarom altijd proberen om zichzelf te healen. Maar 
ook als spiritueel wezen, als je daarin de natuurwetten volgt, kun je ook jezelf healen.   

Gezondheid is een geheel van lichaam, verstand en geest. Het is de harmonie tussen 
deze drie essentiële ingrediënten voor mensen op aarde. Als één van deze ingrediënten niet 
naar behoren functioneert, dan ontstaat een gebrek aan samenspel en krijg je een afwijking 
of word je ziek. De manier om de harmonie te bevorderen is om ieder aspect van expressie 
in jezelf de ruimte te geven om daarmee de jouw toegewezen taak te kunnen vervullen. De 
kracht van de geest werkt met een weldadige manier en niemand kan daar iets tegenin 
brengen. Degenen die dat ontkennen of dwarsbomen, moeten daarvan de consequenties 
onder ogen zien. 

Je bent getuige van een afgeleide vorm van de kracht die verantwoordelijk is voor de 
hele schepping: de kracht van de oceaan, de trekkende zwaartekracht, de beweeglijkheid 
van de planeten, de oneindige evolutie van de mensheid, de dieren- en de plantenwereld, 
kortom alles wat ook maar groeit. Healing is een deel van deze levenskracht. Datgene wat 
jouw lichaam het leven heeft gegeven, is de geest. Materie heeft geen beschikking over 
leven, materie heeft zelf geen bewustzijn behalve dan dat de geest het leven schept in 
materie. Het principe waardoor het voor jou mogelijk is om te leven is hetzelfde principe dat 
door je heen stroomt gedurende een healing. Het zorgt voor die fantastische resultaten voor 
de gekwelden, de verslagenen en de zieken. En daarom, als je het op een bepaalde manier 
bekijkt, deel je met de Grote Inspirator de oneindige krachten van de schepping. Iedereen 
die probeert om dat te beïnvloeden, zal daar spijt van krijgen. In vroeger tijden was de 
grootste zonde die je kon begaan de zonde tegen de heilige geest, de heilige kracht, de 
kracht van de geest. Als je jezelf volledig openstelt om die kracht te ontvangen, dan ontvang 
je ook automatisch de zegen die daarbij meekomt en die primair afkomstig is van de 
schepper van alle dingen.     

Er moet veel werk worden gedaan in een wereld die ziek is: fysiek, mentaal en 
spiritueel. Een deel van jouw en onze taak is om de ziekte van lichaam en ziel te bestrijden. 
En om mensen, die in een mist van verwarring lopen of wanhopig zoeken naar een uitweg, 
te vertellen wat liefde in hun leven kan betekenen. Dat is het hoogste doel van alle vormen 
van mediumschap. Het is goed en steunend als je een boodschap mag doorgeven aan 
iemand wiens hart zwaar van de zorgen is en wiens ogen zijn gevuld met tranen van verdriet. 
Als je healing kunt geven aan iemand die gebukt gaat onder pijn, lijdt aan een ziekte of 
aangedaan is door een kwaal dan is dat heel dankbaar, maar ook heel erg nodig.  

Toch is dit pas het voorwerk; het is een station op weg naar de eindbestemming niet 
het einde. Het doel is om de sluimerende ziel aan te raken en te laten ontwaken zodat deze 
in zijn kracht kan komen. Als de ziel is ontwaakt en begint te begrijpen wat de reden van zijn 
incarnatie op aarde is, dan ben jij geslaagd met jouw deel van het oneindig omvangrijke plan 
om jullie wereld herboren te laten worden. Dat is de gehele reden waarom wij 
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samenwerken. Dit is de sleutel om die deur te openen. Het is belangrijker dat een ziel in zijn 
kracht komt dan dat een lichaam healing ontvangt of dat een rouwende wordt getroost. Het 
in zijn kracht komen van de ziel is de werkelijke vervolmaking van de goddelijke bedoeling. Je 
hebt je werk pas afgerond op het moment dat je dit hebt gedaan. 

Als je jouw energie zo weet aan te wenden dat je deze taak kunt vervullen en je je 
daarbij kunt realiseren dat dit van alle aspecten van mediumschap en communicatie het 
belangrijkste deel is, dan ben je bezig invulling te geven aan je eigen levensdoel, want dat is 
voor jou de reden waarvoor je in deze wereld bent geboren. De kracht van de geest is 
oneindig en kent geen grenzen, maar is wel afhankelijk van het instrument waardoor het 
zich openbaart. Zonder dat instrument kan de kracht zich niet uiten. Deze instrumenten 
moeten hun capaciteiten zo ontwikkelen dat ze zich verbreden en verdiepen waardoor ze 
ook hun eigen spirituele eigenschappen verder ontwikkelen die vervolgens de maatstaf 
wordt voor de hoeveelheid energie die door ze stroomt. Er kunnen enorme hoeveelheden 
energie door ons vrijgemaakt worden. Er zijn geen grenzen. De spirituele potentie kent geen 
grenzen. Vanuit onze wereld zijn verlichte zielen altijd aan het werk om te experimenteren 
met de instrumenten die tot hun beschikking staan. Zo proberen ze voortdurend de beste 
combinaties van krachten te bundelen om snellere en betere resultaten te kunnen bereiken. 
We hebben in onze wereld het ultieme niveau nog niet bereikt. We kunnen alleen het 
maximale halen uit de instrumenten die ons ter beschikking staan.  

Het verspreiden van kennis over healing heeft een lange tijd nodig. De manier 
waarop de kracht van de geest werkt in jullie wereld brengt geen snelle en massale 
ommekeer teweeg. Maar wel de mogelijkheid om de goddelijke kracht door één persoon of 
een kind te laten werken, door één persoon tegelijk, de verkregen resultaten worden zo 
verankerd. Hierdoor kan een spirituele brug worden geslagen waardoor er permanent 
gewerkt kan worden. Het moet zo zijn dat de kracht van de geest zich manifesteert, hetzij 
door healing of welke andere vorm.  Deze kracht zal zichzelf door zijn uitwerking bewijzen 
zolang zielen er klaar voor zijn om geholpen te worden. Het maakt dan niet meer uit of dit 
gebeurt door healing, onderwijzing of demonstraties. Het cruciale punt is; zij moeten 
geholpen willen worden. 

Deze kracht breekt de wet en verstoort de verstandhouding tussen materie, verstand 
en geest. De kracht van de healende geest stimuleert bij ieder individu de goddelijke energie 
waardoor een echte verstandhouding tussen deze drie componenten opnieuw kan worden 
verkregen. Langzaam, stap voor stap, als deze successen bekend worden en de spirituele 
realiteit beter begrepen gaan worden, ontstaat er een tweeledig resultaat. Er zullen minder 
ziekten komen en het zal makkelijker worden voor de geestkracht om zijn doel te vervullen. 

Het is niet het plan van de Grote Inspirator dat het verkrijgen van een goede 
gezondheid ten koste moeten gaan van levende zielen. Er zijn vele alternatieve, natuurlijke 
methoden waarmee alle ziekten kunnen worden bedwongen, verholpen en zelfs worden 
genezen. Zolang mensen natuurlijke geneeswijzen blijven ontkennen en volhouden om 
dieren, die niet voor die reden op aarde zijn geplaatst, voor hun welzijn te gebruiken, zullen 
ze er niet in slagen om welzijn en gezondheid goed te kunnen uitleggen. Echte gezondheid is 
leven in harmonie, de juiste verstandhouding tussen verstand, geest en lichaam die ieder op 
zich maar ook als eenheid optimaal zouden moeten functioneren. Dat verkrijg je niet door 
dieren gewelddadig te behandelen en die delen van ze weg te nemen die nooit voor 
menselijk gebruik waren bedoeld. Gezondheid kun je verkrijgen door in harmonie met de 
natuurwetten van het universum te leven. En daarna aan een fysieke oorzaak sterven, niet 
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vanwege ziekte maar door ouderdom. Het lichaam heeft dan zijn doel volbracht en is dan 
spiritueel klaar voor de volgende fase van zijn existentie. 

Als het lichaam lijdt dan is dat omdat of het intellect of de geest niet in zijn kracht kan 
komen. Als het met de geest en het intellect goed gaat, gaat het ook goed met het lichaam. 
Alles wat er met het lichaam gebeurt, is een reflectie van wat er in het intellect of de geest 
gebeurt. Ze noemen dat tegenwoordig psychosomatiek, maar etiketten plakken is niet 
belangrijk, het gaat om de eeuwigheidswaarheden. Als de ziel ziek is, is het lichaam ook ziek 
en andersom als de ziel gezond is het lichaam dat ook. Het healen van lichamen is niet 
belangrijk, het aanraken van de ziel, dat is waar het om draait. 

Als je helpt het lichaam te genezen en je hebt de ziel niet geraakt, dan heb je gefaald. 
Dan hebben wij gefaald en raakt de persoon, verdwaald. Hij had een kans en heeft deze niet 
gebruikt, zijn ziekte moet hem namelijk openbaren wat het doel van zijn leven is en wat hij 
moet doen om zich als persoon te vervolmaken. Alleen het aanraken van de ziel is waar het 
om draait. De waarheid is de waarheid en daar kun je niet mee sjoemelen. Ook dat is de 
waarheid. De Grote Inspirator is in ieder kind, de Grote Inspirator wil graag zoeken naar 
manieren om zich uit te drukken want alleen dan kan je de grootste rijkdom uit het leven 
halen en je dat eigen maken. Zo simpel is dat. Als je de geest in jou zich niet laat 
manifesteren, dan kun je jezelf niet vervolmaken. 

Dat is de reden voor lijden en de reden voor zorg, want alleen vanuit de duisternis 
kun je het licht vinden. Wat dan tevoorschijn komt is het begin van een groots spiritueel 
avontuur. En dat is precies wat de Grote Inspirator vond dat het leven op aarde zou moeten 
zijn, een groots en voortdurend spiritueel avontuur. Waar iedereen zich kan laven aan zijn 
wijsheid en grootsheid, zijn schoonheid en glans, zijn waardigheid en nobelheid, zijn 
onmetelijke rijdom. Dat is hoe het aardse leven moet zijn, maar dat is het niet. Materialisme 
heeft bij mensen de voorkeur, zelfzuchtigheid domineert, hebzucht is richtinggevend en niet 
dienstbaarheid of samenwerking. Ook verlangen mensen niet naar verlichting of het 
verlangen om anderen te helpen. 

Je kunt je erop verheugen dat naarmate de mogelijkheden van dienstbaarheid zich 
steeds meer voor je openen het pad er naar toe steeds breder wordt. Uiteraard is het goed 
om iemand van zijn  lichamelijke pijn af te helpen, een zieke geest te kunnen kalmeren, 
iemands zijn ziel te raken en te helpen om gevangenen zich vrij te laten voelen. Dat is wat 
van belang is, want als de ziel zichzelf heeft gevonden en weer contact heeft gemaakt met 
de goddelijke kracht, dan begint die mens weer echt te leven. Als de healer de blokkade weg 
kan nemen dan kan de goddelijke kracht weer vrijuit stromen. Blokkades zijn onwetendheid, 
een verkeerde leefwijze, een verkeerde gedachte, trots, jaloezie en frustratie. Mensen 
moeten weer leren om te leven volgens de natuurwetten, in harmonie met de Grote 
Inspirator, met zichzelf en de andere mensen die de wereld met hem delen. 

Lijden vertelt niet het hele verhaal maar slechts een deel daarvan. Een wereld waarin  
lijden niet voorkomt is onmogelijk. Lijden en moeilijkheden zijn onderdeel van de evolutie. Je 
leeft niet in een perfecte wereld. Ook jullie fysieke lichaam is niet perfect. Toch is die 
perfectie in aanleg aanwezig in je ziel. Het hogere doel in dit leven is om deze beginnende 
perfectie langzaam maar zeker dichter naar de bron te laten groeien van waaruit die 
perfectie ontstaan is. In dat gigantische kosmische programma is er een wisselwerking 
tussen alle krachten die deel uitmaken van deze evolutie. Het leven is niet statisch. Het leven 
is een constante beweging waarbinnen altijd groeiende bewegingen zich voortdurend 
ontwikkelen. Pas wanneer je jezelf realiseert wat voor jou de reden van je bestaan is, begin 
je langzaam zicht te krijgen op hoe dit allemaal werkt. 
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Niemand kan healing ontvangen voordat de ziel klaar is om de healing tot zich te 
nemen. Dat verklaart ook waarom zelfs de beste healers niet altijd succes hebben. Falen 
betekent niet dat je kritiek moet hebben op healing. De ziel van de patiënt is niet klaar om 
de healing tot zich te nemen. Het wordt allemaal aangestuurd daar de natuurwetten. Dat 
kun je niet manipuleren en geen enkele healer heeft de macht om de werking van deze 
wetten aan te vullen, te veranderen of om te buigen. 

Probeer om je zoveel mogelijk af te stemmen op de krachten van de geest. Dat is het 
enige waar ik bij je op wil aandringen. Hoe meer jouw ziel kan samensmelten met de ziel van 
diegene die jou  helende energie doorgeeft, des te groter het resultaat is dat je met de 
healing kunt behalen. Het werk zal altijd doorgaan. En mensen zijn altijd moeilijk. Het is geen 
perfecte wereld. Als je perfect zou zijn zou je hier niet wezen en daarom moet je tolerant 
zijn. Als je denkt dat je voorligt op anderen, dan moet je deze tolerantie kunnen opbrengen. 

Zorg dat je er nooit genoeg van krijgt om anderen te helpen. Dienstbaarheid is het 
muntstelsel van de geest; dienstbaarheid is de totale geldwaarde van de Grote Inspirator. Je 
hebt alle krachten in je die je nodig hebt om al je taken naar behoren uit te voeren. Maar 
doe wel vandaag wat je vandaag ook inderdaad kan doen en vergeet wat je zou kunnen 
doorschuiven naar morgen. Als je kracht beperkt is, probeer dan om hem te versterken. Dat 
is beter dan wat je hebt te verkwisten en je daarom gedwongen te voelen om te gaan 
rusten. 

Het is alleen maar een lichaam, gewoon een machine die zijn beperkingen heeft. 
Iedere machine waarvan inspanningen gevraagd worden die de limieten overschrijden gaat 
vroeg of laat kapot. Er is geen machine in jullie wereld waarvan wordt gevraagd dat ze zoveel 
werk doen en zo weinig rust krijgen als jullie fysieke lichamen. Het zijn de kostbare tempels 
van de geest, die moeten begeleid, bewaakt en gekoesterd worden. 

Ik weet dat iedereen die werkt met mensen, welk werkveld het ook is, zich soms 
lusteloos, vermoeid of zelfs depressief voelt. Het lijkt dan dat je de strijd niet meer aan kunt. 
Maar je kan en je zal ook doorgaan, want de spirituele waarheid en realiteit zullen altijd 
overwinnen. De hebzucht, het egoïsme, de wreedheid, de hardheid, de heftigheid, de 
zondigheid, die moeten en zullen overwonnen worden zodat er eindelijk vrede op aarde kan 
komen. Niet alleen tussen mensen, maar ook tussen de mensen en de rest van de  schepping 
die dan in gezamenlijke verbondenheid samen verder kunnen leven. 

Het zijn niet alleen mensen die zijn geboren om vrij te zijn. De gehele schepping is 
geboren om vrij te kunnen zijn. Niets of niemand mag slaaf gemaakt worden, gemarteld of 
uitgebuit worden door mensen die de verantwoordelijkheid hadden om zorg te dragen voor 
ze. Als altijd moet daar een prijs betaald worden; de wet van oorzaak en gevolg treedt in 
werking. Je kunt de goddelijkheid die de mogelijkheid heeft gegeven om geboren te worden 
niet bedriegen en tegelijkertijd een goed leven hebben.  

Al het leven is onlosmakelijk met elkaar verbonden. Er zijn geen grote verschillen, 
alleen zijn hier en daar (wellicht wel) materiële verschillen. Leven is er een van. De geest is er 
een van en de geest is God die deel uitmaakt van alle levensvormen. Ik zou zo graag willen 
dat de sluier voor je ogen weggenomen zou kunnen worden waardoor je de stralende 
wezens kon zien die met je samenwerken. Iedere moeilijkheid is ook een uitdaging die je 
moet aangaan en moet overwinnen. Dat levert het bewijs dat de kracht van de geest sterker 
is dan de kracht van de materie. 
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9. Liefde is onsterfelijk 
 Liefde kan niet worden gemeten, liefde kan niet worden gewogen, liefde kan niet 
worden ontleed met een scalpel of ander instrument; Liefde bestaat. Liefde is de grootste 
kracht in het universum. Door de liefde kunnen de natuurwetten zich voltrekken. Het hele 
universum kan alleen maar bestaan vanwege de liefde. Het is deze liefde die de toekomst 
stuurt en ook de toekomst van ieder levend wezen in de hele schepping. De liefde is de 
motiverende kracht en is verantwoordelijk voor het beslechten van de grenzen tussen de 
twee werelden; die van de materie en die van de geest. Liefde maakt het mogelijk voor 
diegenen die de grote reis hebben gemaakt om terug te keren en hun boodschap, oud en 
tegelijkertijd ook nieuw, te kunnen verkondigen dat de liefde de dood overwint. 
 Gebruik de kracht van de liefde die je heeft geleid en probeer daardoor je 
ontvankelijkheid te vergroten, waardoor je een sterkere spreekbuis kan worden. Met 
dezelfde zekerheid dat de nacht volgt op de dag, de zomer komt na de lente en dat het zaad 
uiteindelijk vruchten zal dragen, zo zal ook de kracht van de geest zich in je ontvouwen. 
Iedere stap op de ladder brengt je dan dichter bij de volmaking van je eigen zijn. Trek je zo 
nu en dan terug van de aardse drukte met al zijn hectiek en laat toe dat je eigen geest zich 
kan manifesteren. Daardoor kan jouw enorme latente, dynamische, goddelijke kracht tot 
uitdrukking komen.  
 Heb geen angst in je hart, ban het helemaal uit. De kracht in je die je al zo lang de 
richting heeft aangegeven, zal je nooit in de steek laten. Deze kracht heeft je al zo lang 
bijgestaan en zal zijn taak afmaken, net zoals jij je taak moet afmaken. De gave waarmee je 
bent toegerust moet zijn rol nog spelen. Achter al diegenen in jouw wereld die van je 
houden, staat de kracht van de Grote Inspirator zelf. Die kracht kan onmogelijk falen. 
 Het universum kan bestaan vanwege een oneindige, eeuwigdurende, goddelijke 
kracht. Toch kan de overgrote meerderheid van de mensen in jullie wereld slechts een 
fractie van die kracht ervaren. Dat komt doordat zij de mogelijkheden niet creëren om 
erdoor geraakt te worden. Jullie moeten allemaal leren hoe jullie jullie harten, verstand en 
geest open moeten stellen om die goddelijke zegen te ontvangen. Om dat te kunnen doen 
moeten jullie leren om vertrouwen, geloof, vrede en innerlijke rust te ontwikkelen.     
 In die atmosfeer word je een ontvanger van de onmetelijke rijkdom die de 
oneindigheid heeft te bieden. Dat zijn de natuurwetten. Zo werkt dat. De kracht is 
afhankelijk van de hoeveelheid die je kunt ontvangen en verwerken. Verhoog die capaciteit 
en je zult meer ontvangen. Het is zo simpel is het. Als je voorzichtig droefheid en zorg uit je 
leven bant, dan zullen de wolken optrekken en kan de zon je in toenemende mate en met 
een groeiende kracht beschijnen. 
 Het is de goddelijke liefde die het universum mogelijk maakt en die het universum en 
alles en iedereen die daarin verblijft, aanstuurt. De reflectie van de goddelijke liefde die 
leden van een familie voor elkaar voelen, geeft ze de mogelijkheid om zich dienstbaar op te 
stellen, niet alleen voor diegenen waarmee ze een bloedband hebben, maar ook voor 
mensen waar ze op geen enkele manier mee zijn verbonden. De liefde inspireert om mensen 
te helpen die het minder goed hebben dan wijzelf. Liefde is het toppunt van alle leven, de 
basis van alle leven en de bron van alle leven. De liefde zuivert mensen en zoekt wegen om 
zich nog sterker uit te drukken zodat uiteindelijk het hele universum is omringd met de liefde 
van de Kracht die alles geschapen heeft. 
 Het is gemakkelijk om te houden van mensen waar je gevoelens voor koestert. Dat is 
geen verdienste of grootsheid. Maar houden van mensen waar je geen gevoelens voor hebt, 
dat kan alleen een ontwikkelde geest. Om mensen te ontmoeten die jou haten of mensen te 



52 
 

helpen waar je geen gevoelens voor hebt, dat is pas echt moeilijk. Het is moeilijk, maar het is 
de kunst om moeilijke dingen niet uit de weg te gaan maar te proberen om ze te aan te gaan 
en als je dat aankunt is dat het beste bewijs van een dienstbare opstelling. Om menslievend 
te zijn voor de mensen die je sympathie hebben is niet moeilijk. Meelevend te zijn met 
mensen waartoe je je aangetrokken voelt is niet moeilijk. Maar om je dienstbaar op te 
stellen naar je vijanden, dat is echt het allermoeilijkste.   
 De hoogste vorm van liefde is de onbaatzuchtige vorm; liefde te voelen omdat dit zo 
moet zijn, omdat je weet dat liefde de vervulling is van de goddelijke wetten. Om een 
healing te geven aan een kind met een lief en aantrekkelijk gezicht is gemakkelijk, maar om 
een healing te geven aan iemand die misvormd is en gevoelens van afschuw oproept, dat is 
moeilijk, maar dat is dienstbaarheid. Ware liefde zoekt niet naar maatstaven. Er is liefde 
zonder enkele andere onderliggende reden dan zich te willen uitdrukken. De Grote 
Inspirator is oneindige liefde en die liefde is volstrekt onbaatzuchtig. Hoe hoger je jezelf 
ontwikkelt, des te beter de hoogste levensvormen je kunnen bereiken, zonder druk, zonder 
verzoeken en zonder vragen. Zij geven alleen maar.    
 Ik zou willen dat dit ook gezegd kon worden van de mensen in jullie wereld. Wij 
worden veroordeeld door diegenen die ons niet begrijpen, terwijl wij niets vragen voor 
onszelf. Wij willen alleen dienstbaar zijn voor diegenen die daarvoor open staan. Leer om 
alleen te reageren op het hoogste niveau van de geest. Realiseer je dat je nooit alleen bent, 
maar omringd wordt door diegenen die je liefhebben en die naar manieren zoeken om je te 
begeleiden, je te beschermen endie  je willen inspireren. En het zal zo zijn dat als je jouw 
eigen geest ontvouwt, dat je je dan realiseert dat je wordt toegetrokken naar de grootste 
geest van allemaal en je daardoor meer in harmonie komt met Zijn wetten. 
 Geloof, ik bedoel dan geloof in een simpele vorm, is soms niet genoeg als je tegen 
een fikse tegenwind in loopt. Maar geloof dat voortkomt uit kennis, voorziet je van een basis 
die zo sterk is dat geen tegenwind of moeilijke omstandigheid je uit je evenwicht brengt. 
Gezegend zijn zij die geloven terwijl ze nog niet hebben kunnen aanschouwen. Maar 
driedubbel gezegend zijn zij die kennis hebben en omdat zij die kennis hebben hun geloof 
baseren ook op datgene wat zij nog niet hebben kunnen zien, omdat ze weten dat de wetten 
van het universum zijn gebaseerd op liefde en wijsheid. 
 We kunnen vaststellen dat het leven doorgaat omdat het leven is en omdat het 
spiritueel is. Daarom kan ieder individu weten dat, zolang we op aarde zijn, we een spiritueel 
wezen zijn en niet alleen een fysiek geheel. Dat we een geest zijn met een lichaam en niet 
een lichaam met een geest. Je intrede in de materiële wereld is een deel van een 
onschatbare erfenis. Je verbindt je met materie omdat je geest bent, en de geest geeft leven 
aan al wat leven en materieel is. De geest is een deel van de Grote Inspirator, goddelijk in 
essentie, gelijk in kwaliteit er is alleen verschillend in gradatie. 
 Als je jouw leven onzelfzuchtig en onbaatzuchtig leeft met het verlangen om 
dienstbaar te zijn, dan komt de Grote Inspirator in jou tot een intensere uitdrukking en 
daardoor maak je een begin met het geven van  invulling aan je eigen levensdoel. Het is niet 
verkeerd om een persoonlijke geliefde te hebben. Het zou alleen mooier zijn om die liefde in 
een groter verband tot uitdrukking te laten komen. Het is beter dat je de gevoelens van 
liefde in je tot uitdrukking laat komen dan ze in te tomen. Er zijn geen kwaliteiten die niet 
zowel de hoogste als de laagste vormen daarvan tot uitdrukking kunnen laten komen, het 
licht maar ook de duisternis. 
 Vaak is de liefde in een familie zelfzuchtig van aard vanwege de onderlinge 
bloedband. Deze zelfzuchtigheid wordt vaak veroorzaakt door een beschermend instinct wat 
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weer een voortvloeisel is van onze dierlijke erfenis vanuit de evolutionaire ontwikkeling. 
Maar de liefde is capabel om de hoogste toppen te bereiken als de mens ernaar streeft om 
dat te doen zonder aan zichzelf te denken, zonder beloning en zonder daar zelf beter van te 
worden, want liefde is  goddelijk in vorm. Liefde wil dienstbaar zijn, tot steun zijn en 
troosten. Liefde komt tot uitdrukking in vergeving, compassie, vriendelijkheid en goedheid. 
Liefde komt tot uitdrukking in zelfverloochening en opoffering. 
 Waarom denk je dat jullie geliefden die naar onze wereld zijn overgegaan via 
mediums naar jullie terugkomen? Voor de meeste mensen betekent de dood een beloning, 
de vrijheid, het vrijkomen uit een gevangenis. Ze hebben het recht op alles wat onze wereld 
ze te bieden heeft. Ze hebben afscheid genomen van ouderdom, ziekte en de veelheid van 
problemen die de bewoners van jullie wereld kwellen. En toch, ondanks alle problemen die 
de communicatie tussen beide werelden in de weg staan, komen ze uit hun eigen vrije wil 
terug vanwege die band van liefde tussen jullie. Waar hun geliefden zich bevinden zijn zij 
ook. Zij hebben het verlangen om dienstbaar te zijn omdat de liefde ze dat ingeeft. Het is 
vanuit deze (hoogste) motivatie, in weerwil van de tegenwerking die ze ontmoeten, 
onafhankelijk van de tegenwerkende kracht die we in onze wereld ontmoetten, dat ze niet 
falen. 
 Wees blij met dat wat je hebt ontvangen. Wees blij met dat wat je hebt kunnen 
delen. Wees blij omdat je weet dat liefde sterker is dan de dood en wat er ook gebeurt, dat 
dit overkomen kan worden omdat liefde zijn eigen weg kiest. Laat de liefde waardoor je 
wordt omringd je troosten, sterken en je onderhouden. De liefde bestaat in een onmetelijke 
rijkdom die ik niet kan omschrijven. Ik probeer het steeds weer, maar het lukt me vaak niet, 
wat ik ook probeer en ondanks mijn kennis van jullie taal lukt, om de gevoelens van liefde 
die over jullie wordt uitgestort onder woorden te brengen; de liefde van diegenen die 
dichter bij jullie zijn dan het kloppen van je eigen hart.  
 Jullie hebben in jullie wereld vormen van liefde gezien die niet in staat waren aan de 
wonderbaarlijke uitingen van liefde zoals onbaatzuchtigheid, heldhaftigheid, dienstbaarheid 
en zelfverloochening vorm en inhoud te geven. Jullie kunnen daarom ook de omvang niet 
bevatten van de liefde van een ontwikkeld spiritueel persoon die energie uit de enorme 
levenskracht kan trekken om bij jou een mantel van beschermende liefde om je schouders te 
hangen. Je kunt niet ontvangen als je er niet klaar voor bent om daadwerkelijk te ontvangen. 
Dat is de manier waarop de geest werkt. Als je het begrijpt, is het eigenlijk heel simpel, geef 
het een plaats en je ontvangt. De hoeveelheid die je ontvangt is oneindig. De capaciteit van 
wat je kunt ontvangen hangt af van je eigen beperkingen. Er zijn er in onze wereld die altijd 
klaar staan om je meer te geven als jij er klaar voor bent om het te ontvangen. Zij kunnen 
nooit zoveel geven dat het jouw capaciteit van ontvangen te boven gaat. 
 Kijk altijd omhoog en nooit naar beneden. De zonnestralen komen van boven en niet 
van beneden. De zon is slechts een bewijs van de eeuwige straling. De spirituele zon kan je 
vervullen met licht en vitaliteit. Hij kan de geest in jou verder stimuleren. Er is niets in jullie 
materiële wereld waar je neerslachtig van hoeft te worden zolang je jezelf maar realiseert 
dat je van nature onsterfelijk bent en dat alles wat er gebeurt deel uitmaakt van jouw 
persoonlijke pelgrimage. Spiritualiteit leer je niet uit een boek. Spiritualiteit leer je ook niet 
van een leraar. Je verdient het, door je eigen leven te leiden en door je eigen daden in dat 
leven. Spiritualiteit is de goddelijke knop in ieder individu. 
 Het is de kracht die ons altijd vasthoudt in een omhelzing van oneindige liefde die ons 
helpt om ons te begeleiden zodat wij oprecht invulling kunnen geven aan onze nobele 
erfenis en daardoor in staat zijn om ons goddelijke doel te bereiken. Dit is de grootste kracht 
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in het universum die verantwoordelijk is voor alles wat er gebeurt, majestueus en minutieus. 
Het is de kracht die weet wat wij nodig hebben en die ernaar streeft ons te laten zien hoe we 
die dingen kunnen bereiken. Het is die kracht die ons altijd naar die paden leidt die ons 
geleidelijk aan bewust maken wie we zijn, wat we zijn en wat we kunnen bereiken. Laten we 
er daarom in berusten dat die kracht ons altijd weldadig zal begeleiden. Laten we onszelf 
daarom overgeven aan zijn liefdevolle zorg en daarbij weten dat we in de handen zijn van de 
Grote Inspirator die overvloeien van liefde en wijsheid.  
 Perfecte liefde sluit angst uit. Kennis verdrijft angst want angst wordt geboren uit 
onwetendheid. Waar liefde, vertrouwen en kennis regeert, is geen plaats voor angst. Een 
ontwikkelde geest is nooit bang omdat hij weet dat er geen enkel vraagstuk is, in welke fase 
van zijn leven dan ook, die hij niet aan kan omdat hij de Grote Inspirator is. De liefde 
waardoor je wordt omringd zal nooit tekort schieten. Het is de oneindige liefde van de Grote 
Inspirator die zijn heldere stralen verspreidt door een ontelbaar aantal wegen om al 
diegenen die dienstbaar willen zijn, te zoeken en te ondersteunen. Deze machtige kracht zal 
je altijd tot steun zijn. In tijden van zwakte zal hij je steunen en in tijden van verdriet zal hij je 
troosten. Het is een beschermende band die om je heen is gewikkeld en die onbreekbaar is 
omdat hij goddelijk is. 
 Wij kunnen het bewijs leveren dat liefde onsterfelijk is en dat de dood krachteloos 
staat tegenover diegene die door liefde met elkaar zijn verbonden. Dat de dood geen 
gevangenis kan zijn voor een spiritueel wezen nadat hij uit de slavernij van de wereld is 
ontsnapt. Pas als je naar onze wereld bent gekomen zul je de betekenis van liefde in zijn 
volle omvang kunnen begrijpen, omdat liefde in essentie vanuit de geest komt. Liefde is de 
kwaliteit die verstand en geest met elkaar verbindt. Liefde is een uitingsvorm van de Grote 
Inspirator. Liefde is het verlangen om die opofferingen te kunnen doen om dienstbaar te 
kunnen zijn. Liefde kent geen ziekte, pijn of verdriet. Liefde wil niets voor zichzelf. 
 De dood is een beloning, de dood is vrijheid, de dood is verlossing, de dood heeft de 
sleutel van het leven in handen die de deur van de gevangenis opent waardoor de 
gevangene, die al zo lang opgesloten heeft gezeten, kan genieten van het leven dat in jullie 
wereld niet mogelijk was. De dood, zoals jullie dat noemen, kan geen mensen uit elkaar 
drijven die bewust een band van liefde zijn aangegaan. Dit is een andere manier om te 
omschrijven dat de wetten van de Grote Inspirator altijd zullen overwinnen. Liefde is de 
uitdrukking van de goddelijke wetten en triomfeert over menselijke domheid, 
onwetendheid, moedwilligheid en vooroordelen.  
 Echte liefde is de verbinding tussen twee zielen. De Grote Inspirator heeft de liefde  
in zijn oneindige wijsheid zo gemaakt dat beide sekses complementair aan elkaar zijn. En 
daar waar een volledig samengaan ontstaat, kun je spreken van ware liefde want beiden 
vullen daar aan wat de ander mist en zo vormt deze dualiteit een eenheid. En omdat de 
liefde deel uitmaakt van de oneindige geest, bestaat er een oneindige hoeveelheid 
verschillen in de liefde, variërend van de hoogste tot de laagste vorm. Van de magnetische 
en de fysieke aantrekkingskracht door de mentale vormtot de spirituele vorm die de basis 
van de liefde vormt. Het is in jullie wereld heel erg zeldzaam, het is uitzondering en geen 
regel, dat twee tegengestelde partners als helften elkaar ontmoeten. Maar als dat gebeurt 
en ze vinden elkaar, dan worden ze samen heel. Dit is een huwelijk tussen twee zielen. 
 Er is dan sprake van een lange voorgeschiedenis tussen deze twee zielen die in deze 
verwantschap tot uitdrukking komt. In een proces dat miljoenen en miljoenen jaren beslaat 
kun je zien dat het niet gewoon is dat twee tegengestelde helften elkaar ontmoeten omdat 
ze beiden rond dezelfde tijd moeten zijn geboren. Maar als dat zo is dan vormt dat een deel 
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van het goddelijke plan. En ook lang nadat ze jullie wereld hebben verlaten, blijven deze 
twee wezens gedurende de eeuwigheid hun samen, niet alleen door het uitwisselen van alle 
aspecten van hun persoonlijkheid, maar als ook het om hun individualiteit samengaat, gaat  
het proces van samensmelting door. 
 Liefde is sterker dan bloed. Liefde is sterker dan de dood. Liefde is een permanente 
macht want de liefde regeert het universum. Degenen die zich door de band van liefde aan 
de Grote Inspirator hebben overgegeven, kunnen niet meer van het leven worden 
gescheiden door datgene wat jullie dood noemen. Het graf heeft niet de kracht om de liefde 
te beknotten. De liefde triomfeert omdat de liefde deel uitmaakt van de Grote Inspirator. En 
datgene wat integraal deel uitmaakt van de Grote Inspirator is onverwoestbaar. 
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 10. Wat is de Geest 
Ik kan jullie geen compleet beeld geven van de geest omdat die oneindig is. Alle woorden 
zijn eindig en zelfs als je de beste en mooiste zinnen maakt dan blijft het een arme en 
onhandige vervanging voor de innerlijke kracht die ik ga proberen te omschrijven. 
  Jullie weten allemaal dat de Grote Inspirator geen persoonlijke, wraaklustige en 
wrede despoot is. Zoals ik al meerdere malen heb gezegd is hij de natuurwet en het intellect 
daarachter, de kracht die verantwoordelijk is voor de grenzeloze kosmos zonder welke al het 
leven in al zijn verscheidenheid niet zou kunnen functioneren. Het is die kracht die het leven 
zelf is, de primaire substantie van waaruit alle leven is gevormd. Hij omhelst het meest 
nietige, maar ook het meest majestueuze. 
 Binnen onze menselijke beperktheid kunnen we slechts geleidelijk aan beseffen wat 
we eigenlijk zijn, de Grote Inspirator in microkosmos; het gehele universum in het klein. Het 
is een te omvangrijk concept voor wie dan ook om te kunnen overzien. Het is jullie taak om 
via incarnatie je aangeboren goddelijkheid tot uitdrukking te brengen. Dit tot uitdrukking 
brengen van de aangeboren goddelijkheid is een proces dat nooit klaar is, want ontwikkeling 
is, net als de Grote Inspirator, oneindig. Jouw geest komt automatisch in al je deugden tot 
uitdrukking, in alle vormen van goedheid, vriendelijkheid, sympathie, tolerantie, erbarmen, 
vergeeflijkheid, vriendschap, affectie en liefde. Dus hoe meer goede dingen je doet, hoe 
meer ruimte je maakt voor de geest om zich te kunnen manifesteren. Laten we daarom eens 
kijken wat we kunnen doen om bewust te zoeken naar wegen om die latente en fantastische 
goddelijkheid tot uitdrukking te brengen. 
 Er zijn veel verschillende technieken, processen en manieren van denken, met 
allemaal één gemeenschappelijke doel: om de fysieke aanleg te kalmeren en het verstand 
tot rust te brengen en daardoor de innerlijke persoonlijkheid de ruimte te geven waardoor je 
kunt leven in diepere harmonie met de spirituele krachten van het leven. In essentie zijn al 
deze technieken bedoeld om je te kunnen terugtrekken uit de maalstroom van het materiële 
en je terug te brengen naar de stilte van de geest. Het is niet aan mij om een bepaalde 
techniek te propageren. Ieder individu moet daarin zijn eigen weg zoeken. 
 Er zijn verscheidene manieren ontwikkeld om dat ene punt van concentratie te 
bereiken om de innerlijke potentie tijdelijk te laten domineren en om je zo in contact te 
brengen met die verstopte, maar o zo echte kracht van het leven. En als je daar steeds beter 
in slaagt zul je merken dat je ontvankelijker wordt voor grotere inspiratie. Je natuurlijke 
psychische gaven krijgen de ruimte om zich te ontvouwen. Het spirituele in je ontwikkelt zich 
en er komt een innerlijke stroom in je op gang die voortkomt uit de hogere regionen van het 
leven. 
 Bij het gebruiken van sommige van deze technieken kun je de kracht vinden om 
zelfhealing te ontwikkelen en kun je leren hoe je onzuiverheden en imperfecties uit je 
fysieke lichaam kunt verdrijven. Je kunt ook leren om in grotere harmonie te leven met alle 
aspecten van je eigen zijn. Je zult merken dat, als je daar aan toegeeft, je spirituele natuur, 
wat je eigenlijke natuurlijke staat is, de overhand gaat nemen. Hierdoor zul je groeien in 
innerlijke wijsheid, vrede, vertrouwen, zuiverheid en bewustzijn van je ware relatie met de 
eeuwig durende kracht. 
 Jullie hebben, omdat jullie allemaal spirituele wezens zijn, de latente kracht van de 
Grote Inspirator in je. Je bent de Grote Inspirator en de Grote Inspirator is in jou. Jullie 
dragen allemaal bij aan de oneindige kracht van de Grote Inspirator. Je geboorte is de 
incarnatie van een deel van de Grote Inspirator in een materiële status. Dat deel draagt de 
potentie van alle goddelijkheid van de Grote Inspirator in zich. Het is het zaad dat in 
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oneindige vormen en soorten tot bloei kan komen. Als de gave aanwezig is, zal onze 
spirituele wereld daar onbewust een impact op hebben. Het is nog beter om bewust te 
ontvangen. Maar je kunt natuurlijk altijd nog beter onbewuste sturing ontvangen dan 
helemaal geen sturing. Je zult daardoor automatisch diegenen aantrekken die je kunnen 
helpen om weer anderen te helpen. En je ervaart daardoor de rusteloze aandrang van de 
geest omdat deze zijn latente gave van dienstbaarheid tot uitdrukking wil brengen. Dit gaat 
door totdat de ziel zich bewust is geworden van zichzelf en klaar is om invulling te gaan 
geven aan de reden van zijn bestaan. 
 De aanleg voor psychic9 bewustzijn is een tussenstadium tussen materieel en 
geestelijk bewustzijn. Als je begint met je meditatie, maak je contact met je innerlijke kracht 
en bewustzijn. De psychic gave is het eerste dat zich gaat ontwikkelen, nog voordat de 
spirituele gaven dat doen. Er zijn mensen die geloven, onterecht in mijn ogen, dat het 
ontwikkelen van psychic gave een averechtse uitwerking heeft op de ontwikkeling van het 
ware spirituele zelf en dat het beter is om te proberen meteen door te klimmen naar het 
hoogst mogelijke niveau van het eigen spirituele koninkrijk. Dit is heel erg moeilijk en is soms 
vol gevaar. 
 Hoe hoger je jezelf ontwikkelt, hoe meer je je realiseert dat samenwerking deel 
uitmaakt van de natuurwetten. Niemand leeft alleen voor zichzelf. We zijn allemaal van 
elkaar afhankelijk. We zijn allemaal eindeloze schakels in een eindeloze ketting. Waarom 
zouden we de hulp van de expert afwijzen? Wij komen terug om jullie te helpen en als jullie 
deze hulp hebben ontvangen, kunnen jullie weer anderen helpen. Deze service is de reden 
van ons bestaan. Je bent ontworpen om niet in afzondering te leven maar bewust in 
overeenstemming met iedereen. Dit standpunt, de bewustwording van het gegeven dat we 
allemaal met elkaar verbonden zijn, moet door de hele wereld verspreid worden. Geen enkel 
individu, sociale klasse, kaste of land is hierin superieur. 
 Ze zullen allemaal zowel hun hoogte- en dieptepunten beleven, niet alleen de 
mensen maar ook de dieren want alle leven is in een onderlinge afhankelijkheid verbonden, 
in een eindeloos ritme. Tegelijkertijd zie je dat sommige mensen zo egoïstisch zijn in hun 
verlangen naar één of andere vorm van superioriteit dat ze alle andere vormen 
veronachtzamen. Ik ben tegen de theorie dat iedere ziel zichzelf als hoogste waarde kan zien 
en los van anderen. Volgens mij gaan de spirituele wetten over samenwerking waarbij 
niemand zich volledig los van de ander kan opstellen. Het is niet noodzakelijkerwijs 
egoïstisch als je wilt proberen je eigen ontwikkeling volledig zelf ter hand te nemen, maar 
het is niet de manier die ik voorsta. Voor mij is dienstbaarheid de grote waarde van de geest. 
Ik leef vanuit dienstbaarheid omdat dit voor mij is wat de Grote Inspirator wil uitdrukken. 
 Alle grote voorbeelden hebben je proberen te laten zien dat door healing, door 
dienstbaarheid, door zwakkeren weer kracht te geven en de geest zich versterkt. Jezelf 
manifesteren door dienstbaarheid, dat is de Grote Inspirator aan het werk zien. Ik weet 
zeker dat als je een ziel helpt de tranen van zorg te drogen, je een zieke een healing geeft, je 
iemand die zich in de put voelt zitten weer hoop biedt, je een broeder of zuster in 
moeilijkheden de hand reikt geeft, dat dat een manier is van de Grote Inspirator om zich uit 
                                                           
9 Psychic,  dit  beschrijft  een  vorm  van  intuïtie  waardoor  het  mogelijk  energie  te  ‘lezen’  van  voorwerpen  of    de  
aura van mensen. Er is geen goed Nederlands woord voor het woord psychic. Het lezen van de energie van 
voorwerpen noemen we ook wel psychometrie. Het lezen van de aura noemen we gemakshalve aurareading. 
Alle  mensen  kunnen  in  principe  deze  energie  aanvoelen  of  ‘lezen’. Niet iedereen is zich hiervan bewust. 
Mediums gebruiken hun psychic en mediamieke gave vaak gecombineerd. Het verschil is dat bij mediamieke 
contacten de informatie goeddeels wordt doorgegeven door de communicator vanuit de geestenwereld. Bij 
psychic informatie gaat het over de informatie van de verschillende energieën om ons heen.  
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te drukken. Iedereen die daarover oordeelt heeft het bij het verkeerde eind. Het is goed om 
anderen te helpen, het is verkeerd om te weigeren anderen te helpen. Het is het 
onderliggende motief dat van belang is, maar toch is het beter om vanuit hoogmoed te 
helpen dan dat er helemaal niet wordt geholpen. Als er geholpen wordt op basis van 
verkeerde redenen, dan is de ziel van de helper daar niet mee geholpen. Je kunt de perfecte 
natuurwetten niet bedriegen. Dat is waarom men zegt ‘Barmhartigheid gaat langs een lange 
lijdensweg’. Goedheid beloont zichzelf. 
 Iedereen die werkt als instrument van de geestkracht raakt daardoor de zielen van 
anderen iedere keer opnieuw. Dat is het belangrijkste aspect van mediumschap. De 
rouwende troosten, de zieke healen, uitdrukking geven aan de kracht van de geest in al zijn 
verschijningsvormen, zowel fysiek als mentaal, is allemaal heel erg belangrijk en er is 
niemand die dat kan tegenspreken. Toch gaat de ware reden verder dan het fysieke. De 
ware reden is de ziel van een individu te raken zodat die ontwaakt in zijn eigen realiteit. In 
jullie wereld leven miljoenen mensen die sluimeren, die doof zijn voor de waarheid en die 
nog niet ontwaakt zijn.  
 De functie van mediumschap is om het individu bewust te maken van zichzelf 
waardoor hij merkt dat zijn ziel leeft en hij zich realiseert dat hij een spiritueel wezen is. 
Nadat hij zich bewust is geworden van zijn eigen spirituele aanleg kan het goddelijke zaad in 
hem, dat door overlevering is meegegeven, beginnen te groeien. Vanaf dat moment zal hij 
zijn aandeel gaan leveren in de oneindige creatieve kracht die verantwoordelijk is voor het 
gehele universum. 
 Voordat een individu zich kan kwalificeren als een instrument van de geest zal hij 
eerst training moeten ondergaan. Zo’n training is heel rigoureus omdat deze veel discipline 
vergt en een zekere vorm van zelfvertrouwen en dat kan alleen verkregen worden door te 
lijden. Het leven van en als “instrument” is zwaar en is niet iets gemakkelijks. Als mediums 
zonder problemen gevonden zouden kunnen worden dan kunnen zij zich niet kwalificeren 
voor hun taak. De spirituele kant van hun aanleg moet worden getest en op de proef worden 
gesteld om te zien of zij opgewassen zijn om de ervaringen het hoofd te beiden. Ervaringen 
die ze naar grote hoogten maar ook naar de diepste diepten kunnen brengen. Dat is eigen 
gereedschap, hun wapenrusting. 
 Als zij daarin falen dan kunnen zij niet worden ingezet om anderen te onderwijzen. Je 
kunt geen onderwijzer zijn voordat je zelf alle lessen hebt geleerd. En om die lessen te leren, 
is een mate van lijden noodzakelijk via ontberingen, door geplaatst te worden in situaties 
waarin het lijkt alsof er niets meer over is en je niemand meer hebt om op terug te vallen. 
Alleen wanneer je deze diepten van spirituele ontwikkeling hebt overbrugd, ben je 
gekwalificeerd door de wetten omdat je kan teren op het kennisniveau van je eigen 
spirituele ontwikkeling. Het ontwaken van zielen, het verkondigen van spirituele waarheden 
aan hongerige en dorstige zielen, is van groot belang. Dat is uiteindelijk de ware reden voor 
hun bestaan op aarde, maar heel veel mensen leven hun leven zonder het verkrijgen van 
deze uitrusting die toch ook voor hen beschikbaar is. 
 Als ze dan hier komen, zijn ze daar niet klaar voor, of hun hoofden zitten vol met 
onwaarheden die ze eerst moeten afleren voordat ze überhaupt iets nieuws kunnen 
aanleren. Het is zo veel gemakkelijker als ze deze waarheden aanleren op de plaats die 
daarvoor aangewezen is, in plaats van dat er zoveel mensen in onze wereld komen die daar 
niet klaar voor zijn, mensen nog lijdend aan hun ziekten en onvoorbereide individuen. Het is 
niet mogelijk om rouwenden te troosten, de bedrukten en verwarde en in problemen 
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verkerende mensen te helpen voordat je zelf de diepten van zorg en verdriet hebt overbrugd 
waardoor je ziel zo is geraakt door je eigen ervaringen, dat je anderen kunt onderwijzen. 
 De onderwijzer kan geen les geven voordat hij zelf de lessen heeft geleerd op de 
enige manier waarop dat mogelijk is. Spirituele lessen kunnen niet worden geleerd door 
overdracht van kennis. Ze moeten worden geleerd door te lijden, door pijn en door 
ervaringen die soms bitter, hard en erg moeilijk zijn. Dat is het plan voor ieder instrument 
dat echte dienstbaarheid kan aanbieden. Ik zou soms wel willen dat het anders was. Maar 
juist door deze ervaringen ontstaat een spirituele bewustwording, een spirituele realisering, 
een spirituele diepgang en een diepzinnigheid die door anderen niet wordt begrepen. Dat 
komt doordat je hebt geleerd om volledig te vertrouwen op de kracht die je door beproeving 
en twijfel naar de haven van je eigen ontwikkelde ziel heeft geloodst. 
 Dit is een goddelijk patroon gebaseerd op de natuurwetten. De weg naar spirituele 
ontwikkeling is geen gemakkelijke weg. Als het gemakkelijk was, dan zou het niet verkregen 
kunnen worden. Als het gemakkelijk was, dan was het het niet waard om die prijs te 
bezitten. Om dienstbaar te zijn moet je bereid zijn om te dienen. Om daar zelf klaar voor te 
zijn moet je alle ervaringen ondergaan die daardoor je ziel zullen raken, je geest zal zich 
openvouwen en je psychic gaven naar het hoogste mogelijke spirituele niveau brengen. Er 
zijn veel mensen die beschikken over psychic gaven, maar er zijn er maar weinig die deze 
gaven op een hoog ontwikkeld spiritueel niveau kunnen aanwenden. Wij dragen alleen zorg 
voor diegenen die de gaven van de geest willen inzetten. Niet alleen de gaven van het 
astrale lichaam ook niet alleen de fysieke manifestaties om mee te experimenteren, hoe 
interessant dat ook voor wetenschappers en onderzoekers kan zijn. Ik zeg dat niet om ze in 
diskrediet te brengen. Er is zeker ook belangrijk werk voor hun te doen. 
 Er zijn heel veel mensen die jullie wereld willen veranderen, maar er zijn er maar 
weinig die zichzelf willen veranderen. En er zijn ook heel veel mensen die anderen willen 
veranderen maar alle ontwikkeling en verandering begint bij de individuele ziel. Tot het 
moment dat je je eigen spirituele gaven tot ontwikkeling hebt gebracht en deze hebt 
uitgedragen, ben je er niet klaar voor om anderen bij die ontwikkeling te helpen. Wij zijn 
uiteraard sterk geïnteresseerd in de grote stappen van vernieuwing, maar mensen moeten 
toch vooral zichzelf vernieuwen. Men moet zichzelf vinden. Men moet totaal veranderen, 
niet alleen zijn eigen hart of zijn eigen gedachtewereld maar ook zijn uiterlijke verschijning. 
Daardoor kan de goddelijke geest zichzelf in hem manifesteren.  
 Het maakt me niet uit welk religieus of politiek etiket men zichzelf opplakt. Ik denk 
zelfs dat dit niet belangrijk is. Als het helpt dan is het goed. Belangrijker is om het leven in 
het volle goddelijke licht, in de juiste glans, in nobelheid en bescheidenheid te leven. Dat zijn 
de gaven die de Grote Inspirator als erfenis aan ieder kind meegeeft. Dat is vele malen 
belangrijker dan een etiket, een kerk of een religie. De gaven van de geest zijn overvloedig 
en worden gratis, als deel van hun normale erfdeel, meegegeven aan alle mensen die naar 
jullie wereld komen.  
 Als mensen bij je komen, dan is het belangrijk dat je hun ziel weet aan te raken. Het 
doorgeven van een boodschap van een overleden geliefde, kan een mens enorm helpen. Het 
helpt degene in onze maar ook in jullie wereld. De reden hiervan is dat de ziel van degene in 
jullie wereld hierdoor wordt geraakt. Daardoor zal deze persoon zich bewust gaan worden 
van de spirituele realiteit dat in het universum alleen eeuwigheid standaard is. Een 
boodschap van troost doorgeven is heel belangrijk. Healing brengen voor de zieken is 
belangrijk. Het werk dat ik doe is niet zo belangrijk. Maar de bedoeling van onze wereld is 
om de spirituele bewustwording van individuen in jullie wereld te versnellen.  
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 Dat is het werk dat jullie doen. Maak je niet druk over de moeilijkheden. Zolang je 
trouw blijft aan het grote vertrouwen waarmee alle ‘instrumenten’  zijn  uitgerust dan kun je 
niet falen. De storm mag razen, de regen kan in stromen neervallen, maar jij zult niet 
worden geraakt. Jij hebt een schuilplaats en je wordt beschermd tot de storm is gaan liggen 
en de zon weer schijnt. Verdiept als je bent in dagelijkse problemen, is het moeilijk om je 
altijd te realiseren hoe sterk en machtig die kracht van de geest is die jou gebruikt voor zijn 
weldadige doeleinden. Jij kunt alleen maar dienstbaar zijn. De kracht die zich via jou uitdrukt 
maakt deel uit van de kracht die het hele universum vormgeeft: dat machtige, 
verbazingwekkende kosmische universum. 
 Het is de kracht die alle sterren en planeten vormgeeft. Het is de kracht die de 
oceanen hun enorme getijdenenergie geeft. Het is die kracht die de enorme schakering aan 
geuren en kleuren aan miljoenen bloemen geeft. Het is die kracht die een oneindig aantal 
vogels hun prachtige verendos en vissen en andere dieren hun kleur heeft gegeven. Het is 
die kracht die zuurstof in jouw stoffelijke lichaam doet stromen en tot leven heeft gebracht. 
Het is ook de kracht die jou gebruikt. Hij zal het nooit laten afweten. En als jij zorgt, vanuit 
een eerlijk verlangen en een wens om dienstbaar te zijn, voor de juiste omstandigheden, dan 
zal jij diegenen bereiken die bereikt willen worden. Maak je geen zorgen. Je kunt je 
onderdompelen in de uitstraling van het goddelijke licht dat al een deel van jezelf is 
geworden. 
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 11. Een antwoord op je vragen 
 
Vraag:  Is er altijd voor iedereen weer een nieuwe kans?  
Antwoord: Natuurlijk is er altijd weer een kans voor iedereen! Als er geen tweede kans 
zou zijn dan zou het universum niet bestuurd worden door liefde en rechtvaardigheid. Als 
het levensverhaal van mensen bij het graf zou ophouden dan zou de wereld vol zijn van 
fouten en vol met mensen die nooit vergoeding of vergelding hebben ontvangen voor het 
leven dat ze geleid hebben. De pracht van de kennis die we naar jullie proberen over te 
brengen, is dat het leven niet ophoudt bij de dood. Dat iedereen die heeft geleden en 
iedereen die heeft gefaald de kans krijgt zichzelf te verlossen. De tranen van frustratie 
worden gedroogd door de kennis van al datgene wat kan worden verkregen. Dat iedereen 
die wenste zijn wereld te verrijken en daarin faalde, schittering kan geven aan de groei van 
de mensheid. 
 Het leven gaat door, en met dat doorgaan voorziet het iedereen van een andere kans 
om uitdrukking te geven aan hun innerlijke gaven, de gaven die op aarde niet de kans kregen 
om zich te manifesteren. En omgekeerd schept het mogelijkheden tot herstelwerk voor 
diegenen die dom en trots dachten dat ze de natuurwetten die voor iedereen gelden konden 
ontlopen. Er is geen zuiverder gerechtigheid dan goddelijke gerechtigheid. Niemand kan de 
hand daarmee lichten, niemand kan dat tegenwerken, iedereen komt in het koninkrijk op de 
juiste plaats. Vanuit die kennis, hoeven de vriendelijke en beschaafde mensen nergens bang 
voor te zijn. Allen diegenen die alleen aan zichzelf hebben geacht moeten zich zorgen 
maken. 
     . . . 
 
Vraag:  Hoe vergaat het een overtuigde materialist wanneer hij overgaat?  
Antwoord: Jullie wereld heeft al te lang geleefd met het idee dat iemand die zichzelf 
religieus noemt een voorsprong heeft op anderen. Dat is niet het juiste uitgangspunt. Je 
bent niet spiritueel superieur aan je naasten omdat je gelooft in een bepaalde theologische 
doctrine. De enige test die daarop een antwoord kan geven, is de test van dat wat je doet in 
je dagelijkse leven. Je spirituele natuur is exact datgene wat je ervan hebt gemaakt. Er zijn 
veel materialisten, atheïsten, rationalisten en agnosten die spiritueel superieur zijn aan 
duizenden die denken dat ze tot de uitverkorenen behoren, puur en alleen omdat hun 
knieën hebben gebogen voor de Grote Inspirator en bepaalde doctrines hebben 
geaccepteerd. De test gaat niet over wat je gelooft, maar over wat je hebt gedaan. Als dat 
niet zo was, dan was dat een bespotting van de goddelijke gerechtigheid. 

     . . . 
Vraag:  Wat is de functie van bidden? 
Antwoord: Als we een verschil maken tussen egoïstische verzoeken en het ware gebed 
dan zullen we gaan begrijpen hoe een waar gebed werkt. Terecht kunnen we egoïstische 
verzoeken geen gebed noemen omdat ze geen enkele waarde hebben. Niemand in het 
koninkrijk naast deze aarde is geïnteresseerd in egoïstische verzoeken, want ze gaan alleen 
maar over meer bezit, meer geld en meer huizen. Ze voegen niets toe aan de spirituele 
ontwikkeling of aan de mentale ontwikkeling. 
 Maar als we het hebben over het ware gebed dat vanuit de ziel ontstaat, dan is het 
gebed een spirituele oefening. Het gebed zoekt verlichting op de weg die de ziel gaat. Een 
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gebed uit het verlangen naar een nauwer samengaan met de kracht die achter al het leven 
schuil gaat. In dit soort van gebed gaat het over een spiritueel zelfonderzoek waarin je je 
bewust bent van je eigen tekortkomingen en imperfecties. Met dit soort gebed ontlaad je 
een deel van je eigen latente energie en daarmee creëer je de potentie om het gebed  
beantwoord te laten worden. 
 Ik heb weleens gezegd dat het beste antwoord voor veel gebeden is om ze volledig te 
negeren, want als de vragen echt beantwoord zouden worden, zouden deze mensen veel 
slechter af zijn. Maar het echte gebed ontspringt vanuit de ziel die zoekt naar meer kennis, 
een groter begrip en meer kracht en zo’n  gebed  creëert  een  respons.  Het  creëert  een  
vibratie en door deze vibratie kan de hulp reizen die verlangd wordt door de ziel die een 
stadium van evolutie heeft bereikt waardoor hij of zij klaar is voor de volgende stap op zijn 
pad. Als je een gebed bidt in een situatie van gevaar, dan zal er automatisch een afdekkende 
kracht zijn die je als een deken kan beschermen en je gidsen in stelling brengt. Niet alleen 
diegenen die door bloedbanden met je verbonden zijn, maar ook diegenen die vanuit liefde 
worden aangetrokken. Zij kunnen je beschermen, zoals velen hebben ervaren, omdat ook zij 
geholpen zijn ten tijde van gevaar. 
 

Vraag:  Kunnen doktoren uit de geestenwereld kanker genezen? 
Antwoord: Niet met één specifieke behandeling in de zin dat één soort behandeling alle 
soorten van kanker zou kunnen genezen. Dit omdat niet alle soorten kanker op dezelfde 
oorsprong hebben. Sommige worden veroorzaakt door fysieke redenen, anderen door 
mentale redenen en weer andere door spirituele oorzaken. Daarom is het niet mogelijk om 
ze allemaal op dezelfde manier te behandelen. Probeer ook te begrijpen hoe wij werken. En 
dat is niet door te zeggen: ‘Jullie wereld heeft een probleem en hier heb je het antwoord’. 
Jullie wereld moet het antwoord verdienen. Maar als je in jullie wereld een verkeerde 
manier van leven hebt, als er onnodige wreedheid is waar dieren het slachtoffer van zijn, als 
je het recht op genezing niet hebt verdiend, dan kan niemand je ook genezen. Wat wordt 
gedaan is tweevoudig. Als er geduldige, eerlijke en toegewijde individuen werken langs 
werkelijk spirituele lijnen, dan zullen ze automatisch worden geholpen omdat ze de wijzen 
aantrekken die in hun omgeving waren en die ze graag willen helpen. Een andere methode is 
om mensen te overladen met helende, spirituele kracht die resultaat boekt als de patiënt 
ervoor open staat om het te ontvangen. Alle healing vanuit onze wereld komt tot stand door 
geestkracht. Het is geen magische kracht die je kunt aanwenden. De kracht wordt 
aangetrokken door de ziel van de ontvanger. Daarom is er geen resultaat mogelijk totdat de 
ziel van de ontvanger is aangeraakt. Er is geen magnetische link totdat de ziel van de 
ontvanger zich opent. Als die gesloten is, dan kan er geen contact gemaakt worden. Het is 
ook afhankelijk van verschillende andere factoren, zoals de oorzaak van de ziekte en de 
reden waarom de ziel is geïncarneerd. Het kan ook zijn dat de ziel vooraf een keuze heeft 
gemaakt om zichzelf wil uit te drukken door een bepaald lichamelijk mechanisme. 
Dit is dan ook is geen makkelijke vraag. 

     . . . 
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Vraag:  Is reïncarnatie een feit? 
Antwoord: Dit is een lastige vraag omdat er een verschil van opvatting over is in onze 
wereld tussen degenen die het weten en diegenen die het niet weten. Er zijn er die met 
stelligheid het idee van reïncarnatie afwijzen, maar er zijn er ook die, op basis van hun 
ervaringduidelijk wel open staan voor het idee van reïncarnatie. Ik behoor tot de laatste 
groep omdat het iets is wat ik heb ervaren. Maar het is een verwarrende vraag omdat, zoals 
ik al vaker heb verteld, het niet hetzelfde facet van de individualiteit is dat reïncarneert.  

     . . . 

 

Vraag:  Werken spirituele wetten hetzelfde in jullie wereld als ze dat in onze wereld 
doen?  
Antwoord: Nee, zij werken niet op dezelfde manier omdat wij leven in verschillende 
sferen van ontwikkeling. Dat houdt in dat mensen die hetzelfde niveau van evolutie hebben 
doorgemaakt zich op hetzelfde niveau bevinden. Dat is dus niet te vergelijken met het leven 
op aarde waar mensen van verschillende niveaus van ervaringen samenleven. (In onze 
wereld bevindt iedereen zich op het niveau tot waarop hij of zij zich heeft ontwikkeld). Het is 
bij ons onmogelijk dat een nog niet ontwikkelde en een hoog ontwikkelde ziel zich bevinden 
in dezelfde sfeer. Oppervlakkig gezien is het in jullie wereld zo dat je iedere dag mensen 
tegenkomt met een verschillend niveau van mentale en spirituele ontwikkeling. In onze 
wereld is dat niet zo, behalve als we ervoor gekozen hebben om missiewerk te gaan doen en 
daarmee, om het zo te zeggen, afdalen naar een lagere sfeer. Als dat niet zo is, bevinden we 
ons onder gelijkontwikkelden. Als we ons verder hebben ontwikkeld, gaan we naar een 
hogere spiritueel niveau.  
  Wij hebben geen licht en donker en we hebben ook geen schaduwen. Diegene 
die zich hebben ontwikkeld tot het niveau dat ze leven in het licht van de geest, begrijpen 
ook wat het leven in het licht inhoudt. Als dat niet zo was, waren ze daar niet. Diegenen die 
dat niveau nog niet hebben bereikt, bevinden zich in een soort van astrale gordel waar ze 
nog de illusie hebben van licht en donker. Naarmate men zich verder heeft ontwikkeld, is dat 
verschil niet meer nodig. Men heeft dan een realistischer beeld van de waarheid en kan dan 
die waarheid zuiver zien. 
  Als de compleetheid van een bloem voor je wordt geopend omdat je dat 
spirituele inzicht hebt, dan opent zich daarmee de waardering van de bloemenpracht die in 
jullie wereld niet erkend wordt. Want wij zien de binnen- en de buitenkant van alles wat er 
bestaat. Er is een oneindige variëteit van kleuren die in jullie wereld niet zichtbaar is. Er is 
een enorme variëteit in kleurschakeringen en spirituele verdieping van dingen die je niet 
kunt vatten vanuit een materieel blikveld. Ook zijn wij niet meer gevoelig voor de druk van 
de zwaartekracht van de aarde en is er een eeuwigschijnend licht om ons heen. Naarmate 
onze ziel zich verder openvouwt, wordt er ook steeds meer schoonheid voor ons zichtbaar. 
Wij bevinden ons in een creatieve wereld die wordt gecreëerd door diegenen die daarin 
verblijven. 

      . . . 
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Vraag:  Wat is uw opinie over de huidige tendenzen in het spiritualisme? 
Antwoord: De getijden kennen eb en vloed. Er zijn tijden van activiteit en er zijn tijden 
van rust. Je kunt een beweging niet in stand houden met één uitbarsting van energie. Op het 
eerste gezicht lijkt het dat er een enorme stap voorwaarts is gemaakt en er een overwinning 
is behaald, maar daar staat tegenover dat er nog miljoenen mensen zijn die totaal onwetend 
zijn van de waarheid van de geest. Zoals ik je altijd al heb verteld is het Spiritualisme niet 
meer dan een naam. Voor mij betekent het dat de natuurwetten operationeel zijn. Ik ben 
geïnteresseerd in het verspreiden van de kennis zodat we onwetendheid kunnen uitbannen. 
Ik juich ieder initiatief toe waarbij deze kennis door een individu of groep wordt verspreid. 
  Voor zover ik daarvan op de hoogte ben, weet ik dat een alomvattend plan 
uiteindelijk succesvol zal zijn. De waarheid van de geest heeft zich verankerd in jullie wereld. 
Er zullen tijden zijn waarin het eb lijkt en tijden waarin het enthousiasme groot is, maar ook 
tijden van onverschilligheid. Het kan zijn dat sommigen zich zorgen maken over hun taak. 
Toch is die taak maar een klein onderdeel van het grote geheel. De nadruk in jullie wereld 
ligt bij de healing10. Daar is opzettelijk voor gekozen en is niet toevallig. Dit is om duidelijk te 
maken aan mensen die daar klaar voor zijn om het te kunnen zien dat de kracht van de 
Geest de reden voor hun beterschap en groei is geweest.  
  Ik ben nooit pessimistisch als het gaat over de waarheid van de spirituele 
wereld. Ik ben altijd optimistisch omdat ik weet door welke kracht we worden ondersteund. 
Ik berust in wat ik heb gezien. Ik weet dat mensen in jullie wereld de spirituele waarheden 
kunnen ophouden, vertragen of afremmen, maar ze kunnen ze niet tot stilstand brengen. En 
dat is belangrijk; het is allemaal een onderdeel van een veelomvattend plan. Het maakt niet 
uit wat de dominee, de dokter of de wetenschapper daarover zegt. Zij hebben de kracht niet 
om de spirituele waarheden, die in jullie meer en meer tot ontwikkeling komen, te 
blokkeren.  

      . . . 
 

Vraag:  Worden er in de geestenwereld ook fouten gemaakt? 
Antwoord: Jazeker! De astrale niveaus van de geestenwereld komen sterk overeen met 
jullie wereld. Mensen die daar verblijven hebben een vergelijkbaar niveau van ontwikkeling 
als de doorsnee mens in jullie wereld. Men is daar geen engel of demon. Het zijn gewoon 
mensen, niet te hoog en niet te laag ontwikkeld. Zij maken fouten die voortkomen uit 
foutieve oordelen of gebrek aan kennis. Ook fouten op basis van rancune haat of  egoïsme 
kun je niet uitbannen; zij komen voort uit imperfectie. 

    . . . 
 
 

                                                           
10 Deze zin is letterlijk vertaald uit het boek. Waarschijnlijk is het door Silver Birch zo bedoeld dat we het woord 
healing niet in enge zin moeten interpreteren, maar in een breed kader moeten plaatsen. In principe zijn alle 
vormen van mediumschap in meerdere of mindere mate vormen van healing. Het doorgeven van 
boodschappen van overleden geliefden levert in bijna alle gevallen een positieve bijdrage aan het verwerken 
van dit verlies. 
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Vraag:  Hoe kan de Schepper alleslievend zijn als Hij de natuur zo wreed en 
gewetenloos  gecreëerd heeft? 
Antwoord: Eindige wijsheid kun je niet vergelijken met oneindige wijsheid. Je kunt de 
problemen aangaande universele activiteit niet beantwoorden vanuit een fysieke visie of  
proberen ze vanuit een beperkte visie te begrijpen. Ik bedoel gelimiteerd omdat jullie maar 
een heel klein deel van het grote geheel kunnen overzien. Het is uiteraard waar dat sommige 
dieren roofzuchtig zijn en als ze voedsel nodig hebben moeten zij wreed en gewetenloos 
handelen. Maar dat maakt maar een klein deel uit van het grote geheel omdat er in principe  
harmonie bestaat, zowel in de dieren- als in de mensenwereld. Je moet het zo zien dat als 
samenwerking nodig is, die zichzelf dan creëert.  
  Ook dragen mensen een grote verantwoordelijkheid voor de lagere vormen 
van leven. Mensen zijn als levensvorm gelijk aan de bomen, het fruit, de groenten en de 
vogels. Alle vormen van leven bewegen zich in het zelfde patroon zowel voor- als achteruit. 
Daarom zoals de mens de goddelijke kwaliteiten als liefde, vergeving en compassie kan 
ontplooien, zo kan de wolf samen liggen met het lam.  

    . . . 
 

Vraag:  Heeft ieder mens een spirituele gids? 
Antwoord: Vanaf het moment van je conceptie, en zelfs daarvoor, is er een vrijwilliger die 
zich verbindt om op te treden als jouw gids.  “Hij  heeft  zijn  engelen  verantwoordelijk  
gemaakt om jou Zijn  weg  te  laten  volgen.”  De  gids  zal  doen alles wat in haar of zijn macht ligt 
om er optimaal voor je te zijn, tot het moment daar is dat je de grens naar de spirituele 
wereld moet oversteken. De taak van de gids wordt gemakkelijker op het moment dat jij je 
bewust bent van zijn of haar voogdijschap; het is moeilijker als je je daar niet van bewust 
bent. Je hebt slechts één gids maar daarnaast zijn er ook heel veel helpers. Deze gids of 
beschermengel weet vooraf welke taken er in het vooruitzicht liggen en heeft daarin geen 
vrije keus11. Niet iedereen kan zeggen ‘ik wil wel de beschermengel van deze persoon zijn’. 
Onze wereld is strak georganiseerd.  

    . . . 
 

 
Vraag:  Is er vergelding op aarde voor de dingen die we doen? 
Antwoord: Soms wel en soms niet. De natuurwetten kunnen zich in jullie wereld niet 
altijd voltrekken. Het zal ooit voltrokken worden, omdat deze wetten zich altijd moeten 
voltrekken. Oorzaak en gevolg kunnen niet van elkaar worden gescheiden. Het element tijds 
kan een rol spelen alvorens effect van de oorzaak zich openbaart. Er zijn acties waarvan de 
reacties zich zullen openbaren terwijl men nog in jullie wereld is, maar de spirituele 
resultaten zullen pas zichtbaar worden in het leven daarna. Als iemand een ander kwaad 
aandoet, dan wordt dat geregistreerd in de geest van diegene die het kwaad doet. Daarmee 
verarmt hij zijn ziel in dezelfde mate waarmee hij het kwaad aan de ander heeft gedaan. Ik 
                                                           
11 Dit antwoord lijkt zichzelf tegen te spreken, er wordt gesteld dat een vrijwilliger optreedt als jouw gids en 
even later staat er dat deze gids geen vrije keus heeft in de uit te voeren taken. Als de vertaler ga ik ervan uit 
dat hier wordt bedoeld dat men zich in de geestenwereld vrijwillig kan aanmelden als gids, maar niet de 
vrijheid heeft om de koers voor degene waarvan men gids is te bepalen. 
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kan je niet zeggen of dat al in zijn fysieke leven zichtbaar wordt. Alles hangt af van de 
omstandigheden, maar is afhankelijk van zijn spirituele leven, het eeuwige leven. 

    . . . 
 

Vraag:  Hoe leg je de dood uit aan een kind? 
Antwoord: Afhankelijk van de leeftijd en het begrip van het kind, zou je de dood kunnen 
uitleggen als een deur die zich opent naar een groter leven, zoals je het deurtje van een 
vogelkooi openzet zodat de vogel vrij kan uitvliegen. 

    . . . 
 

Vraag: Wat is er de oorzaak van als een kind lijdt aan een pijnlijke en ongeneeslijke 
ziekte? En is dit eerlijk? 

Antwoord: Je kunt spirituele problemen niet afmeten aan de hand van materiële 
maatstaven. Je kunt de eeuwigheid niet beoordelen op basis van je ervaringen die je in je 
korte aardse leven hebt opgedaan. Je kunt de goddelijke wetten die worden bestuurd door 
eeuwigheidwetten niet begrijpen als je alleen een oneindig klein fragment van dat leven in 
actie kunt zien. Hoe kan iets ondergeschikts het grote geheel begrijpen? Hoe kan een 
druppel water oordelen over de oceaan? Hoe kan een fragment het geheel verklaren?  
  Het universum wordt bestuurd door wonderlijke wetten waar ik altijd mijn 
respect aan betuig omdat ze ontvangen werden in perfecte wijsheid. In dit proces worden 
geen fouten gemaakt. Soms lijkt het wel dat er ongerechtigheid bestaat, maar dat is dan 
slechts een deel van het verhaal. Als je het hele verhaal kent, dan zul je je opinie aanpassen. 
Je kunt in je aardse leven met slechts een beperkte tijdspanne, niet de eeuwigheid 
begrijpen. 
  Je kunt niet alles van vergoeding en vergelding weten. Je beschikt niet over de 
mogelijkheden om de intense rijkdom, schoonheid en wonderlijkheid te ervaren van het 
spirituele leven, omdat er totaal geen vergelijk is met hetgeen je bekend is. Hoe kun je het 
dan uitleggen aan diegenen van wie hun oordelen beperkt zijn en van wie de blik restricties 
heeft en die niet verder kunnen kijken dan naar wat er zich direct om hen heen bevindt. Als 
er kinderen geboren zouden worden puur en alleen als een fysiek resultaat tussen twee 
mensen, dan zou daar op de één of andere manier alleen iets van terug te vinden zijn in de 
fysieke structuur van die kinderen. De tekortkomingen van de ouders zetten zich voort in de 
kinderen.  
  Maar een kind maakt, alleen al als verdienste van de geboorte, deel uit van de 
Grote Inspirator. Het beschikt over een goddelijke erfenis, een latente oneindige 
goddelijkheid die alle fysieke ongemakken overvleugelt. Materie is niet superieur aan de 
geest; de geest is de meester. Spirituele groei is een langzaam maar geleidelijk verlopend 
proces. Spirituele inschatting en begrip kan alleen gebeuren als de ziel daar klaar voor is. Het 
kan betekenen dat de dingen die we verkondigen in sommige gevallen tot dovemansoren 
zijn gericht. Dat is altijd al zo geweest. Als de ziel is aangeraakt, dan is hij daarmee ook klaar 
om de waarheden die daarbij horen te waarderen. Je kunt je niet in de plaats van de Grote 
Inspirator stellen en oordelen uitspreken. 

    . . . 
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Vraag:  Is het ontwikkelen van psychic talenten de volgende stap in de evolutionaire 
ontwikkeling van mensen?  
Antwoord: Zonder twijfel zijn diegenen die over psychic of mediamieke talenten 
beschikken, voorlopers in de evolutie. Zij zijn de ontwikkelde gidsen op de volgende sport 
van de ladder van de evolutie. Op een bepaald moment zullen alle mensen over psychic 
gevoelens beschikken. Jullie wereld gaat door een stadium van mentale ontwikkeling en van 
daaruit zal het ontwikkelen van psychic gevoelens zijn weg vinden. 
 Je zou het moeten waarderen dat er voor ons als mensen vijf verschillende wegen12 
zijn waarop onze ziel contact kan maken met het universum. Deze vijf vensters stellen 
mensen in staat om een klein deel van de universele activiteiten te ervaren. Wel is hij 
beperkt in wat hij kan opnemen. Mensen zijn meer dan materie alleen, mensen zijn geest en 
verstand en er zijn vibraties in het universum die behoren tot het mentale en spirituele 
leven. In aanvulling daarop, zijn er vibraties die behoren tot het superfysieke leven, het leven 
na het aardse leven. Mensen kunnen de vibraties voelen van het leven waarin ze leven en de 
vibraties van dat grotere leven dat eens zijn eeuwige leefomgeving zal zijn. 

     . . . 
 

Vraag:  Is het mogelijk voor u om ieder individu in uw wereld te traceren? 
Antwoord: Het traceren van individuen is mogelijk voor diegenen die zich erin hebben 
bekwaamd. Je moet het zo zien dat de individuen in onze wereld in twee categorieën zijn 
ingedeeld; zij die graag terug willen keren en zij die dat niet willen. Voor diegenen die graag 
terug willen keren is het gemakkelijk om contact met jullie wereld te maken, hoewel dat 
uiteraard afhankelijk is van de beschikbaarheid van een geschikt ‘instrument’. Diegene die 
niet terug willen keren kunnen wel gemakkelijk getraceerd worden, maar we kunnen ze niet 
dwingen om weer terug te keren op aarde.  

    . . . 
 

Vraag: Wat is het nut van aardse ervaringen gezien het feit dat die zo beperkt zijn 
vergeleken met de eeuwigheid?  

Antwoord: De eeuwigheid is het resultaat van het totaal der ervaringen. In de eeuwigheid 
speelt iedere ervaring, iedere actie, ieder woord en iedere gedachte een rol, hoe klein die 
ook mag zijn. De eeuwigheid is een samensmelting van al deze verschillende ervaringen en 
als er daar één van mist, dan kan er geen zuivere balans ontstaan. In een groot orkest van  
twee- tot driehonderd muzikanten is ook de rol van degene die de triangel bespeelt, hoe 
klein dat ook instrument is vergeleken bij de andere instrumenten, van groot belang. Want 
als hij, op het moment dat hij zijn deel moet spelen de verkeerde noot speelt of als hij faalt 
zijn bijdrage aan het muziekstuk te leveren, dan mislukt daarmee de gehele symfonie. 
Realiseer je dat goed. Hetzelfde gaat op voor jullie aardse leven. Het is een deel, een 
essentieel deel van de training van de ziel. Jouw ziel zal onuitwisbaar de resultaten van die 
training in zich opnemen.  

 
 

                                                           
12 Onze  vijf  zintuigen.  Silver  Birch  benoemt  in  zijn  antwoord  niet  ons  “zesde”zintuig. 
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12. Nawoord 
 In jullie wereld maken jullie je druk  over de zorg van jullie fysieke lichamen. Wij 
maken ons druk om de geesten die zich moeten uitdrukken via die fysieke lichamen. Als de 
geest zich goed kan uitdrukken, dan gaat het ook goed met het lichaam waardoor het zich 
uitdrukt. Want materie is altijd de dienaar en niet de meester. De geest is de koning en 
materie is de ondergeschikte. 
 De waarheid heeft je leven verlicht en dat is nou precies wat het verschil maakt; je 
hebt jezelf gevonden. De waarheid heeft je kennis en begrip gebracht die niet beoordeeld 
kunnen worden door welke aardse taal of materiële welvaart dan ook. 
 Deze waarheid heeft eeuwigheidswaarde. Deze kennis is de realiteit die als een 
sleutel  het  raadsel  oplost  waardoor  alles  op  z’n  plaats  gaat vallen. Datgene wat het lichaam 
raakt is niet van belang, wat wel van belang is, is datgene wat de ziel beroert. We zullen 
nooit kunnen zeggen dat er geen problemen op je pad zullen komen of dat er zich geen 
moeilijkheden zullen voordoen of dat je geen hindernissen of handicaps zult tegenkomen. 
Het zou niet reëel zijn om dat te beloven. 
 Het aardse leven is een strijd waarin de innerlijke perfectie zoekt naar een manier om 
zich, ondanks imperfectie, te kunnen uiten. Zoals goud zich van minder edele metalen wil 
ontdoen. Moeilijkheden, problemen en handicaps zijn de essentiële mijlpalen langs de weg 
voor spirituele ontwikkeling. Als de prijzen van de geest gemakkelijk te winnen zouden zijn, 
dan was het het niet waard om ze te bezitten. Zelfdiscipline, zelfstudie, zelfverlichting  en 
zelfontwikkeling zijn de prijzen die te winnen zijn, maar geen van deze dingen komen je zo 
maar aanwaaien. Er bestaat geen gemakkelijke weg. 
 Het is door heel hard te werken en te vechten, door te zoeken naar het licht als je in 
de schaduw bent geweest of door van de zon te genieten als je in de storm hebt gelopen – 
het is juist daardoor dat de ziel zijn weg kan vinden. Net zo diep als hij kan vallen, zo hoog 
kan hij ook weer stijgen. Er kon geen berg van Verheerlijking zijn zonder de tuin van 
Gethsemanee. Wat er met Jezus de Nazarener gebeurd is, is ook datgene wat er iedere dag 
in het mensenleven gebeurt. Verliezen en winnen zijn beiden essentieel, want hoe kun je 
weten hoe een overwinning voelt als je nog nooit hebt verloren?  
 Ik doe mijn best om in het kort de aforismen van de geest, die een strikte toepassing 
in jullie dagelijkse leven behoeven, uit te leggen. Dit is geen diepzinnige filosofie. Het is een 
heel praktische, spirituele uitleg die je vertelt hoe je zoveel mogelijk kunt halen uit datgene 
wat het leven je biedt. De voldoening die dit geeft is een innerlijke zuiverheid en uitstraling, 
een innerlijke rust en zekerheid en dat komt doordat je ziel in jou is thuis gekomen. 
Wanneer je ziel dit ervaart, betekent dit dat jij jezelf hebt gevonden en dat je daarmee ook 
de Grote Inspirator hebt gevonden. De speldenprikken van het leven zullen je niet raken 
omdat jij toegang hebt gekregen tot dat enorme spirituele wapenarsenaal dat je altijd 
terzijde zal staan. 
 Je hebt de kracht om problemen, hoe groot ook, op te lossen. Er is geen last, hoe 
zwaar ook, die je niet zult kunnen dragen. Dit zijn waarheden die ik heb geprobeerd om jullie 
bij te brengen. Omdat ik weet dat als je daar eenmaal plaats voor hebt ingeruimd in jezelf, je 
zo goed bewapend bent dat niets je zal ontmoedigen. De kracht van de geest is heel erg 
krachtig, maar hij kan alleen maar stromen als jij dat toestaat. Jullie zijn de kanalen 
daarvoor. 
 Jullie stellen je kanalen open en wij zullen zorgen dat de kracht daar doorheen zal 
gaan stromen. Jullie stellen je gewillige hart, geest en ziel ter beschikking, waardoor deze 
dienstbaar zijn om de majestueuze kracht van de geest te laten stromen. En als die kracht 
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dan door je heen stroomt, blijft er altijd wel een restje achter waardoor ook je eigen leven 
wordt gestimuleerd. Er is niets in jullie materiële wereld wat je ziel kan raken, behalve als je 
dat zelf toestaat.  
 Jullie hebben heel erg veel geleerd, maar je bent uiteindelijk ook zelf degene die deze 
lessen tot zich kan nemen. Het moeilijkste deel van ons werk is om aan de zijlijn te staan en 
toe te zien hoe diegenen waarvan we houden hun strijd moeten leveren. Ik bedoel daar niet 
mee dat we er alleen maar werkloos staan, toekijken en niet behulpzaam zijn. We zouden 
met alle liefde die strijd voor jullie willen strijden. Toch moeten we de prikkels of de zaken 
die de groei van je ziel in de weg staan van jullie weghouden.  
 De Nazarener zei dat het koninkrijk in jezelf is. Dat is een heel grote waarheid. De 
Grote Inspirator bevindt zich niet in een ver afgelegen en moeilijk toegankelijk 
hemellichaam. De Grote Inspirator is in jou en jij bent in de Grote Inspirator. Alles wat je 
nodig hebt voor je proces van spirituele groei en ontwikkeling, draag je binnen in jezelf. Dat 
is waarom je in deze wereld bent. 
 Gebaseerd op alles wat ik heb gezien, heb ik een onwrikbaar geloof in de kracht van 
het universum. Ik ben verbaasd en heb eindeloos respect voor die Intelligentie die, met 
ononderbroken constantheid en gestuurd door Goddelijke liefde, de loop van het universum 
bepaalt. Als iedereen die op aarde leeft zou kunnen leren om te leven in harmonie met die 
kracht, dan konden zij de wereld waarin ze leven veranderen. Het wordt jullie allemaal gratis 
aangeboden. Niets is indrukwekkender dan de overvloedige gave van mildheid die de Grote 
Inspirator aan alle kinderen aanbiedt. 
 Nooit meer wanhopig, nooit meer moedeloos. Probeer om je geen zorgen meer te 
maken en vermijdt dat angst zich in je gaat nestelen. Sta het jezelf niet toe om je door angst 
te laten belagen. Ban deze duisternis in jezelf uit, die koude en niet-welkome gast die je 
nooit toegang tot jouw tempel mag geven. Je hebt kunnen genieten van de zuiverheid die 
het gevolg is van de kennis dat je één bent met de bedoeling achter het leven. Sta toe dat 
die spirituele kracht, die om je heen is, je leidt. Het zal je zeker helpen. Het zal je met grote 
duidelijkheid laten zien hoe je verder moet. Als je dan wordt geconfronteerd met 
problemen, trek je dan terug vanuit die gekte, dat gedoe, die gistende controverse. Trek je 
terug in stilte en sta toe dat de kracht je een uitweg wijst.  
 De juwelen van de geest worden nooit mat en verliezen ook nooit hun glans. De 
mensen die veel aardse goederen bezitten, realiseren zich niet dat ze er alleen maar tijdelijk 
zeggenschap over hebben. Diegene die rijkdom beziet vanuit de ziel begrijpt, net zoals bij 
kennis, dat hier een veel grotere verantwoordelijkheid op rust. Je wordt namelijk als een 
instrument bespeeld door de grootste kracht in het universum. Je draagt geen 
bisschopsmantel en je draagt ook geen kardinaalsring aan je vinger. Dat zijn alleen maar 
valkuilen. Ze staan volledig los van de realiteit. De kracht waar jij een instrument van bent, is 
vele malen groter dan alle pauzen, bisschoppen of kardinalen bij elkaar. Het is de machtigste 
kracht die er bestaat.  
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13. Als een gids bidt 
 Tijdens de jaren dat Silver Birch sprak op séances, opende en sloot hij de Hannen 
Swaffer huiskring af met een gebed. Het thema was altijd min of meer hetzelfde, de 
woorden die hij gebruikte waren altijd verschillend.  Hier is een typerend voorbeeld. 
 
 O Grote Witte Kracht, schepper van al dat is, de hoogste macht, degene die beslist 
over de toekomst, we spreken onze dank uit voor alles dat we hebben mogen ontvangen. 
 We zijn dankbaar voor het licht dat de duisternis voor ons heeft doen oplichten, voor 
de kennis waardoor we U en onszelf beter begrijpen, voor alle wijsheid die als een warme 
regenbui met al zijn glorie en opwekking over ons heen kwam. 
 We zijn dankbaar voor al datgene dat het voor ons mogelijk maakte dat we beter 
kunnen begrijpen wat de reden van ons bestaan is en van de bedoeling die ligt achter het 
universum en dankbaar voor de liefde die ons voortdurend begeleidt. 
 We zijn dankbaar voor diegenen die de weg voor ons hebben geplaveid, de pioniers 
die zo hard hebben gewerkt, de hervormers die hebben moeten vechten, de onderwijzers, 
de filosofen, de wijsgeren en iedereen die geholpen heeft om aanwijzingen en hulp te geven, 
sommigen daarvan werden niet herkend en anderen zijn zelfs anoniem gebleven. 
 We zijn dankbaar voor alle rijkdom die over ons is uitgestrooid. We verheffen onze 
stem in dank en vragen of wij waardig en geïnspireerd kunnen worden zodat wij op onze 
beurt als Uw spreekbuizen kunnen dienen en daarmee eraan kunnen bijdragen Uw 
bedoelingen uit te dragen en zo anderen te dienen die in een minder fortuinlijke situatie 
verkeren dan de onze. 

Dit is het gebed van Uw Indiaanse dienaar die altijd naar wegen zoekt om u te  
dienen.  
 


